

NCA လက်မှတ်ရေးထိုးပြီးပေါက်လာမယ့် ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်တွေက ရှေ့ကိုဆက်သွားဖို့ပဲရှိပါတယ်။ နောက်ပြန်လှည့် စရာမရှိပါဘူး။ ဒါ့ကြောင့် NCA အပေါ်အခြေခံတဲ့ လုပ်ငန်းစဉ် များဟာ မြန်မာပြည်အနာဂတ်သစ်ရဲ့ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ တစ်ခုတည်းသော လမ်းကြောင်းအဖြစ် ပေါ်ပေါက်လာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

NCA လက်မှတ်ရေးထိုးလိုက်ပြီး လုပ်ငန်းစဉ်များကို စတင်အကောင်အထည်ဖော်သည်နှင့် ပဋိပက္ခဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများ ခံစားနေရသည့် လူဦးရေ၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် ငြိမ်းချမ်းရေး၏ အသီးအပွင့်များကို အချိန်တိုတိုအတွင်း ခံစားကြရမည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ပြောကြားသည့် မိန့်ခွန်းအပြည့်အစုံမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

ဒီကနေ့ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်စာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားကို လက်မှတ်ရေးထိုးရန် တက်ရောက်လာကြတဲ့ တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များ၊ ပြည်တွင်းအသိသက်သေများ၊ နိုင်ငံတကာအသိသက်သေများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားသံတမန်အကြီးအကဲများ၊ အစိုးရ၊ လွှတ်တော်၊ တပ်မတော်မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်တော်များနဲ့ အထူးဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များကို မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံပါစေကြောင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါတယ်။

ဒီကနေ့ဟာ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံအတွက် အရေးပါတဲ့ သမိုင်းဝင်နေ့ထူးနေ့မြတ်တစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံတော်ရဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးအနာဂတ်အတွက် လမ်းသစ်တစ်ခုကိုဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ပြီ ဖြစ်ပါတယ်။ လွတ်လပ်ရေးရပြီးကတည်းက လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခတွေ မြန်မာနိုင်ငံမှာပေါ်ပေါက်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီပဋိပက္ခတွေကြောင့် သောင်းနဲ့ချီတဲ့ နှစ်ဖက်စလုံးကတပ်သားတွေ အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ကြရပါတယ်။ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခဒေသတွေမှာနေထိုင်ကြတဲ့ သိန်းနဲ့ချီသော ပြည်သူတွေဟာ

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များ၊ တက်ရောက်လာကြသူများ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



Roll-Up
ရိုလာ ခြင်လုံကာ



MAGNETIC
သံလိုက် ခြင်လုံကာ



AUTO
လိုက်ကာ ခြင်လုံကာ

ကျွမ်းကျင်သောတပ်ဆင်ရေးဝန်ထမ်း
ဖြင့်အိမ်အရောက် တပ်ဆင်ပေးပါမည်။

MR.SCREEN
Mosquitoes net Specialist

ခြင်လုံကာ အမျိုးမျိုး

ဘုန်းကြီးကျောင်း၊ ဆေးရုံနှင့် စာသင်ကျောင်း အစရှိသည်တို့တွင် လှူဒါန်းလိုပါက အထူးနှုန်း ရှိပါသည်။

Yangon : 09-25 991 8812
09-25 991 8813

Mandalay : 09-444 011 583
Lashio : 09-2500 393 66

ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့် ၁၆-၁၀-၂၀၁၅ သောကြာနေ့

ငြိမ်းချမ်းရေးသမိုင်းမှတ်တိုင်

ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ကနဦးလိုအပ်ချက်သည် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးပင်ဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကျော်ကြာ မငြိမ်းချမ်းသော အခြေအနေများကို ငြိမ်းချမ်းစွာအဖြေရှာနိုင်ရန်အတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူညီမှု ပထမခြေလှမ်းကို အောင်မြင်စွာဖြင့် သမိုင်းဝင်စိုက်ထူလိုက်နိုင်သည်။

ဆက်လက်၍လည်း ငြိမ်းချမ်းရေးတံခါးဖွင့်ကြိုဆိုကာ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးကို တည်ဆောက်လျက်ရှိသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုများမှာ ပြည်တွင်းသာမက နိုင်ငံတကာအလယ်တွင်လည်း ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူဖွယ်ကောင်းလှသည်။

လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သော စာချုပ်ပါသဘောတူညီချက်များအတိုင်း လေးစားလိုက်နာပြီး ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေစဉ်အတွင်း လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်သေးသည့် ကျန်အဖွဲ့များကိုလည်း ကမ်းလင့်ကြိုဆိုကြရမည်ဖြစ်သည်။

ပုဂံဒေသနယ်မြေများကို ဇုန်များ ပြန်လည်သတ်မှတ်သွားမည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅
ကမ္ဘာ့အဆင့်မီ ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်စာရင်းဝင် ဖြစ်စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး ပုဂံဒေသနယ်မြေများကို ဇုန်များ ပြန်လည်သတ်မှတ်သွားမည်ဟု ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနမှ သိရသည်။ ထိုသို့ ဇုန်များသတ်မှတ်နိုင်ရေးအတွက် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကိုလည်း အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်က ရန်ကုန်မြို့ အမျိုးသားပြတိုက်တွင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိန်းသိမ်းထားတဲ့ ဇုန်အတွင်းမှာဆို လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိပါတယ်။ ကျန်တဲ့ ရှေးဟောင်းအဆောက်အအုံတည်ရှိရာနဲ့ ရှေးဟောင်းနေရာတွေမှာ လုပ်ကိုင်ခွင့် မရှိပါဘူး။ ဒါပေမယ့် လက်ရှိ ပုဂံမှာ ဟိုတယ် မိုတယ်တွေ ၁၂၀ လောက်ရှိပြီးတော့ အများစုက ဇုန်မသတ်မှတ်ခင်ကတည်းက တည်ရှိတာဖြစ်ပါတယ်။ ဥပဒေနဲ့ ဇုန်မသတ်မှတ်မီရှိနေခဲ့တာ ဖြစ်ပေမယ့် ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုနိုင်တဲ့ ဧရိယာအတွင်းမှာ မရှိတဲ့ ကန့်သတ်ထားတဲ့ ဧရိယာအတွင်းမှာ ရှိနေတယ်။ ဥပဒေထုတ် ဇုန်သတ်မှတ်လိုက်တော့ ဥပဒေနဲ့မညီ ဖြစ်လျက်ရှိပါတယ်။ ဒါတွေကို ကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရန်အဖြစ် ပြောင်းလဲသတ်မှတ်မယ်ဆိုရင်တော့ ဥပဒေနဲ့ ညီညွတ်သွားမယ်။ ဒေသခံတွေ အနေနဲ့လည်း ဥပဒေနဲ့အညီ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်တွေအတိုင်း လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်သွားနိုင်မယ်။ ပုဂံဟာ အထူးအလေးထားထိန်းသိမ်းရမယ့် ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တွေ တည်ရှိတဲ့ဒေသဖြစ်တဲ့အတွက် ကန့်သတ်ချက်တွေတော့ ရှိမှာပါ။ ဒါတွေကိုတော့ ဒေသခံတွေက လိုက်နာရမှာပါ” ဟု ရှေးဟောင်းသုတေသနနှင့် အမျိုးသားပြတိုက်ဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်က ပြောကြားသည်။



ရှေးဟောင်းအထိမ်းအမှတ် အဆောက်အအုံတည်ရှိရာဇုန်နှင့် ရှေးဟောင်းနေရာ တည်ရှိရာဇုန်အတွင်း နေထိုင်ကြသည့် မြေဂရန်ပိုင်ဆိုင်မှုရှိသည့် ဒေသခံများနှင့် ယခုအခါ ဥပဒေကြောင်းအရ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ကြောင်းသိရပြီး အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည့် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲတွင် ဒေသခံများလည်း ပါဝင်ဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

Illustration of a smiling man holding a sign that says 'အောက်တိုဘာ (၁၆)ရက် ကမ္ဘာ့စာပေနေ့' (World Book Day on October 16). A speech bubble next to him says 'ကျွန်းသားတွေအတွက် ကျေးဇူးပြုပြီး နားထောင်ပေးရမယ့် ဝါးပုလဲများကို ဝယ်ယူပေးပါ' (Please buy rattan baskets for the islanders). Below him is another sign that says 'လယ်ယာကဏ္ဍ ဝယ်ယူပေးပါ' (Buy in the agriculture sector).

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန် ရွှေဈေး	၈၀၀၀၀၀ - ၈၀၁၅၀၀	(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	= ၁၄၇၄. ၃	
မန္တလေး ရွှေဈေး	၈၀၀၀၀၀ - ၈၀၁၅၀၀	(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ်	= ၂၀၂. ၄၄	
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း					
(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၄၀/၆၅၀ ကျပ်	(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	= ၃၆. ၄၂၈
(ခ) အောက်တိုန်း	၉၅ တစ်လီတာ	၇၉၀/၈၀၀ ကျပ်	(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	= ၃၁၁. ၅၉
(ဂ) အောက်တိုန်း	၉၂ တစ်လီတာ	၆၉၀/၇၀၀ ကျပ်	(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	= ၃၉. ၈၃၁
(ဃ) ဓာတ်ဆီ	တစ်လီတာ	၇၁၀ ကျပ်	(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	= ၁၀၈၀. ၅
နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း					
(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	= ၁၂၈၅. ၀	(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	= ၁၁၂. ၉၅
			(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၉၃၉. ၇၁
			(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	= ၉၃၂. ၉၅

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

ပြည်တွင်းရေးရာ

● ရှေ့မှ
စစ်ဘေးစစ်ဒဏ်ကိုခါးစည်းခံခဲ့ရပါတယ်။ အားလုံးဟာကိုယ့်တိုင်းရင်းသား၊ ကိုယ့်ပြည်သူတွေပဲ ဖြစ်ကြပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့အစိုးရတာဝန်ယူခဲ့တဲ့အချိန်မှာ ဒီမိုကရေစီစနစ်ကို ဦးတည်တဲ့ အပြောင်းအလဲတွေကို စတင်လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါတယ်။ တစ်ဆက်တည်းမှာလည်း ငြိမ်းချမ်းရေးမရရှိဘဲ ဒီမိုကရေစီအပြောင်းအလဲကိုသွားဖို့ ခက်မယ်ဆိုတာကို သဘောပေါက်ခဲ့ပါတယ်။

ဒါကြောင့် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးအတွက် ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဩဂုတ်လမှာ အစိုးရ ကနေ စတင်တမ်းလှမ်းခဲ့ပါတယ်။ နှစ်နှစ်အတွင်း အစိုးရနဲ့တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်(၁၄)ဖွဲ့အကြား အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်တွေကို ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ကချင်ပြည်နယ်အတွင်းက လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခတွေကို အတော်များများလျော့ချနိုင်တဲ့ သဘောတူညီချက်တွေကိုလည်း လက်မှတ် ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။

ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့တိုင်းပြည်မှာ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲတဲ့ ငြိမ်းချမ်း ရေးရဖို့ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးတစ်ခုတည်းနဲ့မလုံလောက်ပါဘူး။ ကျွန်တော်တို့ ရဲ့ နက်နက်ရှိုင်းရှိုင်းပြဿနာတွေကိုအဖြေရှာနိုင်ဖို့ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲတွေ ရှိဖို့လိုပါတယ်။ တစ်ဆက်တည်းမှာပဲ ဆွေးနွေးအဖြေရှာနေတဲ့ အချိန်အတော အတွင်းမှာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးခိုင်ခံ့မာမာဖြစ်စေဖို့ လိုအပ်တဲ့ပြင်ဆင်မှု တွေလိုပါတယ်။ ဒါတွေကိုအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ဖို့ အဓိကအင်အားစုများ လက်ခံတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်တစ်ခုရှိဖို့လိုတယ်ဆိုတာကို ကျွန်တော်တို့ သဘောပေါက်ခဲ့ပါတယ်။

ဒါကြောင့် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်တွေ ဘယ်လောက်ပဲ ရှိရှိ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက် (Nationwide Ceasefire Agreement-NCA) ဆိုတဲ့ ခေါင်းစဉ်အောက်မှာ အားလုံး ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်လက်ခံထားတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်တစ်ခုပေါ်လာအောင် ဝိုင်းဝန်းကြိုးစားညှိနှိုင်းခဲ့ကြတာဖြစ်ပါတယ်။

ဒီလိုဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခဲ့တဲ့အခါမှာ အစိုးရဘက်က အသိအမှတ်ပြုထားတဲ့ အဖွဲ့တွေပါဝင်ခဲ့ကြပေမယ့် အားလုံးလက်ခံနိုင်တဲ့ဖြစ်စဉ်တစ်ခုထွက်ပေါ်လာ ရမယ်ဆိုတဲ့ ရည်ရွယ်ချက်နဲ့ အားလုံးပါဝင်ဆွေးနွေးနိုင်အောင် ကြိုးစားခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ NCA ထဲမှာပါဝင်တဲ့ သဘောတူညီချက်အားလုံးနီးပါးက တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်များဘက်က တင်ပြချက်များပေါ် အခြေခံပြီး အစိုးရဘက်က ညှိနှိုင်းခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

အစိုးရ၊ လွှတ်တော်၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ အစည်းများက ကိုယ်စားလှယ်တို့ရဲ့ ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းမှု သည်းခံမှု သဘောထားကြီး မှု၊ အနစ်နာခံ ကြိုးစားအားထုတ်မှုတွေကြောင့် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက် မှုရပ်စဲရေးသဘောတူညီချက်စာချုပ်ကို ပါဝင်ဆွေးနွေးသူတွေအားလုံးက သဘောတူနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့အစိုးရအနေနဲ့ကတော့ အားလုံးလက်ခံတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး ဖြစ်စဉ်တစ်ခုပေါ်ပေါက်လာဖို့က လက်မှတ်ရေးထိုးရေးထက် ပိုပြီးအရေးကြီး ပါတယ်။ အားလုံးလက်ခံတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်တစ်ခုကို အုတ်မြစ်ချနိုင်ရေး က မြန်မာပြည်အနာဂတ်အတွက် အရေးကြီးတဲ့လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလို့ ကျွန်တော် တို့အစိုးရကယူပြီး NCA သဘောတူညီမှုရအောင် အကောင်အထည်ဖော်



တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနား ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အားလုံး မပါနိုင်သေးပေမယ့် ကနဦးရှေ့ပြေးအနေနဲ့ပါဝင်ပြီး ရှေ့ဆက်သွားဖို့ အဆင်သင့်ဖြစ်နေတဲ့ အဖွဲ့တွေ နဲ့ အရင်ဦးစွာလက်မှတ်ထိုးဖို့ ဆုံးဖြတ်ခဲ့တာပဲဖြစ်ပါတယ်။

ဒါပေမယ့် ကျန်နေသေးတဲ့အဖွဲ့တွေ ပါဝင်နိုင်ရေးကို ကျွန်တော်တို့အားလုံး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့အတွက်လည်း တံခါးဖွင့်ထားပါ တယ်။ သူတို့ကိုယ်တိုင် ပါဝင်ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသဘောတူခဲ့တဲ့ အချက်များ အပေါ်မှာ အုတ်မြစ်ချထားတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့် ဒီဖြစ်စဉ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရာမှာ သူတို့ရဲ့ဆန္ဒတွေကိုလည်း ထင်ဟပ် စေမှာဖြစ်ပါတယ်။ လက်မှတ်မထိုးသေးတဲ့အဖွဲ့တွေ တောင်းဆိုလာရင် ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ရဲ့ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရမယ့်လုပ်ငန်းတွေမှာ သူတို့ ပါဝင်နိုင်အောင် ကျွန်တော်တို့အစိုးရအနေနဲ့ ညှိနှိုင်းလုပ်ဆောင်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

အခုတက်ရောက်လက်မှတ်ရေးထိုးကြတဲ့ နိုင်ငံတော်အစိုးရနဲ့တိုင်းရင်း သားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများမှ ခေါင်းဆောင်တွေအနေနဲ့ ကျွန်တော် တို့အားလုံးရဲ့အောင်မြင်မှုကို လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲဂုဏ်ယူသင့်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့ရဲ့သမိုင်းတန်ဖိုးက NCA ကိုဘယ်နှဖွဲ့ လက်မှတ်ရေးထိုးတယ် ဆိုတာထက် အားလုံးလက်ခံထားတဲ့ သဘောတူညီချက်တွေကို ဘယ်လောက် ထိထိရောက်ရောက် အကောင်အထည်ဖော်နိုင်လဲဆိုတဲ့ မှတ်ကျောက်အပေါ်မှာ အခြေခံပါလိမ့်မယ်။

NCA ပါသဘောတူညီချက်တွေကို လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်မှု အပေါ် အခြေခံပြီး နှစ်ဖက်အကြားယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ရေးကို ပိုမိုခိုင်မာ အောင် လုပ်ဆောင်သွားကြဖို့ဖြစ်ပါတယ်။ ကျန်နေသေးတဲ့ အဖွဲ့တွေအနေနဲ့ လည်း NCA ပါ လုပ်ငန်းစဉ်တွေကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်လာတာနဲ့အမျှ အနှေးနှေးအမြန်ဆိုသလို ဒီငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်မှာ ပါဝင်လာကြမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

NCA လက်မှတ်ရေးထိုးပြီး ပေါ်ပေါက်လာမယ့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် တွေက ရှေ့ကိုဆက်သွားဖို့ပဲရှိပါတယ်။ နောက်ပြန်လှည့်စရာမရှိပါဘူး။ ဒါကြောင့် NCA အပေါ် အခြေခံတဲ့ လုပ်ငန်းစဉ်များဟာ မြန်မာပြည်အနာဂတ် သစ်ရဲ့ ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ တစ်ခုတည်းသော လမ်းကြောင်းအဖြစ် ပေါ်ပေါက်လာမှာဖြစ်ပါတယ်။

NCAဟာ နောင်မျိုးဆက်သစ်တွေရဲ့ အနာဂတ်အတွက် သမိုင်းလက် ဆောင်ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီပွဲကိုစဉ်ခွဲစဉ်အခါမှာ မျိုးဆက်သစ်လူငယ် တွေကိုပါ ဖိတ်ကြားဖို့ကျွန်တော်တို့စဉ်းစားခဲ့ပါတယ်။ သူတို့တွေရဲ့ အနာဂတ် အသစ်အတွက် သူတို့ရဲ့ရှေ့မှောက်မှာ ကျွန်တော်တို့တွေ ကတိကဝတ်ပြုကြတာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၄ - ၂၀၁၅ နှစ်တွေရဲ့ စစ်တမ်းတွေအရ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ လူဦးရေ

၁၀ ရာခိုင်နှုန်းဟာ တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားရာဒေသတွေမှာနေထိုင်ကြပါတယ်။ လူဦးရေ ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်ဟာ လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခရဲ့ အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိတဲ့ဒေသ တွေမှာနေထိုင်ကြပါတယ်။ NCA လက်မှတ်ရေးထိုးလိုက်ပြီး လုပ်ငန်းစဉ်တွေ ကိုစတင်အကောင်အထည်ဖော်တာနဲ့ ပဋိပက္ခဒေသထွက်ဆိုးကျိုးတွေ ခံစားနေရ တဲ့ လူဦးရေရဲ့ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းဟာ ငြိမ်းချမ်းရေးရဲ့ အသီးအပွင့်တွေကို အချိန် တိုတိုအတွင်းမှာ ခံစားကြရမှာဖြစ်ပါတယ်။

တိုက်ပွဲတွေလျော့ချရင်ဆိုင်းနိုင်ဖို့“ ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲစောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ (JMC)” ကိုဖွဲ့စည်းပြီးထိန်းသိမ်းလုပ် ဆောင်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ တိုက်ပွဲတွေမရှိတော့တဲ့အခါ ဒီဒေသတွေမှာနေထိုင် တဲ့ ပြည်သူလူထုများဟာ အေးအေးချမ်းချမ်းနဲ့ လုပ်ကိုင်စားသောက်နိုင်တော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

တည်ငြိမ်အေးချမ်းလာတာနဲ့အမျှ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေနဲ့ ဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းတွေကို ပိုမိုအကောင်အထည်ဖော်နိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ပဋိပက္ခအလွန် ဒေသတွေမှာ နိုင်ငံတကာအထောက်အကူတွေ၊ လူထုအကျိုးပြုတဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ မှုတွေ ဝင်ရောက်လာစေဖို့ ဦးစားပေးလုပ်ဆောင်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

တစ်ဆက်တည်းမှာပဲ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ပူးတွဲ ကော်မတီ (UPDJC)ကိုဖွဲ့စည်းပြီး အမျိုးသားပြန်လည်ရင်ကြားစေရေးကို ဦးတည်ထားတဲ့ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများကို အကောင်အထည်ဖော်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလုပ်ငန်းစဉ်တွေကို NCA က ပြဌာန်းပေးလိုက်တာဖြစ်ပါတယ်။

ယခုလက်ငင်းချက်ချင်းမှာပဲ ကျွန်တော်တို့တစ်တွေအကြားမှာ ကြီးမားတဲ့ အောင်မြင်မှုကြီးတစ်ခုရှိနေပါပြီ။ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များအနေ နဲ့ ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေးနဲ့ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေးဆိုတဲ့ ဒီတာဝန်အရေးသုံးပါးကိုသဘော တူလက်ခံခဲ့ကြပါတယ်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရဘက်ကလည်း တိုင်းရင်းသားတွေ တောင်းဆိုနေတဲ့ ဒီမိုကရေစီနဲ့ ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံတဲ့ နိုင်ငံတော်ကြီး ကိုတည်ဆောက်ဖို့အတွက် လက်ခံသဘောတူခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာပြည်ရဲ့ အစိုးရအဆက်ဆက်မှာ တစ်ခါမှမရှိခဲ့ဖူးတဲ့ ကျွန်တော်တို့အကြားဘုံလက်ခံထား တဲ့ အနာဂတ်ပန်းတိုင်တစ်ခုကိုသဘောတူညီနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဘုံအနာ ဂတ်ကိုအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန်အတွက် NCA ပါ သဘောတူညီချက် များကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေးက ကျွန်တော်တို့အားလုံးအတွက် အရေးကြီးတဲ့ သမိုင်းပေးတာဝန်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ NCA ဆိုတာ ကျွန်တော်တို့ ထားရစ်ခဲ့မယ့် သမိုင်းအမွေ ဖြစ်ပါလိမ့်မယ်။

ဒီကနေ့တစ်ပြည့် ကျွန်တော်တို့အားလုံးဟာ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ဘုံအနာဂတ် အတွက် အတူတကွတာဝန်ရှိသူတွေ ဖြစ်သွားပါပြီ။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့သမိုင်းကို အတူတကွ ပုံဖော်ရေးသားကြရတော့မှာပါ။ သမိုင်းရဲ့အောင်မြင်မှု၊ ကျန်းမူတွေ ကိုအတူတကွ တာဝန်ခံ၊ တာဝန်ယူကြရတော့မှာပါ။ ဒီကနေ့ လက်မှတ်ရေးထိုးတဲ့ NCA စာချုပ်ဟာဆိုရင် ကျွန်တော်တို့ အချင်းချင်းအကြားမှာတည်ဆောက် ရရှိလာတဲ့ ယုံကြည်မှုကို ပြသနိုင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အနာဂတ်မျိုးဆက်သစ်များ အတွက် ငြိမ်းချမ်းရေးအမွေတစ်ခုချန်ထားနိုင်ခဲ့တာလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အားလုံးရဲ့ စိတ်ရင်းစေတနာအမှန်ကိုလည်း ထင်ထင်ရှားရှား သက်သေထူနိုင်ခြင်းပဲဖြစ်ပါတယ်။

နိဂုံးချုပ်အနေနဲ့ NCA လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရေးအတွက် ပါဝင်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြသူအားလုံးကို အစိုးရအဖွဲ့ကိုယ်စားလှယ်ကောင်း၊ နိုင်ငံသား များကိုယ်စားလှယ်ကောင်း ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်းပြောလိုပါတယ်။ NCA လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲကနေ အောင်မြင်တဲ့အကောင်အထည်ဖော်မှု ဖြစ်လာတဲ့အထိ ကျွန်တော်တို့အားလုံး ဝိုင်းဝန်းကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြဖို့ တိုက်တွန်းရင်းသမိုင်း မှတ်တိုင်ကို အတူတကွစိုက်ထူကြဖို့ ဆန္ဒပြုလိုက်ပါတယ်။

အားလုံးကိုကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဖီဂျီနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် သဘောတူ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၆

ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဖီဂျီသမ္မတနိုင်ငံသံအမတ်ကြီး မစ္စတာဖီလီမုန်းကူးအား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဖီဂျီသမ္မတနိုင်ငံသံအမတ်ကြီးအဖြစ် ပူးတွဲခန့်အပ်ရန် ပြည်ထောင်စု သမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရက သဘောတူညီပြီးဖြစ်သည်။

မစ္စတာ ဖီလီမုန်းကူးကို ၁၉၆၃ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၃ ရက်နေ့ တွင် မွေးဖွားခဲ့ပြီး ၎င်းသည် တောင်ပစိဖိတ်တက္ကသိုလ်မှ သမိုင်းနှင့် နိုင်ငံရေးဘာသာရပ်ဖြင့် ဝိဇ္ဇာဘွဲ့ ရရှိခဲ့သည်။ ၁၉၈၆ ခုနှစ်မှစတင်၍ ၂၀၀၃ ခုနှစ်အထိ ဖီဂျီသမ္မတနိုင်ငံ၏ အစိုးရဌာနအသီးသီးတွင် တာဝန်အဆင့်ဆင့်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ၂၀၀၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၇ ခုနှစ်အထိ ကုလသမဂ္ဂဆိုင်ရာ ဖီဂျီအမြဲတမ်း ကိုယ်စားလှယ်ရုံးတွင် ဒုတိယအမြဲတမ်း ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ အမြဲတမ်းကိုယ်စားလှယ်ရုံး ယာယီတာဝန်ခံအဖြစ်လည်းကောင်း တာဝန်အသီးသီးထမ်းဆောင်ခဲ့ သည်။ ၎င်းသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် မြေယာနှင့် သတ္တုသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး အမြစ်ဝန်ကြီးဌာန၏ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်အဖြစ် ထမ်းဆောင် ခဲ့သည်။ ၂၀၁၂ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၅ ရက်နေ့မှ စတင်၍ ကိုရီးယား သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဖီဂျီသမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် တာဝန် ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသည်။

မစ္စတာဖီလီမုန်းကူးသည် အိမ်ထောင်သည်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး သားလေးဦးနှင့် သမီးတစ်ဦးရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

သံအမတ်ကြီးဦးသာအောင်ညွန့် သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၆

ပြည်ထောင်စုသမ္မတနိုင်ငံကိုရီးယားနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဦးသာအောင်ညွန့်သည် ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၆ ရက်တွင် အဘူဂျာမြို့၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတနိုင်ငံကိုရီးယားနိုင်ငံ သမ္မတ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မူဟန်မာန်ဒူ ဘူဟာရီထံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ ရှစ်ဖွဲ့မှ ခေါင်းဆောင်များ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန-၂ (MICC-2) ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ခေါင်းဆောင်များ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပအသိသက်သေများက လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည်။

သဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်၊ ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းနှင့်ဦးညွှန်ထွန်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ကြီး(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၊ ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးအောင်မင်းနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးသိန်းဇော်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၊ ကရင်ပြည်နယ်ခေတ္တဝန်ကြီးချုပ်၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာအသိသက်သေအဖြစ် လက်မှတ်ရေးထိုးမည့် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် မစ္စတာ ဝီဂျေနမ်ဘီးယား၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဥရောပသမဂ္ဂသံအမတ်ကြီး၊ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၊ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့မှ အထူးကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲကျင်းပရေး ပူးတွဲကော်မတီဝင်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ရုပ်ရှင်၊ ဂီတ၊ သဘင်တို့မှ ပညာရှင်များ၊ NGO/INGOs များ၊ အထူးဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က အမှာစကားပြောကြားသည်။ (နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ အမှာစကားကို ရှေ့ဖုံးတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။)



တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များကိုယ်စား ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး (KNU) ဥက္ကဋ္ဌ စောမူတူးစေးဖိုး ရှင်းလင်းပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ထို့နောက် NCA အား လက်မှတ်ရေးထိုးကြသော တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များကိုယ်စား ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး (KNU) ဥက္ကဋ္ဌ စောမူတူးစေးဖိုးက နှစ်ဖက်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးဖက်များအကြား ရဲရင့်တက်ကြွသည့် အားမာန်များနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခြင်းအားဖြင့် အပြေရာလိုသော အာသိသကို အခြေခံကြ၍ ဤတစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက်စာချုပ် (NCA)ကို ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး သမိုင်းစာမျက်နှာသစ်တစ်ခု ပေါ်ပေါက်စေခဲ့ပါကြောင်း။

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (NCA) ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းသည် သာမန်အပစ်ရပ်စာချုပ်တစ်ရပ်ကို လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းမဟုတ်ဘဲ ဒီမိုကရေစီနှင့်ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စုနိုင်ငံ ထူထောင်ရေး လျှောက်လှမ်းရမည့် ခရီးရှည်ကြီး၏ ပထမဦးဆုံးသော အရေးကြီးသည့် ခြေလှမ်းဖြစ်ပြီး စိန်ခေါ်မှုများစွာကလည်း စောင့်ကြိုနေပါကြောင်း။

မိမိတို့အားလုံးသည် စိတ်ရှည်သည်းခံကာ အခက်အခဲအားလုံးကို နောက်မဆုတ်စတမ်း အတူတကွကျော်ဖြတ်ကြရန် သက်ဆိုင်သူအားလုံးကို တောင်းဆိုလိုပါကြောင်း။

မိမိတို့ အသီးသီး၏ ဆန္ဒသဘောထားကိုသာ ရှေ့တန်းမတင်ဘဲ အပြန်အလှန်လေးစားတန်ဖိုးထားမှုနှင့် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးကို ဦးတည်ကာ အားလုံးပါဝင်ကြသည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများမှတစ်ဆင့် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်အောင်မြင်သည်အထိ ရလဒ်ကောင်းများရရှိရန် ကြိုးစားကြရမည်



တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဖြစ်ပါကြောင်း။ မိမိတို့၏ သက်တမ်းတစ်လျှောက်တွင် ခါးသီးစွာတွေ့ကြုံခံစားလာခဲ့ကြရသည့် လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခ၏ ဆိုးမွေများအားလုံးကို ဤနေရာတွင် ပြည်ဖုံးကားချပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့်ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်ရန် အုတ်မြစ်ချနိုင်ရေး မဆုတ်မနစ်ကြိုးပမ်းကြပါစို့ဟု ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် မှတ်တမ်းရုပ်ရှင်ကို ပြသသည်။ ထို့နောက် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အစီအစဉ်ကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်အား အသိသက်သေပြု၍ ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်းနှင့်ဦးညွှန်ထွန်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မင်းနှင့်ဦးသိန်းဇော်၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ် ဒေါက်တာထွန်းရှင်၊ ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး (KNU) ဥက္ကဋ္ဌ စောမူတူးစေးဖိုး၊ ဒီမိုကရေစီအကျိုးပြု ကရင်အမျိုးသားတပ်မတော် (DKBA) စစ်ဦးစီးချုပ် စောလားဘွယ်၊ ကရင်အမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးတပ်မတော် ငြိမ်းချမ်းရေးကောင်စီ (KNU / KNLA- PC) ဥက္ကဋ္ဌ စောဌေးမောင်၊ ချင်းအမျိုးသားတပ်ဦး (CNF) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးပန်းနုလှိုင်ထွန်း၊ ပအိုဝ်းအမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးအဖွဲ့ (PNLO) နာယက ဦးခွန်ဥက္ကာ၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ကျောင်းသားများ ဒီမိုကရက်တစ်တပ်ဦး (ABSDF) ဥက္ကဋ္ဌ ရဲဘော်သံခဲ၊ ရခိုင်ပြည်လွတ်မြောက်ရေးပါတီ (ALP) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးခိုင်စိုးနိုင်အောင်နှင့် ရှမ်းပြည်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကောင်စီ/ရှမ်းပြည်တပ်မတော် (တောင်ပိုင်း) (RCSS / SSA-S) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရွှင်ဆစ်တို့က လက်မှတ်ရေးထိုးကြသည်။

ထို့နောက် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များဖြစ်ကြသော KNU စစ်ဦးစီးချုပ် စောကျော်နီ၊ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်း၊ DKBA ဒုတိယစစ်ဦးစီးချုပ် စောမိုးရွေးနှင့် စောစိန်ဝင်း၊ KNU / KNLA- PC ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ စောထွေးလေးနှင့် စောရင်နု၊ CNF အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ် ပူးဇင်ကျိုး၊ ဟရန်သင်ထိုက်၊ PNLO

စစ်ဦးစီးချုပ် ခွန်သူရိန်နှင့် နာယက ခွန်ဥက္ကာ၊ ABSDF ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ရဲဘော်မျိုးဝင်းနှင့် ရဲဘော်ရဲထွတ်၊ APL စစ်ဦးစီးချုပ် ခိုင်ထွန်းဝင်း၊ စောမြရာဇာလင်း၊ RCSS မှ ဒုတိယစစ်ဦးစီးချုပ် ဘောင်ခေး၊ စိုင်းလ တို့က လက်မှတ်ရေးထိုးကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်တွင်းအသိသက်သေများအဖြစ် ဦးဇော်အေးမောင်၊ ဦးစောထွန်းအောင်မြင့်၊ ဦးခွန်သန်းမြင့်၊ ဦးဌေးဦး၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဦးခင်မောင်ဆွေ၊ ဦးသန်းတင်၊ ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်း၊ ဦးဇိဇိမ၊ ဒေါ်ချင်းချင်း၊ ဦးစောသိန်းအောင်၊ ဦးစောဒယ်နီရယ်၊ ဒေါ်သန်းသန်းနု၊ ဦးသက်နိုင်ဝင်း၊ ဦးခင်ရီ၊ ဦးမြင့်စိုး၊ ဦးခင်ဇော်ဦး၊ ဦးသန်းဌေးတို့ကလည်းကောင်း၊ နှစ်ဖက်သက်သေအဖြစ် ဦးကိုကိုကြီး၊ ဦးမြအေးတို့ကလည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတကာအသိသက်သေများအဖြစ် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ် H.E. Mr. Sun Guoxiang၊ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ် H.E. Shri Ajit Kumar Doval၊ ဂျပန်နိုင်ငံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ် H.E. Mr. Yohei SASAKAWA၊ ထိုင်းနိုင်ငံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ် H.E. Mr. Apichart Chinwanno၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဥရောပသမဂ္ဂသံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Roland Kobial၊ ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် မစ္စတာ ဝီဂျေနမ်ဘီးယားတို့ကလည်းကောင်း လက်မှတ်ရေးထိုးကြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းနှင့် ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး (KNU) အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်းတို့က တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် (အနှစ်ချုပ်)ကို တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက် ဖတ်ကြားကြသည်။ (တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်(အနှစ်ချုပ်)ကို သီးခြားဖော်ပြထားပါသည်။)

ထို့နောက် NCA စာချုပ်ကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းနှင့် KNU အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်းတို့က အပြန်အလှန် လဲလှယ်ကြပြီး အခမ်းအနားကို ရပ်သိမ်းလိုက်သည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များ၊ တက်ရောက်လာကြသူများသည် မြေညီထပ်ရှိ ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ စုပေါင်း၍ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

ရေဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီသို့ အလှူငွေနှင့်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်လှူဒါန်းလျက်ရှိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇွန်လမှ ဩဂုတ်လအတွင်း မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့ ဖြစ်ပွားခဲ့သော ရေကြီးရေလျှံမှုနှင့် မြေပြိုမှုများကြောင့် ဘေးသင့်ပြည်သူများအတွက် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပအစိုးရများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပြည်သူများက အလှူငွေနှင့် ပစ္စည်းများပေးအပ်လှူဒါန်းလျက်ရှိရာ နေပြည်တော်(ရုံးချုပ်)၌ ယနေ့တွင် Myanmar Mobile Money သုံးစွဲသည့်ပြည်သူများက အလှူငွေကျပ် ၃၇၂၅၀၀၊ ဥပဒေပြုဌာနကြီးဝန်ထမ်းများ(အမျိုးသားလွှတ်တော်)က အလှူငွေကျပ် ၄၂၀၀၀ လက်ခံရရှိသည်။

အလားတူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး၌ ဦးသာကျော်(မိသားစု)၏ အလှူငွေကျပ် ၅၀၀၀၀ ကို လက်ခံရရှိခဲ့သည်။ သို့ဖြစ်၍ ဇူလိုင် ၂၉ ရက်မှ ယနေ့အထိ အလှူငွေရရှိမှု စုစုပေါင်းမှာ ၈၀၇၇၇၀၅၂၃ ကျပ် ၆၁ ပြား၊ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၃၆၈၄၉၂ ဒသမ ၂၆နှင့် ယူရို ၃၀၀ ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ လက်ခံရရှိသော အလှူပစ္စည်းများကို ရေဘေးသင့်ပြည်သူများသို့ ထောက်ပံ့လျက်ရှိသည့်အပြင် အလှူငွေများကို ဘေးသင့်ဒေသများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် သုံးစွဲလျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန - ၂ (MICC-2) ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။

ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးသို့ ဒုတိယသမ္မတများ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရွေးချယ်ရေးကော်မရှင်၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ရှစ်ဖွဲ့မှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးဗဟိုဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ယနေ့ကျင်းပသည့် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး (JICM) ကို တက်ရောက်လာကြသည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ အစိုးရ လွှတ်တော်၊ တပ်မတော်မှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် အလုပ်အဖွဲ့တို့ကို မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံပါစေဟု နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါကြောင်း။

ယခုအစည်းအဝေးသည် NCA သဘောတူညီချက်အတိုင်း NCA လက်မှတ်ရေးထိုးပြီးချင်း ဆောင်ရွက်ရမည့်ဟုသဘောတူခဲ့သည့်အတိုင်း စာချုပ်အကောင်အထည်ဖော်မှု၏ ပထမဆုံးခြေလှမ်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့အားလုံး၏ ကြိုးပမ်းမှုကိုသမိုင်းတင်မည့် နိုင်ငံတော်၏ ငြိမ်းချမ်းရေးအနာဂတ်အတွက် ခြေလှမ်းသစ်တစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့အစိုးရအနေဖြင့် ယနေ့နံနက် နှစ်ဖက် လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည့် NCA စာချုပ်ကိုလေးစားလိုက်နာပြီး စာချုပ်ပါသဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် ဆန္ဒရှိပါကြောင်း၊ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်သေးသည့် အဖွဲ့များကိုလည်း လမ်းဖွင့် ကမ်းလှမ်းကြိုဆိုနေကြောင်းကိုလည်း ဤနေရာမှ အသိပေးလိုပါကြောင်း။

ဤစာချုပ်ကိုလက်မှတ်ရေးထိုးသည့် နှစ်ဖက်လုံးက ခိုင်ခိုင်မာမာအကောင်အထည်ဖော်နိုင်သည့်အပေါ်တွင် ကျန်ခဲ့သည့်အဖွဲ့များကလည်း ဤဖြစ်စဉ်ထဲတွင် ပါဝင်လာကြလိမ့်မည်ဟုမိမိမျှော်လင့်ပါကြောင်း၊ ယခုစာချုပ်၏ အကောင်အထည်ဖော်မှုက အားလုံးပါဝင်ရေးအတွက် အရေးပါသည့် ဒေါက်တိုင်တစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း၊ NCA စာချုပ်ကိုအကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် အခက်အခဲများစွာနှင့် ရင်ဆိုင်ရမည့် အခြေအနေများရှိလာနိုင်ပါကြောင်း၊ အဆိုပါ အခက်အခဲများကို နှစ်ဖက်ပူးပေါင်းပြီး စိတ်ရှည်သည်းခံမှုများဖြင့် ကျော်လွှားကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မိမိတို့၏ ဘုံရည်မှန်းချက်ဖြစ်သည့် ဒီမိုကရေစီဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုကြီးကိုအကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ပန်းတိုင်ကိုမျက်ခြည်မပြတ်ရန် အရေးကြီးပါကြောင်း။



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် အမှာစကားပြောကြားစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အစိုးရအနေဖြင့် ဤစာချုပ်ကို ထိထိရောက်ရောက် အကောင်အထည်ဖော်မည်ဟု သန္နိဋ္ဌာန်ချပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များဘက်ကလည်း အလားတူဆန္ဒရှိမည်ကို မိမိတို့သဘောပေါက်ပါကြောင်း။

ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုများလျော့ချရဆုံးနိုင်ရန် JMC အသက်ဝင်လာရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ထို့အတူ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများကိုကျင်းပနိုင်ရန် UPDJC ၏ လုပ်ငန်းများအကောင်အထည်ဖော်ရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ JICM အစည်းအဝေးမှ ဤကော်မတီနှစ်ခုကို နှစ်ဖက်လက်ခံနိုင်သည့်ပုံစံဖြင့် ဖွဲ့စည်းသွားရန် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း။

NCA ကိုအကောင်အထည်ဖော်ရမည့် JICM, JMC, UPDJC စသည့် ကော်မတီများကိုလုပ်ငန်းလည်ပတ်ရာတွင် နိုင်ငံရေးပယောဂများ တတ်နိုင်သမျှ မပါဘဲ နှစ်ဖက်လက်ခံထားသည့် သဘောတူညီချက်များကိုအခြေခံပြီး အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ယခုပေါ်ပေါက်လာသည့် ကော်မတီနှင့် အလုပ်အဖွဲ့များအနေဖြင့် NCA ကို ဗဟိုပြုထားသည့် အဖွဲ့များဖြစ်ရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထိုမှတစ်ဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲဘောင်ရေးဆွဲရန် အစည်းအဝေးများ၊ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများကိုဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

အစိုးရအနေဖြင့် အဆိုပါကော်မတီများ အသက်ဝင်လာရန် အစွမ်းကုန်ကြိုးပမ်းသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတကာကလည်း ဤလုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် အထောက်အကူပြုသွားမည်ဟု သိရှိရပါကြောင်း။

နိဂုံးချုပ်အနေဖြင့် ယခု JICM တွင် ပါဝင်ကြမည့် နှစ်ဖက်ကိုယ်စားလှယ်များအနေဖြင့် NCA ကို ထိထိရောက်ရောက် အကောင်အထည်ဖော်မည့် ကော်မတီများနှင့် အလုပ်အဖွဲ့များကို စနစ်တကျဖွဲ့စည်းပြီး အားလုံးလိုလားသည့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်ကြီးကို မရောက်ရောက်အောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သမ္မတက တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ရှစ်ဖွဲ့မှ ခေါင်းဆောင်များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များထံ အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများပေးအပ်၍ ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ နှုတ်ဆက်သည်။

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် အကောင်အထည်ဖော်မှုဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို အောက်တိုဘာ ၁၆ ရက်နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မက်စ်ဟိုတယ်၌ ဆက်လက် ကျင်းပသွားမည် ဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)

တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် အနှစ်ချုပ်

- ၁။ ဤသဘောတူစာချုပ်သည် တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဆောင်သော ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး အကောင်အထည်ဖော်မှုကို ဦးတည်၍ သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုသော စာချုပ်ဖြစ်သည်နှင့်အညီ ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံးတွင် အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိသည်။
- ၂။ ဤသဘောတူစာချုပ်သည် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများအကြား ယခင်ကချုပ်ဆိုခဲ့သော သဘောတူညီချက်များအား ထပ်လောင်းအသိအမှတ်ပြုခြင်း၊ ပိုမိုခိုင်မာစေခြင်း၊ ထပ်ဆင့်အတည်ပြုခြင်းဖြစ်ပြီး အခန်း(၇)ခန်းနှင့် အပိုဒ်ပေါင်း (၃၃)ပိုဒ်ပါရှိပါသည်။
- ၃။ ဤသဘောတူစာချုပ်သည် ပြည်ထောင်စုမပြိုကွဲရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်မှုမပြိုကွဲရေးနှင့် အချုပ်အခြာအာဏာ တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးတို့ကို ရှေးရှု၍ လွတ်လပ်မှု၊ တန်းတူညီမျှမှုနှင့် တရားမျှတမှုတို့ကို အခြေခံပြီး ပင်လုံစိတ်ဓာတ်နှင့်အညီ ဒီမိုကရေစီရေး၊ အမျိုးသားတန်းတူရေးနှင့် ကိုယ်ပိုင်ပြဋ္ဌာန်းခွင့် အခွင့်အရေးများ၊ အာမခံချက်များ အပြည့်အဝရှိသော ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်တို့ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲရလဒ်များနှင့်အညီ တည်ဆောက်သွားရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။
- ၄။ ထို့အပြင် နိုင်ငံရေးပြဿနာကို စစ်ရေးဖြင့် ဖြေရှင်းခြင်းမပြုဘဲ နိုင်ငံရေးနည်းဖြင့် ဖြေရှင်းမည့် နိုင်ငံရေးယဉ်ကျေးမှုအသစ်တစ်ရပ်ထူထောင်ပြီး တန်းတူရည်တူအခွင့်အရေးရရှိမည့် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော ငြိမ်းချမ်းရေးတည်ဆောက်ရန် သဘောတူကြသည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် တိုင်းရင်းသားများ၏ လိုလားချက်များနှင့် သဘောထားဆန္ဒများကို အခြေခံသည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများတွင် ပါဝင်သင့်သူအားလုံးပါဝင်သွားရန် သဘောတူကြသည်။
- ၅။ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးကို ခိုင်ခိုင်မာမာအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် နှစ်ဖက်လက်နက်အားလုံး တပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များနှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကာအကွယ်ပေးရေးအတွက် လိုအပ်သည့် အချက်များကိုလည်း စာချုပ်တွင် အသေးစိတ်ဖော်ပြထားသည်။ ပြည်တွင်းနေရပ် စွန့်ခွာတိမ်းရှောင်သူများ (IDPs) နှင့် ပဋိပက္ခဒဏ်ခံစားရသူများအတွက် လူသားချင်းစာနာမှုဆိုင်ရာ အကူအညီများ ပေးနိုင်ရေးကို နှစ်ဖက်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ရန် သဘောတူကြပါသည်။
- ၆။ သဘောတူညီထားသော စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ကျင့်ဝတ်များကို

- ထိထိရောက်ရောက်လိုက်နာမှုရှိစေရန် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲစောင့်ကြည့်ရေးကော်မတီကိုဖွဲ့စည်းပြီး စောင့်ကြည့်ကြီးကြပ်ရေးလုပ်ငန်းများကို တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှု၊ ဖွင့်လင်းမြင်သာမှုတို့ဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၇။ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလုံးကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံရေးလမ်းပြမြေပုံတစ်ခုကိုလည်း သဘောတူညီခဲ့ကြပါသည်။ ပါဝင်သင့် ပါဝင်ထိုက်သူအားလုံးပါဝင်မည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲမှ ပူးတွဲကော်မတီကို ဖွဲ့စည်း၍ အကောင်အထည်ဖော်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထိုပူးတွဲကော်မတီက နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲဘောင်ရေးဆွဲ၍ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲအဆင့်ဆင့်ကို အကောင်အထည်ဖော်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ၈။ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်နိုင်စေရန်အလို့ငှာ မတရားအသင်းအဖြစ် ကြေညာထားသော အဖွဲ့အစည်းများကို မတရားအသင်းစာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ရန် သဘောတူညီခဲ့သည့်အလျောက် ဤစာချုပ်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးသော အဖွဲ့အစည်းများကို အစိုးရက မတရားအသင်းအဖြစ်မှ ပယ်ဖျက်ခဲ့ပါသည်။
- ၉။ ထို့အပြင် လက်မှတ်ရေးထိုးကြသော တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများသည် မိမိတို့နှင့် သက်ဆိုင်သည့် အပစ်ရပ်နယ်မြေများအတွင်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များတွင် မိမိတို့ အဖွဲ့အစည်း၏ အတိုင်းအတာအရ တာဝန်ယူနေကြသော အဖွဲ့အစည်းများဖြစ်ကြသည့်အားလျော်စွာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲထားပြီး ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပအကောင်အထည်ဖော်နေသည့်ကာလအတွင်း ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး၊ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏ ဘာသာစကား၊ စာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ထိန်းသိမ်းခြုံငုံတင်ရေး၊ ဒေသဆိုင်ရာ တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် နှစ်ဖက်မှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် သဘောတူညီခဲ့ကြပါသည်။
- ၁၀။ ဤစာချုပ်သည် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲများနှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများ၏ ခေါင်းဆောင်များက လက်မှတ်ရေးထိုးသည့်အချိန်မှစတင်၍ အသက်ဝင်မည်ဖြစ်ပြီး ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲသော ငြိမ်းချမ်းရေးကိုဖော်ဆောင်မည့် ပြည်ထောင်စုမြန်မာနိုင်ငံ၏ သမိုင်းဝင်သဘောတူစာချုပ်ဖြစ်ပါသည်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅
ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ပေါလ် အာ ဆီဂါအား ယနေ့ ညနေ ၃ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံ တွေ့ဆုံသည်။
ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။
(သတင်းစဉ်)



တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကျင်းပ



တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅
တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ပဏီလီမိတက် ဗဟိုဌာန - ၂ ၌ ကျင်းပရာ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းနှင့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်ဦးသိန်းဇော်၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်

များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပသတင်းဌာနများမှ သတင်းထောက်များ တက်ရောက်ကြသည်။
သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မင်းနှင့် ဦးသိန်းဇော် တို့က တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ် ရေးထိုးခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားကြပြီး ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများနှင့် တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များက သတင်းထောက်များ၏ မေးမြန်းချက်များကို ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့ကြသည်။
(သတင်းစဉ်)

တရားမဝင်သစ်ခွဲသား ၁၃၃ ဒသမ ၅၇ တန် သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅
မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း သဘာဝအဖိုး တန် ကျွန်း၊ သစ်မာသစ်မျိုးများပေါများ ရှင်သန် ပေါက်ရောက်လျက်ရှိနေ သည်။ ဝိသမလောဘသားများ၏ တရားမဝင် ခိုးထုတ်သယ်ဆောင်မှု ကြောင့် သဘာဝသစ်တောသယံဇာတ များ ဆုံးရှုံးမှုများဖြစ်ပေါ်လာသကဲ့သို့ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကို ထိခိုက် ပျက်စီးစေသည်။
သို့ပါ၍ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း ရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန သစ်တောဦးစီးဌာနမှ တရားမဝင် သယ်ဆောင်ရေးဝယ်ဖောက်ကား

မှုများကို အခြားသောဌာနဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများနှင့်ပူးပေါင်း၍ လည်းကောင်း၊ စီမံချက်ဖြင့် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ကာ ပြည်သူလူထု၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု ဖြင့် လည်းကောင်း အရေးယူဆောင် ရွက်လျက်ရှိသည်။
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စစ်ကိုင်း ခရိုင် သစ်တောဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင် မောင်ထွေးနှင့် သစ်တောဝန်ထမ်းများ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းစစ်ကြောင်း အဖွဲ့ သည် ရွှေဘိုခရိုင် ကျွန်းလှမြို့နယ် အတွင်း ကွင်းဆင်းဖော်ထုတ် ဖမ်းဆီး ရေးဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ စက်တင်ဘာ

၂၇ ရက်မှ ၃၀ ရက်ထိ တရားမဝင် အင်ခွဲသား ၁၁၂၄ ချောင်း (၃၃ ဒသမ ၀၄၃၆ တန်)၊ အင်သစ် ၂၉၃ လုံး (၁၀၀ ဒသမ ၅၇၀ တန်) စုစုပေါင်း တရားမဝင် အင်သစ်ခွဲသား ၁၃၃ ဒသမ ၅၇၃၆ တန်၊ ဂျင်ဒေါင်းအင်ဂျင် ၂၅ ကောင် တစ်လုံး၊ ၂၃ ကောင် တစ်လုံး၊ ချန်ချိုင်းအင်ဂျင် ၂၈ ကောင် တစ်လုံးနှင့် ငါးပေ ရုပ်တန်း နှင့် အချင်းနှစ်ပေပုလဲတွဲလျက် တစ်ခု၊ လေးပေလွှဲပိုင်း တစ်ခု၊ ထော်လီဘီး နှစ်ခု သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။
(သတင်းစဉ်)

နောင်ချို အောက်တိုဘာ ၁၅
အမှတ်(၂၄) မူးယစ်တစ်ဖွဲ့စု (၂၄) လားရှိုး နောင်ချိုလှူငှားဆွယ်မှု ရဲအုပ် ငြိမ်းချမ်းစိုး ဦးစီးသော တပ်ဖွဲ့ဝင်များ သည် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် ည ၉ နာရီခန့်က နောင်ချိုမြို့အဝင် အေးရှားဝေါလ် တိုးဂိတ်အနီးတွင် မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်စဉ် မူးယစ်ဆေးဝါးမှ ရန်ကုန်မြို့သို့ ခရီးသည်တင် မှန်လုံယာဉ် ၆၆/..... GI Group (EXPRESS) ကို ရပ်တန့်ရှာဖွေရာ ခရီးသည် အဖြစ် စီးနင်းလိုက်ပါလာသူ မဝင်းဝင်းကို စစ်ဆေးရာ

အနိုင်မဲ့ အလင်းရောင်

- ★ စနစ်အဟောင်း အသစ်ပြောင်းချိန်
- ပျော့ပျောင်းညင်သာ သိမ်မွေ့စွာဖြင့်
- ကမ္ဘာကြီးက အံ့ဩရအောင်
- မြန်မာ့သိက္ခာ မြင့်မားလာခဲ့
- သာဓုခေါ်မိ ဂုဏ်ယူ၏။
- ★ အမျက်ဒေါသ အာယာတတွေ
- လျော့ချပြော ငြိမ်းချမ်းစွာဖြင့်
- မေတ္တာရေစင် အစဉ်သွန်းလောင်း
- အကောင်းမြင်ရှု တိုးတက်မှုအတွက်
- ပြုစုပျိုးထောင် ပြည်သူ့ခေါင်းဆောင်ပီပါ၏။
- ★ ပြည်သူ့အသံ နာခံရေးရှု
- ပြည်သူ့ဆန္ဒ ကျနသေချာ
- လေးစားစွာဖြင့် မြန်မာပြည်သစ်
- ရွှေရောင်သစ်ကို စနစ်တကျ
- ဦးဆောင်ပြုသူ စံပြုခေါင်းဆောင်ပီပါ၏။
- ★ မတူကွဲပြား ခြားနားမှုတွေ
- ရှိနေသော်ငြား အင်အားအဖြစ်
- ချစ်ကြည်စည်းလုံး အပြုံးကိုယ်စီ
- ပြည်သစ်တည်ဖို့ ရေရှည်မြော်တွေး
- ဖေးမခေါ်ဆောင် ခေါင်းဆောင်ပီပါကြည်ညိုရသည်။
- ★ မြန်မာ့သမိုင်းစဉ် ထူးခြားပါသော
- နှိုင်းမယှဉ်သာ ခေါင်းဆောင်ဂုဏ်ဒြပ်
- မဟာအလင်းရောင် ခေါင်းဆောင်ပီပါ၏။
- လေးစားအပ်သည် ကြီးမြတ်ပါဘိ ဂုဏ်ယူ၏။
- ★ ကဗျာတစ်စ စာအလှဖြင့်
- ရင်မှ ဆုခြေ တောင်းဆုဝေလျက်
- အသက်ရာကျော် ရှည်ပါစေသတည်း။
- ပြည်သူ့အကျိုး ဆတက်တိုး၍
- သယ်ပိုးထမ်းရွက် နိုင်ပါစေသတည်း။

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၁၅)ရက်
“အပစ်ရပ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုလက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ အမှတ်တရ”
ဗိုလ်မှူးချုပ်သန်းတင်(ငြိမ်း)

ချဉ်စော်ခါးသီးများနှင့်အတူ ရောနှောသယ်ဆောင်လာသော ဘိန်းဖြူမှုန့် ရောင်စုံဆပ်ပြာခွက် ၁၀ ခွက် သိမ်းဆည်းရမိ

ဝိနန်အိတ်အတွင်းမှ ချဉ်စော်ခါးသီး များနှင့် ရောနှောသယ်ဆောင်လာ သော ဘိန်းဖြူမှုန့် ၁၃ ဂရမ်စီပါ ရောင်စုံဆပ်ပြာခွက် ၁၀ ခွက် (အလေး ချိန် ၁၃၀ ဂရမ်ခန့်)ကို ရှာဖွေ သိမ်းဆည်းရမိသည်။
မဝင်းဝင်း၏ ပြောကြားချက်အရ ယင်းဘိန်းဖြူမှုန့်များကို မိုးညှင်းမြို့သို့

သယ်ဆောင်သွားမည်ဟုသိရသည်။ ဘိန်းဖြူမှုန့် လက်ဝယ်တွေ့ရှိသူ မဝင်းဝင်း အသက်(၃၉)နှစ် ဗြိတိန်မှ မိုးညှင်းမြို့နေထိုင်သူအား နောင်ချို မြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူ ထားကြောင်း သိရသည်။
စိုးဝင်း(နောင်ချို)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံတဲ့ ပြည်ထောင်စုကို တည်ထောင်ဖို့အတွက် ပထမခြေလှမ်းဖြစ်ပါတယ်

ဒေါက်တာဆလိုင်းလျှံဖုန်း(CNF)

မေး ရေး သတင်းအဖွဲ့

မြန်မာနိုင်ငံတွင် လွတ်လပ်ရေးရရှိပြီးစ ၁၉၄၈ ခုနှစ်မှ စတင်ကာ နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကျော် ပြည်တွင်းပဋိပက္ခများ ဖြစ်ပွားခဲ့သည့်အတွက် ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသည် များစွာနှောင့်နှေးခဲ့ရသည့်အတွက် ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားရာဒေသများမှ ပြည်သူများသည် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးကို အထူးလိုလားတောင့်တခဲ့ကြသည်။

ထို့ကြောင့် ၂၀၁၁ ဩဂုတ်လတွင် ပြည်တွင်းတိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်များကို ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ဖိတ်ခေါ်ကာ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးခြေလှမ်းကို စတင်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ၃၁ ရက်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက်(မူကြမ်း)ကို ရေးဆွဲနိုင်ခဲ့သည်။

ယနေ့တွင် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူညီချက် (NCA) ကို အောင်မြင်စွာ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ပြီး အဆိုပါ လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား မြန်မာ့သတင်းစဉ်(သတင်းအဖွဲ့)က တွေ့ဆုံမေးမြန်းခဲ့သည်များကို ဖော်ပြလိုက်ရပါသည်။

ဦးကျော်ဝင်း

စာရေးဆရာ

ကျွန်တော်အနေနဲ့ ကျွန်တော်တို့တိုင်းပြည်မှာ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး ဘယ်တော့မှ ရမှာမဟုတ်ဘူးလို့ ထင်ခဲ့မိတယ်။ သံသယရှိခဲ့တယ်။ အခုတော့ ဒီမိုကရေစီလည်း လမ်းပေါ်သွားနေပြီ။ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးအတွက်လည်း အစပျိုးနိုင်သွားပြီ။ ဒါဟာ အားလုံးအတွက် ဝမ်းသာစရာပါ။ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးကို တစ်ရက်စောပြီး လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရင် တစ်ရက်စောပြီး အပစ်အခတ်ရပ်စဲသွားမယ်။ ဒါကို ပဋိပက္ခဖြစ်နေတဲ့နေရာကသူတွေက နားလည်တယ်။

ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်မှာ နောက်တစ်ခုက အားလုံးပါဝင်ရေး(all inclusive) ဆိုတာ ရေပန်းစားနေတာရှိတယ်။ ဒါဟာ လက်တွေ့မကျဘူးလို့ထင်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ဆီက လက်နက်ကိုင်အင်အားစုတွေဟာ စပေါ်ပေါက်တဲ့ ကာလတွေမတူဘူး။ အကြောင်းအခြင်းအရာတွေလည်း မတူဘူး။ ဖက်ဒရယ်စနစ်မှာ ယေဘုယျတူညီချက်ရှိတယ်ဆိုပေမယ့် သူ့အကြောင်းနဲ့သူဖြစ်ကြတာ။ ဒီလို အနေအထားတွေမှာ တစ်ပြိုင်တည်း တစ်ခါတည်း အားလုံးအဆင်မပြေနိုင်ဘူးလို့ ပြောချင်ပါတယ်။

ဦးခက်ထိန်နန်

အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

ဒီနေ့ဟာ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားတွေအားလုံးအတွက် ထူးခြားတဲ့ နေ့တစ်နေ့ပါ။ မင်္ဂလာရှိတဲ့ နေ့တစ်နေ့ပါ။ အားလုံးမျှော်လင့်နေတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့တယ်။ ဒါပေမယ့် အားလုံး လက်မှတ်ထိုးနိုင်ဖို့ ဆက်ပြီးကြိုးစားရပါဦးမယ်။

ဒီလို ရေးထိုးနိုင်ဖို့ လေးနှစ်နီးပါးလောက် ပြည်နယ်အဆင့်၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်အနေနဲ့ ကြိုးစားလာခဲ့ကြတာပါ။ ကိုယ့်နိုင်ငံက နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားတွေတင် မဟုတ်ဘူး။ နိုင်ငံတကာကပါ ပါဝင်ကူညီကြိုးစားပေးတယ်။ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးအတွက် ပထမခြေလှမ်းကောင်းသွားပြီဆိုတော့ နောက်ခြေလှမ်းတွေလည်း ကောင်းသွားမှာပါ။ အားလုံးပါဝင်ဖို့အတွက် ကျန်တဲ့ အဖွဲ့တွေလည်း အချိန်ယူနေရတဲ့အပိုင်းတွေ ရှိနေသေးလို့ပါ။ နောက်ကျရင်တော့ အားလုံးထိုးဖြစ်သွားမယ်လို့ ထင်ပါတယ်။

Ms.Carola Baller

နယ်သာလန် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့

မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်ဟာ မြန်မာနိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးရဲ့ တစ်စိတ်တစ်ဒေသပါ။ ပြီးတော့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်အတွက် ယုံကြည်မှုတွေ၊



ဦးကျော်ဝင်း



ဦးခက်ထိန်နန်



ဦးတင်နိုင်သိန်း



နော်တာဟေးနော်

နားလည်မှုတွေနဲ့ အခုအဆင့်ကနေ ဆက်လက်တည်ဆောက်ကြရဦးမှာပါ။ အခုလိုလက်မှတ်ရေးထိုးဖြစ်ခြင်းဟာ ရှေ့အလားအလာတွေအတွက် ခြေလှမ်းကောင်းတစ်ခုပါ။

ဦးတင်နိုင်သိန်း အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး၊ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ

နိုင်ငံတော်အစိုးရစတင်တာကတည်းက ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးဟာ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်တယ်။ အရေးကြီးတယ်။ ဒါကြောင့်မို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတကနေပြီးတော့မှ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကို စတင်ပြီးတော့ အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့တာပါ။ အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့တဲ့ အခါမှာလည်း စဉ်ဆက်မပြတ် ၂၀၁၁၊ ၂၀၁၂၊ ၂၀၁၃၊ ၂၀၁၄ ဆက်တိုက် ဆွေးနွေးပွဲပေါင်းများစွာ ပြုလုပ်ပြီးတော့မှ မတူတဲ့အမြင်သဘောထားတွေကနေ ပြီးတော့ တူညီတဲ့အမြင်သဘောထားတွေရရှိအောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်တယ်။ အဲဒီကနေပြီးတော့မှ တူညီတဲ့အမြင်သဘောထားရှိတဲ့ အဖွဲ့အစည်းတွေနဲ့ အခုလို ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်ရေးရပ်စဲဖို့ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်တဲ့အဆင့်ပါ။ နောက်အဖွဲ့အစည်းတွေလည်း လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခကို ငြိမ်းချမ်းတဲ့ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲတွေနဲ့ ဆက်ပြီးတော့ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းသွားမယ်ဆိုရင် ပြည်တွင်း ငြိမ်းချမ်းရေးဟာ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးအဆင့်အထိကို ဆက်ပြီးတော့မှ တက်လှမ်းသွားနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီတော့မှလည်း နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းမယ်။ နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုလည်း နိုင်ငံစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်မယ်။ နိုင်ငံစီးပွားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ဖို့ ဆောင်ရွက်ရုံသာမကဘဲ ပြည်သူတွေလိုချင်တဲ့ ဒီမိုကရေစီအပြောင်းအလဲဟာလည်း အောင်အောင်မြင်မြင်နဲ့ ရောက်ရှိနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒါကတော့ အမျိုးသားရေးပါ။ အမျိုးသားရေးဆိုတာ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းမှာ မှီတင်းနေထိုင်ကြတဲ့ တိုင်းရင်းသားပြည်သူအားလုံးရဲ့ အရေးအရာကိစ္စပါ။ ပြည်သူတွေ လိုလားတောင့်တတဲ့ လိုအပ်ဆန္ဒကတော့ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုပါ။ ဒီတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို ရရှိအောင်က အားလုံးက သဘောထားကြီးကြီးနဲ့ ဆက်ပြီးတော့မှ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားမယ်ဆိုရင် ငြိမ်းချမ်းရေးကို အမှန်တကယ်ရရှိသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

နော်တာဟေးနော်

Peace Art အဖွဲ့

ကျွန်မတို့က ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် အနုပညာနဲ့ ဆောင်ရွက်ပေးတာပါ။ ငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ Music တွေ၊ Art တွေအပိုင်းမှာ၊ Technical

ပိုင်းတွေမှာ ကျွန်မကအကြံပေးပါတယ်။ Musician တွေနဲ့ တွဲပြီးတော့ ကျွန်မတို့ တူညီခဲ့ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက်ဆိုရင်တော့ ဘယ်နေရာမှာပဲ ဖြစ်ဖြစ်ပေါ့။ ကူရမယ်ဆိုရင်လည်းကူချင်တယ်။ ကိုယ့်နိုင်ငံထဲမှာ ဒီလိုမျိုး လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခဖြစ်တာတွေ မတွေ့ချင်တော့ဘူး။ ငြိမ်းငြိမ်းချမ်းချမ်း ဖြစ်စေချင်တယ်။

ငြိမ်းချမ်းရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ awareness အနေနဲ့ တစ်ခါတလေ စကားတွေနဲ့ပဲ ပြောနေကြရင် နားလည်လက်ခံဖို့ခက်တာမျိုးတွေ ရှိတတ်ပါတယ်။ အနုပညာနဲ့ဆိုရင်တော့ နားလည်လက်ခံကြတာ ရှိတယ်။ ပန်းချီလေးတွေနဲ့၊ တေးသီချင်းစာသားနဲ့၊ ကဗျာလေးတွေနဲ့ awareness ပေးပြီး လုပ်ဆောင်ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက်ကတော့ ဘယ်အခန်းကဏ္ဍကပဲ ဖြစ်ဖြစ် တတ်နိုင်သမျှ ပါဝင်သွားမှာပါ။

ဒေါက်တာဆလိုင်းလျှံဖုန်း (CNF)

တိုင်းပြည်မှာ ငြိမ်းချမ်းဖို့ ဒီစာချုပ်က နှစ်(၆၀)ပြည်တွင်းလက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခကို ချုပ်ငြိမ်းပေးနိုင်တော့မှာဖြစ်တယ်။ တိုင်းရင်းသားလူမျိုးပေါင်းစုံ တန်းတူအခွင့်အရေးရမယ့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံတဲ့ ပြည်ထောင်စုကို တည်ထောင်ဖို့အတွက် ပထမခြေလှမ်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေ့ ရှစ်ဖွဲ့ပဲလက်မှတ် ရေးထိုးနိုင်ပါသေးတယ်။ ကျန်နေသေးတဲ့အဖွဲ့တွေလည်း ရှိနေပါသေးတယ်။ အဲဒီအဖွဲ့တွေနဲ့လည်း ရှေ့ဆက်လုပ်မယ့်နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲတွေမှာ တွေ့ဆုံချင်ပါတယ်။ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးစာချုပ် ဒီနေ့ချုပ်ပြီးရင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမယ့် လုပ်ငန်းစဉ်အားလုံးမှာလည်း ကျန်နေသေးတဲ့ အဖွဲ့တွေနဲ့အတူ လက်တွဲပြီးဆောင်ရွက်ချင်ပါတယ်။ လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲ နောက်ပိုင်း ရက်ပေါင်း ၆၀ အတွင်းမှာ နိုင်ငံရေးမူဘောင်ကို ရေးဆွဲပြီးတော့မှ ရက်ပေါင်း ၉၀ အတွင်းမှာ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲစတင်ဖို့ ဆောင်ရွက်မှာဖြစ်ပါတယ်။ တစ်တိုင်းပြည်လုံးငြိမ်းချမ်းရေးရဖို့ဆိုရင် အခုကျန်နေသေးတဲ့အဖွဲ့တွေ မပါလို့မရပါဘူး။ သူတို့ပါလာနိုင်အောင် ဘက်ပေါင်းစုံကနေ ဆောင်ရွက်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျန်တဲ့အဖွဲ့တွေ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်တာက စာချုပ်ကိုမကျေနပ်လို့၊ စာချုပ်ကို လက်မှတ်မထိုးချင်လို့ သူတို့မပါနိုင်တာ မဟုတ်ပါဘူး။ အခြေအနေအမျိုးမျိုးကြောင့် မပါနိုင်သေးတာဖြစ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်တို့ လုပ်တဲ့လုပ်ငန်းဟာ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် လုပ်တာဖြစ်ပေမယ့် အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံတွေနဲ့ နိုင်ငံတကာရဲ့အနေအထားက ကျွန်တော်တို့အပေါ်မှာ အများကြီးဂယက်ရိုက်တယ်ဆိုတာကို လူထုနားလည်စေချင်ပါတယ်။

◆ ကယားမှ

ပြီးရင် မြေပြိုတဲ့ဒေသ မော်ချီးကိုတက်မယ်။ လိုအပ်တဲ့ စောင်တွေပါမယ်။ ဆေးဝါးပါမယ်။ အဝတ်အစားပါမယ်။ မိုးကာရွက်ဖျင်တဲ့လှေ လျှံဖို့အစီအစဉ်ရှိပါတယ်။ မော်ချီးမှာ မီးမရတော့ဘူး။ ဒါကြောင့် မီးစက်နှစ်လုံးဝယ်ထားတယ်။ လိုအပ်တဲ့နေရာတွေမှာသုံးမယ်။ ကိစ္စတွေအားလုံးပြီးသွားရင် အဲဒီမီးစက်ကို မော်ချီးမှာရှိတဲ့ ဘုန်းကြီးကျောင်းကို လျှံမယ်။ တကယ်ဘာတွေလိုအပ်သေးလဲဆိုတာ စာရင်းတွေလုပ်လာမယ်။ ပြန်သွားပြီးရင် အဲဒီလိုအပ်တဲ့ပစ္စည်းတွေကို ထပ်ပို့မယ်”ဟု ပန်းပွဲသူများပရဟိတအဖွဲ့က ကိုမျိုးကြီးကပြောသည်။

“ကယားပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ အစီအစဉ်နဲ့လုပ်ထားတဲ့ ဘေးသင့်လုပ်သားတွေ နေရပ်ပြန်တဲ့လုပ်ငန်းစဉ်တွေမှာ ကမ္ဘောဇအာဏာနဲ့ ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းကလည်း တစ်ယောက်ကို ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ စီ ခရီးစရိတ်အဖြစ်ထောက်ပံ့တယ်။ နောက် အိမ်ထောင်စု ၂၀၀ အတွက် ကားတွေနဲ့တင်လာပြီး အသင့်သုံးနိုင်တဲ့ ဆေးဝါးရိက္ခာတွေပါတယ်။ တစ်အိမ်ထောင်အတွက် ပစ္စည်းကိစ္စမျိုးပါ အိုးအွက်ပန်းကန်တွေကို တစ်ဦးတစ်မျိုးစီ ထောက်ပံ့သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကိုယ်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်သလို၊ ကိုယ်ကိုယ်တိုင်ခံစားနေရသလို ကိုယ့်ဆွေမျိုးအရင်းအချာတွေ ဖြစ်နေသလိုမျိုး ကိုယ်ချင်းစာ

စိတ်ထားပြီး ဖြစ်နေတဲ့နေရာတွေကို ချက်ချင်းရောက်အောင် လာတယ်။ အားလုံးက ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ကြတယ်ဆိုတာ တကယ်ကို မှီဒီတာပွားစရာ၊ ကျေနပ်စရာပါ။ ဖြစ်သွားတဲ့သူတွေအတွက် စိတ်မကောင်းစရာပေါ့။ သို့သော်လည်းပဲ အဆိုးထဲကမှ အကောင်းကတော့



ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းမှ ကိုသက်အောင်က ပြောသည်။

အဆိုပါ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းမှ အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် နေရပ်ပြန်သူ ၂၁၃ ဦးရှိပြီး ၎င်းတို့အား Save The Children အဖွဲ့က တစ်အိမ်ထောင်လူကြီးတစ်ဦးစီအတွက် ခြင်ထောင် တစ်လုံးနှုန်းဖြင့် ခြင်ထောင်အလုံး ၇၀၀၊ ကန္တာရဝတီအသင်း (ရန်ကုန်)က တစ်ဦးလျှင် ခရီးစရိတ်ငွေကျပ် ၅၀၀၀ နှုန်း၊ ကမ္ဘောဇအနာဂတ် အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်းက တစ်ဦးလျှင် ခရီးစရိတ်ငွေကျပ် ၁၀၀၀ နှုန်း၊ ပန်းပွဲသူများပရဟိတအဖွဲ့က တစ်ဦးလျှင် ခရီးစရိတ်ငွေကျပ် ၅၀၀၀ နှုန်း၊ ကယားပြည်နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မိသားစုက ငွေကျပ် ၄၆၀၀၀ တန်ဖိုးရှိ စောင်၊ အဝတ်အထည်၊ မုန့်ကြွပ်၊ အလှူခံငှာကွပ် ပြည်နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မိသားစုက စောင်၊ အနွေးထည်၊ အဝတ်အစားပါ အိတ် ၂၆ အိတ်၊ အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက်စာ လူ ၅၀၀ စာအား ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့နှင့် မင်းစုရပ်ကွက်မှ နေ့လယ်စာ လူ ၃၀၀ ဦးအတွက် သံဃာတော်များအဖွဲ့၊ ပန်ကန်းကျေးရွာ၊ ချီကယ်ကျေးရွာ၊ ဘီလူးချောင်း အမှတ်(၃) မိသားစု၊ ညစာလူ ၃၀၀ စာအား ကန္တာရဝတီအသင်း(ရန်ကုန်)တို့က အသီးသီးလျှူဒါန်းထောက်ပံ့ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (ခရိုင်ပြန်/ဆက်)

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်း တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲမှတ်တမ်းဓာတ်ပုံများ



ရှမ်းပြည်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကောင်စီ/ရှမ်းပြည်တပ်မတော်(တောင်ပိုင်း)(RCSS/SSA-S) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးရွတ်ဆစ် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ရခိုင်လွတ်မြောက်ရေးပါတီ(ALP) ဗဟိုဥက္ကဋ္ဌ ဦးခိုင်စိုးနိုင်အောင် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာကောင်းသားများဒီမိုကရက်တစ်တပ်ဦး(ABSDF) ဥက္ကဋ္ဌ ရဲဘော်သဲခဲ တစ်နိုင်ငံ လုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်အား လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ် H.E. Shri Ajit Kumar Doval တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား အသိသက်သေအဖြစ် လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ထိုင်းနိုင်ငံမှ အထူးကိုယ်စားလှယ် H.E. Mr. Apichart Chinwanno တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား အသိသက်သေအဖြစ် လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဥရောပသမဂ္ဂသံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Roland Kobia တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အား အသိသက်သေအဖြစ် လက်မှတ်ရေးထိုးစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်ကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်မင်းနှင့် KNU အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ပဒိုစောကွယ်ထူးဝင်းတို့ အပြန်အလှန်လဲလှယ်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ခံစားနေရသော မော်ချီးဒေသခံပြည်သူများအား ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း သွားရောက်အားပေးစကားပြောကြား

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းသည် ကယားပြည်နယ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာပြည့်၊ စစ်ဦးစီးအရာရှိချုပ်(လေ) ဗိုလ်မှူးချုပ်မောင်မောင်ကျော်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)မှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများလိုက်ပါလျက် ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ကယားပြည်နယ် ဖားဆောင်းမြို့နယ် မော်ချီးဒေသအတွင်း မိုးရွာသွန်းမှုကြောင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ခံစားနေရသော ဒေသခံတိုင်းရင်းသားပြည်သူများအား သွားရောက်တွေ့ဆုံ အားပေးစကားပြောကြားသည်။(ယာပုံ)

ရှေးဦးစွာ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် မော်ချီးဒေသ လိုခါးလိုကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိပြီး လိုခါးလိုခရစ်ယာန်ဘုရားကျောင်းတွင် ဖွင့်လှစ်ထားသော ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းအမှတ်(၁)၌ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့် ပြည်သူ့ ၉၂၆ ဦးကို တွေ့ဆုံ၍ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည့်အခြေအနေများ၊ လတ်တလောစားသောက်နေထိုင်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးတို့အတွက် ထပ်မံဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးမည့် အခြေအနေများနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များကို နိုင်ငံတော်အစိုးရ တပ်မတော်နှင့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူလူထုတို့ အောင်မြင်စွာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရမည့် အခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားကာ အားပေးစကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦးက

ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့် လတ်တလောနှင့် ရေရှည် ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများနှင့် အားပေးစကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် က တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ မိသားစုတို့မှ လှူဒါန်းသည့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများကို ပေးအပ်ရာ ဒေသခံပြည်သူတစ်ဦးက လက်ခံရယူသည်။

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရာပြည့်၊ စစ်ဦးစီးအရာရှိချုပ်(လေ) ဗိုလ်မှူးချုပ် မောင်မောင်ကျော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက တပ်မတော်(ကြည်း)ရေလေ) မိသားစုများက လှူဒါန်းသည့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများကိုပေးအပ်ရာ ဒေသခံပြည်သူများက လက်ခံရယူပြီးနောက် ဝေဠုကျော်ဖောင်ဒေးရှင်းမှ အလှူငွေကျပ် ၁၀ သိန်းနှင့် ကယားပြည်နယ် နယ်ခြားစောင့်တပ် ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဂုဏ်ထူးဆောင် ဗိုလ်မှူးကြီးထွန်းကျော်က အလှူငွေကျပ် ငါးသိန်းတို့ကို လှူဒါန်းရာ လိုခါးလိုခရစ်ယာန်ကျောင်းသားအုပ်စုတော် ဦးစောစောလိုက လက်ခံရယူသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် က တပ်မတော်(ကြည်း)ရေလေ)မိသားစုများက လတ်တလော အသုံးပြုရန်လှူဒါန်းသော ငွေကျပ် သိန်း ၂၀၀ အား ပေးအပ်ရာ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက လက်ခံရယူပြီး ဒေသခံပြည်သူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။



တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့် ပြည်သူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးလိုက်လံနှုတ်ဆက် အားပေးစကားပြောကြားကြသည်။ ဆက်လက်၍ လိုခါးလိုကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း၌ ဖွင့်လှစ်ထားသော ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း(၂) သို့ သွားရောက်၍ ဒေသခံပြည်သူများကို တွေ့ဆုံအားပေးစကားပြောကြားပြီး တပ်မတော်(ကြည်း)ရေလေ)မိသားစုများက ပေးပို့လှူဒါန်းသည့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများနှင့် လတ်တလောအသုံးပြုရန် ထောက်ပံ့ငွေကျပ် သိန်း ၁၀၀ ကို ပေးအပ်ရာ ဒေသခံပြည်သူတစ်ဦးက လက်ခံရယူသည်။

ဒေသရှိ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများနှင့် တာဝန်ရှိသူများကို တွေ့ဆုံ၍ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ရေတိုရေရှည်ဆောင်ရွက်ရန် အချက်များနှင့် အရေးကြီးလိုအပ်သည့် ပညာရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများကို စနစ်တကျ အမြန်ဆုံးအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး အသေးစိတ်ရှင်းလင်းမှုပြောကြားပြီး လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

မော်ချီးဒေသအတွင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ခံစားနေရသော ဒေသခံပြည်သူများအတွက် တပ်မတော်(ကြည်း) ရေလေ)မှ လှူဒါန်းသော စောင်၊ ခြင်ထောင်အပါအဝင် အသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများ၊ စားသောက်ကုန်စည်များ၊ ရေသန့်များ စုစုပေါင်းငါးတန်ကျော်ကို ယနေ့တွင် တပ်မတော်ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် နေပြည်တော်မှ တစ်ဆင့် ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(မြဝတီ)

ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် ပူးပေါင်းကာ ရန်ကုန်မြို့တော် ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများ အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရာတွင် ရေလေလွင့်ပြုန်းတီးမှုမရှိစေရေး အဓိကထားဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီ(JICA)နှင့် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီတို့ ပူးပေါင်းကာ ရန်ကုန်မြို့တော် ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများ အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ရေလေလွင့်ပြုန်းတီးမှုမရှိစေရေးကိုလည်း အဓိကထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိ ရန်ကုန်မြို့တော်၏ ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများကို အဆင့်မြှင့်တင်မှုများ ရေလုံလောက်စွာပေးနိုင်ရန် စီမံကိန်းများချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိရာ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်ဖြင့် ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်မှုများရှိသည့်အပြင် ဂျပန်ပြည်သူများ၏ ကူညီပံ့ပိုးမှုများဖြင့် ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီ(JICA) နှင့် ပူးပေါင်းကာ ရေပေးဝေရေးစနစ်များတွင် အဆင့်မြှင့်တင်မှုများ ရေပေးဝေရေး၏ အဓိကဖြစ်သော ရေလေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုများ မဖြစ်ပေါ်စေရေး တိုးတက်လည်း ကာလတို၊ ကာလရှည်စီမံကိန်းများ ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီအနေဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံသို့ အကူအညီပေးအပ်လျက်ရှိရာတွင် အဓိကဒေါက်တိုင်သုံးခုကို အသုံးပြုဆောင်ရွက်နေပြီး ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန်မလိုအပ်သည့် ကူညီထောက်ပံ့

ငွေ ကဏ္ဍအသီးသီးမှပညာရှင်များပါဝင်သော ကျွမ်းကျင်အဖွဲ့များဖြင့် နည်းပညာဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများနှင့် နည်းပညာဆိုင်ရာလက်လှည့်ပြောင်းပေးအပ်မှုများ၊ အတိုးပေးရေး၊ အတိုးနှုန်းအလွန်သက်သာသော ချေးငွေတို့ဖြင့် ပူးပေါင်းကူညီဆောင်ရွက်မှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ လက်ရှိ ရန်ကုန်မြို့တော်၏ ရေပေးဝေရေးလုပ်ငန်းများ အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရာတွင်လည်း အထက်ပါ ဒေါက်တိုင်သုံးခုဖြင့် အဓိကထား ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး ၂၀၁၃ ခုနှစ်တွင် Master Plan ရေးဆွဲကာ စီမံကိန်းလျာထားချက်ကို ၂၀၄၀ အထိ အဆင့်အလိုက် ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်သွားမည်ဟု သိရသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော်၏ နေ့စဉ်ရေပေးဝေမှုကဏ္ဍတွင် ၂၀၁၁ ခုနှစ်က ကောက်ယူခဲ့သော စစ်တမ်းများအရ ရေလုံလောက်စွာပေးနိုင်မှု ၃၉ ရာခိုင်နှုန်းသာရှိသည်ဟု သိရပြီး မြို့နေလူထု ရေလုံလောက်စွာ ပေးနိုင်ရန် လိုအပ်လျက်ရှိသည်ဟု သိရသည်။ နှစ်စဉ်တိုးပွားလာသည့် လူဦးရေနှင့်အတူ ရေသုံးစွဲမှုမှာလည်း မြင့်တက်လာမည်ဖြစ်ပြီး ထိရောက်သော ရေပေးဝေမှုများကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ရေလေလွင့်ပြုန်းတီးမှုများ မဖြစ်ပေါ်ရန်မှာ အဓိကကျကြောင်း ဂျပန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအေဂျင်စီ မြန်မာနိုင်ငံရုံးမှ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်ကဆိုသည်။

“အခု ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းမှာ ဆောင်ရွက်နေတာက ရေဆုံးရှုံးမှုများနေတဲ့အတွက် ရေပိုက်လိုင်းလဲလှယ်နေတာပဲဖြစ်ပါတယ်။ ပိုက်ဆက်နေရာ

ငါးနေရာအတွက် မြေကြီးကိုတူးပြီး ပိုက်တွေကို ထိုးသွင်းရတဲ့လုပ်ငန်းခွင် ဖြစ်ပါတယ်။ လမ်းကို ကန့်လန့်ဖြတ်ပြီး ပိုက်ထိုးသွင်းရတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလုပ်ငန်းကို စတင်လုပ်ကိုင်ခဲ့တာ ဒီနှစ်ဧပြီမှာဖြစ်ပြီး ၂၀၁၆ မတ်လမှာ ပြီးစီးဖို့ ရည်မှန်းထားပါတယ်။ ဒီလုပ်ငန်းပြီးသွားရင်တော့ ရေဆုံးရှုံးမှုအလွန်နည်းသွားပါမယ်။ ပိုက်ပေါက်လို့ ပြင်ရတာ၊ တစ်နေရာပြီးတစ်နေရာ တူးပြီးပြင်နေရတာတွေရှိမှာ မဟုတ်တော့ပါဘူး။ ဒါပေမယ့်တစ်ချက်ပါ။ နောက် ရန်ကင်းမြို့နယ်မှာ လုပ်နေတဲ့ စီမံကိန်းကတော့ ရေပေးဝေမှုမှာ တည်ငြိမ်မှုရှိသွားမှာဖြစ်ပြီး ထိရောက်တဲ့ရေပေးဝေမှု၊ ရေဖိုးကောက်ခံရရှိမှုတွေ ရှိလာမှာဖြစ်ပါတယ်။ လာမယ့်အပတ်ထဲမှာ ကံဘွဲကနေ တောင်ဘက်အတိုင်း လမ်းပေါက်တွေ ပြန်ပိတ်နိုင်မှာပါ”ဟု JICA မြန်မာနိုင်ငံရုံးမှ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်က ပြောသည်။

ဂျပန်-မြန်မာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများတွင် ရန်ကုန်မြို့တော် ရေပေးဝေရေးကဏ္ဍအတွက် ရန်ကုန်အရွှေ့ပိုင်းရှိ ဒဂုံမြို့သစ်မြို့နယ်များနှင့် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန် ရေပေးဝေရေးအတွက် ODA Loan အနေဖြင့် အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၂၃၀ ခန့် ကုန်ကျဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်မြို့တော် ရေပေးဝေရေးစီမံကိန်း ပြင်ဆင်မှုစခန်း အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ရေပိုက်လိုင်းများ လဲလှယ်ခြင်းအတွက် Grant Aid ထောက်ပံ့ကူညီမှုဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ဂျပန်ယန်း ၁ ဒသမ ၉ ဘီလီယံခန့် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၄၀ အထိ ရည်ရွယ်ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေသော ရန်ကုန်မြို့တော် ရေပေးဝေရေးစီမံကိန်းတွင် ထိရောက်စွာ ရေပေးဝေနိုင်ရေးအတွက် ရေလေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုများကို အဓိကထားဆောင်ရွက်နေပြီး ၂၀၄၀ ခုနှစ်တွင် ရေဆုံးရှုံးမှုပမာဏ ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ လျော့ကျသွားမည်ဟု သိရသည်။

(၀၀၀)



အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၆နာရီက မျက်မမြင်လမ်းလျှောက်ပွဲကို ရန်ကုန်မြို့လယ်တွင် ကျင်းပရာ ပြိုင်ပွဲလမ်းတစ်လျှောက်တွင် ပြည်သူများက သောက်ရေသန့်များ၊ စားသောက်ဖွယ်ရာများ၊ အလှူငွေများပေးအပ်ပေးနေသည်ကို ကျောက်တံတား၊ ပန်းဘဲတန်း၊ လသာ၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်များတွင် မြင်တွေ့ရစဉ်(မောင်စေအောင်)

မဲရုံများ၊ ဒုမဲရုံများနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များ လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်သင်တန်းပွင့်

ဖျာပုံ အောက်တိုဘာ ၁၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံခရိုင် ဖျာပုံမြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲမှကြီးမှူး၍ ရွေးကောက်ပွဲတွင် အရေးကြီးသောအခန်းကဏ္ဍမှတာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရမည့် မဲရုံများ၊ ဒုတိယမဲရုံများနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များကို လုပ်ငန်းလမ်းညွှန်သင်တန်း အမှတ်စဉ် (၂/၂၀၁၅)ကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲက ဖျာပုံမြို့ ရတနာသိဒ္ဓိသာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး၌ ကျင်းပသည်။

သင်တန်းသို့ ဖျာပုံမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)ရှိ ကျေးရွာများမှမဲရုံ၌ မဲရုံများ၊ ဒုတိယမဲရုံများနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ကြမည့်သင်တန်းသားစုစုပေါင်း ၃၂၂ ဦးတက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းနည်းပြရပ်ဦးတို့က ပို့ချပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါသင်တန်းတွင် ရွေးကောက်ပွဲနှင့် မဲရုံဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၊ ရွေးကောက်ပွဲနေ့ပြင်ဆင်ခြင်း၊ မဲပေးခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များ၊ မဲရုံများ၊ ဒုတိယမဲရုံများနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များ၏ တာဝန်နှင့် လုပ်ပိုင်ခွင့်ကိုလည်းကောင်း၊ မသန်စွမ်းသူနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုမဲဆန္ဒရှင်များမဲပေးခြင်း၊ ကြိုတင်မဲပေးခြင်း၊ ခိုင်လုံမဲ၊ ပယ်မဲသတ်မှတ်ချက်များ၊ နမူနာပုံစံများ၊ မဲရုံဖွင့်ခြင်းနှင့် မဲရုံပိတ်ခြင်း၊ မဲရေတွက်ခြင်းနှင့် မဲရေတွက်ပြီးနောက် ဆောင်ရွက်ရမည့် အချက်များကို သင်ကြားပို့ချသွားမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းသင်တန်းကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်မှ အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် အထိ နှစ်ရက်ကြာ သင်တန်းပို့ချပေးခဲ့သည်။

(သပြေထွန်း)

နိုင်ငံတကာ

သမိုင်းဝင်နက္ခတ်လမ်းယားသဘောတူညီချက် အိရန်အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအတည်ပြု

တီဟီရန် အောက်တိုဘာ ၁၅

အိရန်နှင့် ကမ္ဘာ့အင်အားကြီး ခြောက်နိုင်ငံတို့အကြား ရရှိခဲ့သည့် နက္ခတ်လမ်းယားသဘောတူညီချက်ကို အိရန်အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီက အတည်ပြုပေးလိုက်ပြီဖြစ်ရာ အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့် သဘောတူညီချက်အတိုင်း အကောင်အထည်ဖော်ရန် လမ်းပွင့်သွားပြီဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၁၅ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အိရန်ပါလီမန်သည် သမိုင်းဝင်နက္ခတ်လမ်းယားသဘောတူညီချက်ကို အောက်တိုဘာ ၁၃ရက်တွင် ထောက်ခံအများစုဖြင့် အတည်ပြုပေးခဲ့ပြီး တစ်ရက်အကြာတွင် အိရန်အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီက ထပ်ဆင့်အတည်ပြုပေးလိုက်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင် အိုင်အာရ်အင်န်အေသတင်းဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဇူလိုင်၁၄ရက်က လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သော နက္ခတ်လမ်းယားသဘောတူညီချက်ကို ကန့်ကွက်ခဲ့ကြသည့် ရှေးရိုးစွဲဒီမိုကရေစီအစိုးရအဖွဲ့အစည်းအပါအဝင် ဟာဆန်ရူဟာနီ၏ အောင်ပွဲအဖြစ် အစိုးရတာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။

အိရန်နိုင်ငံ၏ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် ဘာသာရေးဆိုင်ရာ ဥပဒေများ သို့မဟုတ် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတို့နှင့် ဆန့်ကျင်ခြင်း မရှိသော ဥပဒေကြမ်းများကို အတည်ပြုပေးနိုင်သည့် အခွင့်အာဏာရှိသည်။ အဆိုပါကောင်စီ၏အဖွဲ့ဝင် မွတ်စလင် ဘာသာရေးခေါင်းဆောင် ခြောက်ဦးကို နိုင်ငံ့ဦးဆောင်က ခန့်အပ်ပေးပြီး ဥပဒေပညာရှင်ခြောက်ဦးကို ပါလီမန်က ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပေးသည်။

ရိုက်တာ။

ပါလက်စတိုင်းတို့၏ တိုက်ခိုက်မှုများကို ဟန့်တားရန် လုံခြုံရေးစီမံချက်များ အစွဲအော်ဆောင်ရွက်

ဂျေရုဆလင် အောက်တိုဘာ ၁၅

အစွဲအော်နိုင်ငံ အရှေ့ဂျေရုဆလင်ရှိ ပါလက်စတိုင်းရပ်ကွက်များ၌ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက လမ်းများကို ပိတ်ထားနိုင်ရန် အတားအဆီးများကို ချထားလျက်ရှိပြီး နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ မြို့ကြီးများ၌လည်း စစ်သည်များကို ဖြန့်ကြက်ထားကြောင်း၊ လပေါင်းအတန်ကြာကာလအတွင်း အဆိုးရွားဆုံးသော အကြမ်းဖက်မှုများ အဆုံးသတ်စေရန် အစွဲအော်နိုင်ငံက လုံခြုံရေးအစီအမံများကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၁၅ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

လွန်ခဲ့သည့် ၁၀နှစ်ခန့်က ပါလက်စတိုင်းတို့၏ လူထုအုံကြွမှု ပေါ်ပေါက်ခဲ့ချိန်နောက်ပိုင်း ဂျေရုဆလင်ဒေသ၌ တင်းကျပ်လှသည့် လုံခြုံရေးစီမံချက်များဆောင်ရွက်နေခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပါလက်စတိုင်းတာဝန်ရှိသူများက ပြစ်တင်ဝေဖန်ခဲ့ကြသည်။

အောက်တိုဘာ၁၃ရက်က ဓားများနှင့် သေနတ်တစ်လက်တို့ကို ကိုင်ဆောင်ထားသော ပါလက်စတိုင်းတို့၏ လက်ချက်ကြောင့် အစွဲအော်နိုင်ငံ သားသုံးဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး အများအပြားဒဏ်ရာရသည့်ဖြစ်ရပ် ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် အစွဲအော်အစိုးရက လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ အစည်းအဝေးခေါ်ယူခဲ့ပြီး အကြမ်းဖက်မှုများပြုလုပ်သော ပါလက်စတိုင်းတို့ကို ဖြိုခွင်းရန် ခွင့်ပြုပေးခဲ့သည်။

အစွဲအော် ဂျေရုဆလင်နှင့် အသိမ်းပိုက်ခံအနောက်ဘက်ကမ်းဒေသတို့၌ ရက်သတ္တနှစ်ပတ်ကြာမျှ အကြမ်းဖက်မှုများဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အစွဲအော် ခုနစ်ဦးနှင့် ပါလက်စတိုင်း ၃၀ သေဆုံးခဲ့ကြရသည်။

ဂျေရုဆလင်မြို့ရှိ အယ်လ်အာဆာဝတ်ကျောင်းတော် ပရိဝုဏ်အတွင်း သို့ ရဟူဒီတို့ ပိုင်နက်ကျူးကျော်ဝင်ရောက်သည်ဟုဆိုကာ ဒေါသထွက်နေသော ပါလက်စတိုင်းတို့က အကြမ်းဖက်မှုများ စတင်ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟု သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ရိုက်တာ။

ရုရှား-မြောက်ကိုရီးယား ကုန်သွယ်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ် ထူထောင်မည်

ပြီယမ်း အောက်တိုဘာ ၁၅

ရုရှားနှင့် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံတို့သည် ကုန်သွယ်ရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေးအတွက် အထောက်အကူပြုမည့် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ကို ဖွဲ့စည်းရန် နှစ်နိုင်ငံသဘောတူညီခဲ့ကြကြောင်း ယနေ့သတင်းများအရသိရသည်။

နှစ်နိုင်ငံတာဝန်ရှိသူများက စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး ပြုယမ်းမြို့တွင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ယင်းအစည်းအဝေးသို့ မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံခြားကုန်သွယ်ရေးဌာနကြီးရီယောင်နမ်နှင့် ရုရှားနိုင်ငံအရှေ့ပွားဖွဲ့ပြီးတိုးတက်ရေးဝန်ကြီး အလက်ဇန္ဒားဂယ်လူရှ်က တို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ယခုဖွဲ့စည်းမည့် အဖွဲ့အစည်းတွင် အခြားနိုင်ငံများကို ပါဝင်ခွင့်မပြုဘဲ နှစ်နိုင်ငံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါအဖွဲ့အစည်းကို ယခုနှစ်အတွင်း စတင်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။ နှစ်စဉ်နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်ရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် လည်ပတ်မည့်ငွေပမာဏသည် ၂၀၂၀ ခုနှစ် မတိုင်မီ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဘီလီယံထိရောက်ရှိရန် မျှော်မှန်းထားသည်။

အင်န်အိုတီချ်ကေ။



ထိုင်းနိုင်ငံ ပြည်နယ်ရှစ်ခုတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြစ်ပွားလျက်ရှိ

ဗန်ကောက် အောက်တိုဘာ ၁၅

ထိုင်းနိုင်ငံ ပြည်နယ်ရှစ်ခုတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြင့် ရင်ဆိုင်နေရပြီး လာမည့်ရက်များအတွင်း မိုးထပ်မံရွာသွန်းမှုမရှိပါက အခြေအနေတိုးတက်ကောင်းမွန်နိုင်မည်ဟု မျှော်လင့်ရကြောင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် လျော့ပါးရေးဌာနက အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

ယခုလောလောဆယ် ရေယန်၊ နေခွန်နေယွန်၊ ပရာချင်ဘူရီ၊ အူဘန် ရာချာသာနီ၊ ခမ်ပိန်းပတ်၊ ပတ်သွန်သာနီ၊ နေခွန်ဆာဝန်နှင့် ပီချင်ပြည်နယ်တို့မှ စုစုပေါင်း ခရိုင် ၁၇ ခုတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများ

ဖြစ်ပွားလျက်ရှိပြီး ရက်အနည်းငယ်အတွင်း ပုံမှန်အခြေအနေသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် လျော့ပါးရေးဌာနမှ ဒါရိုက်တာ ချတ်ချိုင်း ပရူမ်လတ်က ပြောကြားသည်။

ချတ်ချိုင်းပရူမ်လတ်၏ အဆိုအရ ဗန်ကောက်မြို့တွင် အောက်တိုဘာလတစ်လလုံး မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမည်ဟု မျှော်လင့်ရပြီး စိုးရိမ်ရေမှတ်သို့ ရောက်ရှိကာ တူးမြောင်းများတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြစ်ပွားဖွယ်ရှိသည်ဟု ဆိုသည်။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်တားဆီးကာကွယ်ရေးနှင့် လျော့ပါး

ရေးဌာနက ဗန်ကောက်မြို့တွင် ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးပဟိုဌာနတစ်ခုဖွင့်လှစ်ရန် ဆုံးဖြတ်ပြီး ရာသီဥတုအခြေအနေကို စောင့်ကြည့်ကာ ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဗန်ကောက်မြို့ တော်အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့နှင့် အနီးကပ်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

တစ်ချိန်တည်းမှာပင် လူမှုရေးနှင့် လုံခြုံရေးဝန်ကြီးဌာနက ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားသည့် သက်ဆိုင်ရာပြည်နယ်အသီးသီးရှိ အေလျင်စီများသို့ ကူညီထောက်ပံ့ရေးလုပ်ငန်းများ ချက်ချင်းဆောင်ရွက်ရန် ညွှန်ကြားခဲ့သည်။

ဆင်ဟွာ။



ကမ္ဘောဒီးယားဝန်ကြီးချုပ်ဟွန်ဆန်အား တရုတ်တက္ကသိုလ်တစ်ခုက ဂုဏ်ထူးဆောင်စာပေပါရဂူဘွဲ့ ချီးမြှင့်

နန်နင်း အောက်တိုဘာ ၁၅

နှစ်နိုင်ငံကြားဖလှယ်မှုများ မြှင့်တင်ရာတွင် ကူညီဆောင်ရွက်မှုများအား အသိအမှတ်ပြုသည့်အနေဖြင့် ကမ္ဘောဒီးယားဝန်ကြီးချုပ် ဟွန်ဆန်အား တရုတ်တက္ကသိုလ်တစ်ခုက ဂုဏ်ထူးဆောင်စာပေပါရဂူဘွဲ့ ချီးမြှင့်လိုက်ကြောင်း သိရသည်။

ဟွန်ဆန်သည် ကွမ်ရှီးမင်ဇူတက္ကသိုလ်မှ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော အဆိုပါဘွဲ့ကို အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက်က ပေကျင်းမြို့တွင် ကျင်းပသည့် အခမ်းအနားတစ်ခု၌ လက်ခံခဲ့သည်။ ဂုဏ်ထူးဆောင်ပါရဂူဘွဲ့ ချီးမြှင့်ခံရခြင်းမှာ သူ၏ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများကို အသိအမှတ်ပြုခြင်းဖြစ်ရုံသာမက ဒေသတွင်း တည်ငြိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးတွင် အောင်မြင်မှုရရှိစေရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့် ကမ္ဘောဒီးယားအစိုးရနှင့် ပြည်သူများ၏ ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှုများကို အသိအမှတ်ပြုခြင်းလည်းဖြစ်ကြောင်း ဟွန်ဆန်က ပြောကြားသည်။

အဆိုပါဂုဏ်ထူးဆောင်ပါရဂူဘွဲ့မှာ ကွမ်ရှီးမင်ဇူတက္ကသိုလ်မှ နိုင်ငံခြားခေါင်းဆောင်များအား ချီးမြှင့်သည့် ပထမဆုံးသောဂုဏ်ထူးဆောင်ပါရဂူဘွဲ့ဖြစ်သည်။ ကွမ်ဇီမင်ဇူတက္ကသိုလ်မှာ တရုတ်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ကွမ်ရှီးကျန်း ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ နန်နင်းမြို့၌တည်ရှိသော လူနည်းစုတိုင်းရင်းသားများအတွက် ပြည်နယ်အဆင့်တက္ကသိုလ်တစ်ခုဖြစ်သည်။ ကမ္ဘောဒီးယားဝန်ကြီးချုပ်ဟွန်ဆန်မှာ နိုင်ငံတကာညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲများတက်ရောက်ရန် အောက်တိုဘာ ၁၁ ရက်ကတည်းက တရုတ်နိုင်ငံသို့ရောက်ရှိနေခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆင်ဟွာ။

ပြန်ပေးဆွဲခံရသူများ လွတ်မြောက်ရေး ဆွေးနွေးရန် ကမ်းလှမ်းချက် ဖိလစ်ပိုင်တပ်မတော်ပယ်ချ

မနီလာ အောက်တိုဘာ ၁၅

ပြန်ပေးဆွဲခံထားရသော ဖိလစ်ပိုင်လူမျိုးအမျိုးသမီးတစ်ဦးနှင့် နိုင်ငံခြားသားသုံးဦးတို့ ပြန်လည်လွတ်မြောက်ရေးကိစ္စနှင့် ပတ်သက်၍ စေ့စပ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်ရန် အစွဲအော်မစ်စစ်သွေးကြွများ၏ တောင်းဆိုချက်ကို ဖိလစ်ပိုင်တပ်မတော်က အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်တွင် ငြင်းပယ်ခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းဓားစာခံများမှာ ဖိလစ်ပိုင်အစိုးရတပ်ဖွဲ့များက ထိုးစစ်ဆင်နွှဲနေသော နိုင်ငံတောင်ပိုင်းဒေသ၌ ဖမ်းဆီးခံနေရသူများဖြစ်ကြောင်း ဆင်ဟွာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ကနေဒါနိုင်ငံသားနှစ်ဦး၊ နော်ဝေနိုင်ငံသားတစ်ဦးနှင့် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသားတစ်ဦးတို့အား စစ်သွေးကြွများက စက်တင်ဘာ ၂၀ရက်တွင် ဆာမောလ်ကျွန်းရှိ အပန်းဖြေစခန်းမှ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ သေးငယ်သော ဟိုလိုကျွန်း၌ စစ်ရေးအရထိုးစစ်ဆင်မှုများ ရပ်တန့်ပေးရန် အသနားခံသည့် ဗီဒီယိုခွေကို ဖမ်းဆီးခံစားစာခံများက ဖိလစ်ပိုင်အာဏာပိုင်များထံ ပေးပို့ခဲ့ကြသည်။ ၎င်းအပြင် ကနေဒါနိုင်ငံသားများ ပြန်လည်လွတ်မြောက်ရေးအတွက် စေ့စပ်ဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်ရန် ဓားစာခံများက ကနေဒါအစိုးရအဖွဲ့ကို မေတ္တာရပ်ခံခဲ့သည်။

ဓားစာခံအဖြစ် ပြန်ပေးဆွဲခံရသူလေးဦးကို ဟိုလိုကျွန်း၏ အနောက်ဘက်ပိုင်းပေါင်းရာနှင့် ချီကွာဝေးသော နေရာသို့ ခေါ်ဆောင်သွားခဲ့သည်ဟု ထင်မြင်ယူဆမှုများရှိနေသည်။ ဟိုလိုကျွန်းသည် အဘူဆေယက်ပ် သူပုန်အဖွဲ့တည်ရှိရာဒေသဖြစ်သည်။ ယင်းအဖွဲ့သည် ဗုံးဖောက်ခွဲမှုများ ပြန်ပေးဆွဲမှုများကို ဖိလစ်ပိုင်တောင်ပိုင်း၌ ပြုလုပ်နေသည့် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် သိရှိကြသည်။

ရိုက်တာ။



ပြည်တွင်းရေးရာ

ပက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကြီးပေါ်ထွန်းလာနိုင်မည်

မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်
သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အမှတ် (၁၃/၂၀၁၅)

၁။ တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်(Nationwide Ceasefire Agreement-NCA) ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၁၅ ရက်နေ့တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်း(၈)ဖွဲ့တို့အကြား လက်မှတ်ရေးထိုးချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ခြင်းသည် နိုင်ငံတော်၏ ကြီးမားသော သမိုင်းဝင်အောင်မြင်မှုတစ်ရပ်အဖြစ် မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်က ဂုဏ်ပြု မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါသည်။

၂။ ဤစာချုပ်သည် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသက်သက်ထက်ကျော်လွန်ကာ မိမိတို့တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ အကြား ကာလကြာရှည်ပျောက်ဆုံးနေသည့်ယုံကြည်မှုကို ပြန်လည်တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့သည့်ဆုလာဘ်ဟု ဆိုနိုင်ပါ သည်။

၃။ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးဗဟိုကော်မတီ(UPCC)၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်းကော်မတီ(UPWC)၊ တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့(NCCT)၊ တစ်နိုင်ငံလုံး အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ညှိနှိုင်းရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့(SD)၊ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးပြန်လည် ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန(Myanmar Peace Center)နှင့် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ပါဝင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သော ပုဂ္ဂိုလ်နှင့်အဖွဲ့အစည်းအားလုံးတို့၏ ကာလကြာရှည်စွာကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုများကို ကော်မရှင်က ချီးကျူးဂုဏ်ပြုပါသည်။

၄။ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်တွင် ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးရန် ကျန်ရှိနေ သော တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများအနေဖြင့် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် အဆိုပါသဘောတူ စာချုပ်တွင် ဆောလျင်စွာ ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးကြလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။

၅။ ထိုကဲ့သို့ တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်တွင် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းအားလုံး ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းအားဖြင့် ရရှိလာသော ငြိမ်းချမ်းရေးမှတစ်ဆင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ ကျင်းပကာ မိမိတို့မျှော်မှန်းသော ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကြီးပေါ်ထွန်းလာနိုင်မည်ဟု မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်က အလေးအနက်ယုံကြည်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်

ရက်စွဲ၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၅ ရက်

ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးပြန်လည်တည်ဆောက်ရန် ထောက်ခံကြံ့ဆို

ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီမဟာမိတ်
(Federal Democracy Alliance)၏

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်
လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားအား ကြံ့ဆိုထောက်ခံကြောင်း
သဘောထားထုတ်ပြန်ကြေညာချက်

၁။ (၁၅-၁၀-၂၀၁၅)ရက်နေ့၊ နေပြည်တော်၌ “တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်” လက်မှတ်ရေးထိုးချုပ်ဆိုပွဲအခမ်းအနားကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြားသိရသည်။

၂။ အဆိုပါစာချုပ် ချုပ်ဆိုနိုင်မှုမှတစ်ဆင့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများအားလုံး(NCA လက်မှတ်ရေးထိုးရန် အဆင်သင့်ဖြစ်သေးသည့် အဖွဲ့အစည်းများအပါအဝင်)တို့သည် ပြည်ထောင်စုသားအားလုံး အကျိုးကိုသာ ဦးထိပ်ထားလျက် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးအပါအဝင် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကြီးတွင် ဆောလျင်စွာ တက်ကြွပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြပါရန် ကျွန်ုပ်တို့ ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီမဟာမိတ်(FDA)က တိုက်တွန်းလိုပါသည်။

၃။ ယခုအခါ မြန်မာပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် နှစ်ပေါင်း ၇၀ နီးပါး ရှည်ကြာလာခဲ့ပြီးဖြစ် သော ပြည်တွင်းလက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခကြီးရပ်စဲကာ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းအဖြေရှာသောနည်းကိုစွဲလျက် ရေရှည် တည်တံ့ကျယ်ပြန့်နိုင်မာသည့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန် ထူးကဲသော အခွင့်ကောင်းကြီး တစ်ရပ် အခိုင်အမာပေါ်ပေါက်လာပြီဟု ကျွန်ုပ်တို့ ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီမဟာမိတ်(FDA)က အလေးအနက် ယုံကြည်လျက်ပေးပြုပါလက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားကြီးကို လှိုက်လှဲဝမ်းမြောက်စွာ ထောက်ခံကြံ့ဆိုပါကြောင်း သဘောထားထုတ်ပြန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ပြည်တွင်းလက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခချုပ်ငြိမ်းရမည်။
ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးအောင်မြင်ရမည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်
ရန်ကုန်မြို့။

ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီမဟာမိတ်(FDA)

သတ္တမအကြိမ် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့
(၄၇)ပါးစုံညီ နဝမအစည်းအဝေး ကျင်းပမည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

သတ္တမအကြိမ် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ (၄၇)ပါးစုံညီ နဝမအစည်းအဝေးကို ၁၃၇၇ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၃ ရက်၊ ၄ ရက်၊ ၅ ရက်၊ ၆ ရက်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၉၊ ၃၀ ရက်နှင့် ဒီဇင်ဘာ ၁၊ ၂ ရက် (တနင်္ဂနွေ၊ တနင်္လာ၊ အင်္ဂါ၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)များတွင် အကြိုညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးနှင့် ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၇ ရက်၊ ၈ ရက်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်၊ ၄ ရက်၊ (ကြာသပတေး၊ သောကြာနေ့များ)တွင် အစည်းအဝေးကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ

နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယက ဆရာတော်ကြီးများသည် ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၂ ရက်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက် (စနေနေ့)အရောက် ကြွတော်မူပါရန် ပင့်စာများဖြင့် ပင့်လျှောက်ထားပြီးဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ပင့်စာများ အချိန်မီရောက်ရှိပါကလည်း အဆိုပါ နေ့ရက်များတွင် ရန်ကုန်မြို့ ကမ္ဘာ့အေးတန်းမြေသို့ အရောက် ကြွရောက်တော်မူကြပါရန် ပင့်လျှောက်ပါကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



ဒုတိယဝန်ကြီး ပိုလ်မူးချုပ်ကျော်စံမြင့် ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံး ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဖော်ဆောင်ရေးဗဟို ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ပိုလ်မူးချုပ်ကျော်စံမြင့်သည် ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် ရန်ကုန်အစိုးရဦးစီးဌာန သယံဇာတနှင့် ထုတ်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန အဖွဲ့ဝင်များနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံး One Stop Shop သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံးတွင် ပါဝင်၍ တာဝန်ထမ်းဆောင် လျက်ရှိသော ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်အဆင့်တာဝန်ရှိသူများနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး ပြည်သူ့ ဝန်ထမ်းများသည် ပြည်သူတို့၏ အခြေခံလိုအပ်ချက် များကို အဂတိတင်းရှင်းစွာဖြင့် နေ့ချင်းပြီး အချိန်တို အတွင်း ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေး ဂရုပြုဆောင်ရွက်

ပေးနိုင်ရန်အတွက် အသေးစိတ် ရှင်းလင်းမှာကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံးခန်းအတွင်း လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ဌာနဆိုင်ရာများအလိုက် ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်နေမှုများကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးခဲ့ကာ လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်စွက်မှာကြားသည်။ အဆိုပါပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှုရုံးများသည် တစ်နိုင်ငံလုံး အနေဖြင့် ၈၃ ရုံးဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှု ရုံးတွင် သက်ဆိုင်ရာဌာန ရှစ်ဌာနကို တစ်နေရာတည်း တွင်ဖွင့်လှစ်ထားရှိကာ ပြည်သူများ၏အခြေခံလိုအပ်ချက် များကို ရုံးများစွာသို့ အလှမ်းဝေးစွာသွားရောက်ရန် မလိုအပ်တော့ဘဲ နေ့ချင်းပြီး အချိန်တိုအတွင်း ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(ခရိုင်ပြန်/ဆက်)

သတင်းမီဒီယာကောင်စီဝင် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲအတွက်
ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများစာရင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်း

သတင်းမီဒီယာကောင်စီဝင် ရွေးချယ်တင်မြှောက်ရေးအဖွဲ့မှ ကောင်စီဝင်လောင်းများအတွက် အဆိုပြုလွှာများ တောင်းခံခဲ့ရာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂ရက်နေ့အထိ အမည်စာရင်းတင်သွင်းသူများမှ စည်းကမ်းချက်နှင့် ညီညွတ်သော ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်များကို အောက်ပါအတိုင်း ထုတ်ပြန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

- (က) သတင်းမီဒီယာသမားများ
 - MJA, MJU, MJN, BNI တို့မှ အဆိုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ်များ
 - MJA - ဦးသီဟစော
 - MJU - ဒေါ်သင်းသင်းသာ
 - MJN - ဦးဇေယျာလှိုင်
 - BNI - ဦးခိုင်မြတ်ကျော်
 - မြန်မာနိုင်ငံစာနယ်လောင်းကောင်စီ(ယာယီ)မှ အဆိုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ်များ
 - MPC - ဦးခင်မောင်လေး
 - MPC - ဦးဖေမြင့်
 - သတင်းမီဒီယာ အသင်းအဖွဲ့များမှ ရွေးချယ်ခံမည့်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ
 - MJA - ဦးကျော်စွာမင်း
- ဒေါက်တာမောင်မောင်စံ
- ဒေါက်တာဇော်သန်း
- MJU - ဦးမျိုးမင်းယု(ခ) မျိုးကိုမျိုး
- MJN - ဦးမြင့်ကျော်
- တစ်ဦးချင်းကိုယ်စားလှယ်လောင်းများမှ (၂)ဦးရွေးချယ်ရန်။
 - ဦးအုန်းကြိုင်
 - ဦးတင်ထွန်း
 - ဦးတင်လှိုင်
 - ဒေါ်မေသင်္ကြန်ဟိန်
- (ခ) သတင်းအေဂျင်စီများ
 - သတင်းအေဂျင်စီများမှ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးရွေးချယ်ရန်။
 - ဦးဟံသာညိုနိုး
- (ဂ) ပုံနှိပ်/ထုတ်ဝေသူများ/ဖြန့်ချိသူများ
 - ပုံနှိပ်/ထုတ်ဝေသူများ/ဖြန့်ချိသူများမှ

- ကိုယ်စားလှယ်နှစ်ဦးရွေးချယ်ရန်။
 - ဦးသိမ်းစိုး
 - ဦးမင်းဟန်
 - ဦးသူရိန်ထွန်း
 - ဦးကျော်ဌေးမင်း
- (ဃ) စာရေးဆရာများ
 - စာရေးဆရာများမှ ကိုယ်စားလှယ်နှစ်ဦး
 - ရွေးချယ်ရန်။
 - ဦးခင်မောင်ဇော်
 - ဦးဇေယျ
 - ဒေါက်တာတင်မောင်ထွေး
 - ဦးချစ်နိုင်(စိတ်ပညာ)
 - ဦးမြတ်စိုး(လှိုင်)
- (င) လူမှုရေး၊ စီးပွားရေး၊ စာပေယဉ်ကျေးမှု၊ ဥပဒေ ရေးရာ၊ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဆိုင်ရာအသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များပါဝင်သည့် လူထုအဖွဲ့အစည်း များက ရွေးချယ်အဆိုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ်များ
 - ဒေါက်တာတင်လှိုင်(ဘိုးလှိုင်)
 - ဒေါက်တာမျိုးသန့်တင်
 - ပါမောက္ခဒေါက်တာမြင့်မောင်မောင်
- (စ) နိုင်ငံတော်သမ္မတက အဆိုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦး
 - ဦးဟန်ညွန့်

- (ဆ) အမျိုးသားလွှတ်တော်က အဆိုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး
 - ဦးတင်မောင်အေး
 - (ဇ) ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌက အဆိုပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး
 - ဦးအောင်လှထွန်း
- သတင်းမီဒီယာကောင်စီဝင်ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ သည်။
- နေ့ရက် ။ ။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၂၁ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့။
- အချိန် ။ ။ နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၄:၃၀ အထိ။
- နေရာ ။ ။ နိုဗိုတယ်လ်တိုတယ်၊ အမှတ် ၄၅၉၊ ပြည်လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
- မှတ်ချက်။ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများသည် သတင်း မီဒီယာကောင်စီဝင်ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကျင်းပမည့် နေရာသို့ နံနက် ၈ နာရီခွဲ အရောက်ကြွရောက်ပေးပါရန် အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။
- ပါမောက္ခဒေါက်တာမော်သန်း
- ဥက္ကဋ္ဌ
- သတင်းမီဒီယာကောင်စီဝင်လောင်း ရွေးချယ်တင်မြှောက်ရေးအဖွဲ့

ပြည်တွင်းရေးရာ

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၌ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူမှု အရ လူဦးရေအနည်းငယ်လျော့နည်းကျဆင်းနေ



မုံရွာ အောက်တိုဘာ ၁၅

၂၀၁၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းအချက်အလက်များအရ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းတွင် ကျား ၂၅၁၆၉၄၉ ဦး၊ မ ၂၈၀၈၃၉၈ ဦး စုစုပေါင်းလူဦးရေ ၅၃၂၅၂၄၇ ဦး ရှိကြောင်း၊ ၁၉၈၃ ခုနှစ်သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူမှုအရ မြန်မာနိုင်ငံလူဦးရေ၏ ၁၀ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်း ရှိရာမှ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံ

လုံးအတိုင်းအတာ၏ ၁၀ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်းသို့ အနည်းငယ်ကျဆင်းခဲ့ကြောင်း မှတ်တမ်းများအရ သိရသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ပြုလုပ်ခဲ့သော လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းများ ကောက်ယူခဲ့ရာ အဆိုပါ သန်းခေါင်စာရင်းအပါ အချက်အလက်များ ဖြန့်ဝေခြင်း (Launching Ceremony) အခမ်းအနားကို အောက်

တိုဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီရုံး အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးသာအေးနှင့် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးများ၊ မုံရွာမြို့ ရှိ တက္ကသိုလ်များမှ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ မြို့

မိမြို့ဖများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က မုံရွာတက္ကသိုလ်နှင့် မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တို့မှ ပါမောက္ခချုပ်များနှင့် တိုင်းဒေသကြီးအထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးမှူးထံသို့ ၂၀၁၄ ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းအချက်အလက်များအား လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခဲ့သည်။

မိုးချမ်း(မုံရွာ)

ရေတာရှည်မြို့နယ်တွင် ပုလဲသွယ်စပါး တစ်ကေတင်း၁၅၁ ကျော်ထွက်ရှိ

ရေတာရှည် အောက်တိုဘာ ၁၅

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ရေတာရှည်မြို့နယ် ကွင်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းအမှတ် ၆၁၆ ဦးပိုင်း(၄၂/၁)ရှိ တောင်သူ ဦးကျော်စိုး၏ ပုလဲသွယ်စပါးစံကွက်တစ်ကေအား အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက ရိတ်သိမ်းခဲ့ရာ ၁၅၁ ဒသမ ၁၃ တင်းထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါစံကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲအခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ (ဒု)ဦးစီးမှူး ဦးထွန်းထွန်းလင်း၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များ၊ ကွင်းကြီး၊ ကုန်းကြီး၊ သိုင်းဝကျေးရွာအုပ်စုများမှ တောင်သူ ၁၀၀ ကျော် လာရောက်လေ့လာခဲ့သည်။

လယ်ယာမြေများမှာ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် လျော့နည်းလာသည့်အတွက် တိုးပွားလာသောလူဦးရေအချိုးအစားနှင့် စားနပ်ရိက္ခာဖူလုံစေရန် တောင်သူများအနေဖြင့် ယခုလို ထွက်နှုန်းကောင်းမွန်သည့် ပုလဲသွယ်စပါးမျိုးများအား တောင်သူများအနေဖြင့် တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးရန်လို အပ်ကြောင်း မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးအောင်ဝင်းက တောင်သူများကို အကြံပြုပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကိုလွင်(ဆွာ)



ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၏ အဓိကလမ်းမကြီးဖြစ်သောပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးတွင် အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်က ပျက်စီးနေသည့်လမ်းသားများအားအဆင့်မြင့် AC ကွန်ကရစ်ကတ္တရာများဖြင့် ပြုပြင်ပေးခဲ့ကြသည်။ "ဒီပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးက ဒဂုံမြို့သစ် လေးမြို့နယ်ကို ဖြတ်သန်းဖောက်လုပ်ထားတဲ့ အရေးပါတဲ့လမ်းမကြီးဖြစ်တာရယ် သာကေတ-ဒေါပုံ စက်မှုစုန်တွေကနေပြီး အလွယ်တကူဖြတ်လမ်းဖြစ်တော့ ယာဉ်အသွားအလာများတယ်။ လမ်းကြောင့်အန္တရာယ်မဖြစ်အောင် ပြုပြင်ပေးရခြင်းဖြစ်ပါတယ်" ဟုဒဂုံတောင်မြို့နယ်စည်ပင်သာယာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးလှသိန်းကပြောသည်။

သတင်းနှင့်မာတ်ပုံ- ၅၉၇

လေ့ရှိမြို့နယ်တွင် ကော့ကပ် တိုက်နယ်သေးရုံဖွင့်

လေ့ရှိ အောက်တိုဘာ ၁၅

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လေ့ရှိမြို့နယ် ကော့ကပ်တိုက်နယ်သေးရုံဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာပထမအပတ်အတွင်းက ကော့ကပ်တိုက်နယ်သေးရုံသစ် အဆောက်အအုံ ရှေ့တွင် ကျင်းပရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ဝင် စီမံကိန်းနှင့် စီးပွားရေးဝန်ကြီး ဦးလှခိုင်၊ ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာတင်မောင်ညွန့်၊ သေးရုံသစ်ကြီးကြပ်မှုနယ်က ဦးတင်ဟန်တို့က ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါ တိုက်နယ်သေးရုံသည် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် အာစီကွန်ကရစ်(၁၆)ခုတင်ဆွဲဖြစ်ပြီး ငွေကျပ်သိန်း ၅၅၀၀ ကုန်ကျခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဌေးသန်း(ဖြန်/ဆက်)

ပျဉ်းမနားမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) (၂၀)ကြိမ်မြောက် စုပေါင်းမဟာဘုံကထိန်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ

မြန်မာနိုင်ငံခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း(UMTA)၏ ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ဆီမီး(၉၀၀၀)ပူဇော်ပွဲ

မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း Basic Airconditioning & Refrigeration သင်တန်းဖွင့်မည်

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည် (ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)

မင်းမဟာလောက "ဘုရားဖူးအပန်းဖြေ၊ ရသစစ်မှန်ခရီးများ Travels & Tours"

ဖခင် အထက ပညာပင်သာ ပျဉ်းမနား၊ ဒသမတန်း(၇)မှ မောင်ပိုင်ချစ်အောင်၏ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးတင်လေးဆွေ(၉/၀မန(နိုင်)၁၉၇၃၅)ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဦးတင်လေးဆွေ(၉/၀မန(နိုင်)၁၉၇၃၅)

BOSS အဆင့်မြင့် ပါကေးအရောင်းခန်းမ အဆင့်မြင့် Laminate Flooring ကြမ်းခင်းခြားများနှင့် 100% ခေ့နှိမ်

အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း ကျွန်တော်၏သားဖြစ်သူ မောင်သူရအောင်

သားအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း မန္တလေးမြို့၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ အကွက်(၁၁၅)၊ ၈၇လမ်း၊ ၂၁x၂၂လမ်း

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဆင်းရဲမှုလျော့ချရေးအတွက် ခေါင်းရွက်ဗျပ်ထိုးဈေးသည်များ အားငွေထုတ်ချေး

ခင်ဦး အောက်တိုဘာ ၁၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ခင်ဦးမြို့နယ်၌ ခင်ဦး-ရေဦးကားလမ်း ဘေး အင်းပတ်ကျေးရွာတွေရှိ ခေါင်းရွက်ဗျပ်ထိုးဈေးသည်များအား ဆင်းရဲမှု လျော့ချရေးအတွက် ဇေယျာပဒေသာဖောင်ဒေးရှင်းမှ စတုတ္ထအကြိမ် ငွေကျပ် သိန်း ၁၄၀ ချေးငွေပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက အဆိုပါအင်းပတ်တွင် ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးရာဇာအေးက အမှာ စကားပြောကြားပြီး မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ် ဒုက္ခိကြပ်ရေးမှူး ဦးခင်မောင် အေးက ချေးငွေထုတ်ချေးခြင်းရည်ရွယ်ချက်များ၊ ယခင်ကချေးငွေများကို စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းနှင့်အညီ စနစ်တကျ ပုံမှန်ဆပ်ခဲ့သည့်အတွက် ယခုလို စတုတ္ထအကြိမ် ထပ်မံချေးပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။

စတုတ္ထအကြိမ် ချေးငွေကျပ်သိန်း ၁၄၀ ကို အင်းပတ်ကျေးရွာနှင့် မြင်းခေါင်း ကျေးရွာတို့မှ ဈေးသည်တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ်ငါးသောင်းနှုန်းဖြင့် ဈေးသည် ၂၈၀ တို့ကို ထုတ်ချေးပေးကြောင်း သိရသည်။

ခင်ဦးစိုးဝေ

ကျောက်ထုတွင်ယောစလေ့ဖြစ်သည့်အိုးစည်ပြိုင်ပွဲကျင်းပ

ကျောက်ထု အောက်တိုဘာ ၁၅

ဂန့်ဂေါခရိုင် ကျောက်ထုဒေသ ပြင်လယ်ရွာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဝင်း၌ ယောစလေ့ဖြစ်သည့် အိုးစည်ပြိုင်ပွဲကို ကျောက်ထုဒေသ၏ လူမှုရေးအသင်း အဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်သည့် ယောလူငယ်အသင်းကကြီးမှူး၍ အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် က ကျင်းပရာ ရင့်ရံ၊ ကံကြီး၊ ပြင်လယ်၊ တောင့်တက်၊ ရေရှင်ကျေးရွာများမှ လူငယ်အိုးစည်အဖွဲ့များ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်သည့် အဆင့်များ အလိုက် ဆုများချီးမြှင့်ကြသည်။

“ယောအရပ်ဒေသရဲ့ ရိုးရာဓလေ့တွေကို မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်တဲ့အနေနဲ့ ဒီပြိုင်ပွဲကို ကျင်းပတာပါ။ ယောဒေသရဲ့ အခြားသော ဓလေ့များကိုလည်း ဆက်လက်ဖော်ထုတ်ကျင်းပသွားဖို့ စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေပါတယ်” ဟု အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်နိုင်က ပြောသည်။ (၄၆၅)

ဖတ်စရာ

တံတားဦးမြို့နယ်တွင်ရှေးဟောင်းစေတီငယ်များစွာကို ပူးမြော်နိုင်

ဒဲ တိမ်တမန်

တံတားဦးမြို့နယ်နှင့် အင်းဝဒေသတစ်ဝိုက်မှာ စိတ်ဝင်စားဖွယ်ရာ ရှေးဟောင်းစေတီများစွာ တည်ရှိသည်။ ထို့အတူ ပင်မြစ်ငယ်မြစ်ဘေးမှ ပလိပ်ရွာနှင့်အတူ တဘက်ဆွဲကျေးရွာများတွင်လည်း စေတီများစွာကို ဖူးတွေ့နိုင်ခြင်းမှာ ထူးခြားလှသည်။ ပလိပ်ဆိုလျှင် မြို့ပုဂံရွာပလိပ်ဟုပင် တင်စားထားသည်အထိ စေတီများ ပေါများစွာတည်ရှိနေသည်။ တံတားဦးမြို့နယ် သဲမောင်းကန်ကျေးရွာနှင့် အနီးတစ်ဝိုက်မှာလည်း စိတ်ဝင်စားဖွယ်ရာ စေတီများစွာ တည်ရှိနေသည်။

သဲမောင်းကန်ရွာတွင် ထူးခြားသည့် ရန်အောင်မြင်စေတီကို ဖူးတွေ့နိုင်သည်။ အင်းဝဘုရင်မင်းခေါင်ကြီးက ရန်အောင်မြင်အရပ်တွင် စည်းခုံတည်ခဲ့သည့်အတွက် ရန်အောင်မြင်စေတီဟုခေါ်ကြောင်း သိရသည်။ သဲမောင်းကန်ရွာအနီးတွင် အခြားထူးခြားသောစေတီမှာ ရွှေတောင်တော်စေတီပင်ဖြစ်သည်။ လက်ရှိကာလတွင်ပင် ရွှေတောင်တော်စေတီကို ကြည်ညိုဖွယ်ဖူးတွေ့နိုင်သည်။

ရွှေတောင်တော်စေတီဘေးတွင် တောင်ကုန်းငယ်များစွာရှိပြီး ထိုတောင်ကုန်းငယ်တိုင်းတွင် စေတီငယ်တစ်ဆူမှ နှစ်ဆူသုံးဆူတည်ထားသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ တောင်ကုန်းအသီးသီးတွင် လက်ရာမျိုးစုံဖြင့် စေတီငယ်များကို ဖူးတွေ့နိုင်ပြီး တောင်ကုန်းတစ်ဝိုက် ပြုပြင်နေသော ရှေးခေတ်အုတ်အပိုင်းအစများစွာဖြင့် တည်ရှိနေသည်။ လက်ရှိကာလတွင် အချို့သောစေတီ

ငယ်အချို့ကို ကုသိုလ်ရှင်တို့ကောင်းမှုဖြင့် ပြန်လည်ပြင်ဆင်ထားကြသည်။ အချို့တောင်ကုန်းများပေါ်ရှိ စေတီများမှာ ပြုပြင်လျက်ရှိနေသည်။ လမ်းမများဖောက်လုပ်ရန်အတွက် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းခွင်အသုံးပြုရန် မြေကော်၊ ကျောက်သယ်လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်သည့်သူများမှာ စေတီငယ်ရှိသည့် တောင်ကုန်းများကိုပိုက်ပြီးချွတ်ထားသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်စရာပင်ဖြစ်သည်။ အချို့သောတောင်ကုန်းနှင့် စေတီငယ်များအနီးအထိ မြေကော်ထားသည်ကိုလည်း တွေ့မြင်နေရသည်။

အများစုသောစေတီများမှာ ဖောက်ထွင်းခံထားရသည့်အနေအထားများဖြင့် တည်ရှိနေသလို အချို့စေတီများကို ပြုပြင်ထူးဖော်ထားသည်ကိုလည်း ဝမ်းနည်းဖွယ် တွေ့ရသည်။ ထိုစေတီများတွင် ထူးခြားစွာ ကျောက်ဆင်းတုများစွာကို ထည့်သွင်းတည်ထားသည့်စေတီကိုလည်း ဖူးတွေ့နိုင်သည်။ ထူးခြားသောတောင်ကုန်းနေရာများမှာ ယခုအခါ မိုးကောင်းသောက်ယာစိုက်ပျိုးရာနေရာဖြစ်နေပြီး ရွာနှင့်အလှမ်းဝေးနေသည်။ ရှေးခေတ်က မည်မျှစည်ပင်ခဲ့၍ ဤမျှများလှစွာသော စေတီငယ်များ တည်ထားခဲ့သည်ကို မှန်းဆနိုင်သည်။

စေတီငယ်များမှာ လက်ရာမျိုးစုံဖြင့် ဖူးတွေ့ရပြီး တိကျသောကျောက်စာကမ္ပည်းများ မတွေ့ရပေ။ လက်ရှိကာလတွင် တံတားဦးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေယာဉ်ကွင်းသွားရာလမ်း အရှေ့ဘက်သဲမောင်းကန်ရွာအနီး ရွှေတောင်တော်စေတီတစ်ဝိုက်မှ စေတီငယ်များစွာကို စိတ်ဝင်စားဖွယ် ဖူးတွေ့နိုင်ပါသည်။

အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးနေ့အထိမ်းအမှတ်ကျင်းပ

မြိုင် အောက်တိုဘာ ၁၅

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူခရိုင်-မြိုင်မြို့နယ်တွင် အက်ရှင်အိတ် (action aid) လူမှုအဖွဲ့အစည်းက ပြုလုပ်သော အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီခွဲက မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးရဲလင်းအောင်က အဖွဲ့အမှတ်စဉ်ပြောကြားပြီး Action Aid မှ အပူပိုင်းဇန်မန်နေဂျာ ဦးအောင်မင်းနိုင်က အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးနှင့်ပတ်သက်သည့် မီးဘေး၊ ရေဘေး၊

လေဘေးနှင့် မြေကျွဲ၊ မြေပြိုဘေးအန္တရာယ်များလျော့ပါးစေရန်အတွက် ကြိုတင်ကာကွယ်ရန်နှင့် ကြုံတွေ့လာသည့်အခါ မြေရှင်းမှုများတွင် ဒေသခံပြည်သူလူထု၏ ဗဟုသုတ၊ အတွေ့အကြုံများ၊ အကြံပြုချက်များကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သိပ္ပံပညာရှင်များက လေ့လာသုံးသပ် ကောက်နုတ်ချက်ချကာ နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ဒေသခံပြည်သူများ ပူးပေါင်းပါဝင် ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် လျော့ပါးစေမှာဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းနောက် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး လူငယ်ကွန်ရက်သင်တန်းမှ တာဝန်ခံ ဦးမြတ်သူခိုင်ဦးဆောင်၍ မြိုင်မြို့နယ်တွင် သဘာဝဘေးကြိုတင်ကာကွယ်

ခြင်းနှင့် ကြုံတွေ့မှုများဖြစ်ပေါ်လာလျှင် မြေရှင်းမှုများအကြောင်းကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံးမှ ဒုဦးစီးမှူး၊ ဦးခိုင်မင်းထွန်း၊ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးဌာနမှ တောအုပ်ဦးစီးဌာနမှူး၊ မြို့နယ်မီးဘတ်ဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးမှူး၊ ဦးအောင်သီဟနှင့် အရပ်ဖက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းမှ ဦးအောင်လင်းကြည်တို့က သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့် လူပုဂ္ဂိုလ်တို့၏ စွမ်းဆောင်ရည်တို့ကို နှိုင်းယှဉ်ပြီး အားကောင်းသည့်အရာက အောင်နိုင်မှာဖြစ်ကြောင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုကြည့် ဦးကျော်အေးနှင့် အတွင်းရေးမှူး ဦးခွေးတို့ကလည်း ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ အောင်ကျော်မြင့်

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) (၁၅/၂၀၁၅)

၁။ မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံတူးဖော်/ထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ)/မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	IFB-053(15-16)	Emulsion Treating Chemicals (Demulsifier) (5,000)Ltr	USS
(၂)	IFB-054(15-16)	High Pressure Hose & Accessories (4)Items	USS
(၃)	DMP/L-008(15-16)	Hydraulic Pressure Pipes & Water Pressure Pipes (1)Lot	Ks
(၄)	DMP/L-009(15-16)	Koomey Fluid (C-50F) (800) Liters	Ks

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံများကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါအိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၁၁-၁၁-၂၀၁၅ရက် (၁၆:၃၀)နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ ပစ္စည်းစီမံဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄) နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်)လာရောက်ပေးသွင်းရန်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၁၀၉၇၊ ၄၁၁၂၀၆

ငွေစင်သွန်း (ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှု)

- * တောင်ကြီး၊ အင်းလေး ဖောင်တော်ဦးဘုရားပွဲ (Oct-23) 120000 Ks
- * ကျိုက်ထီးရိုး၊ ဇင်းကျိုက် (အပတ်စဉ်) နေ့ချင်းပြန် (စနေ၊ တနင်္ဂနွေ) 35000 Ks

Phone : 09 5144756, 09 420110022, 09 5112892,

ဝင်းရောင် ဓမ္မဒါန

အင်းလေးဖောင်တော်ဦး လှည့်လည်အပူပေးပွဲ
တန်ခိုးထမ်းကျေး-၇၀၀၀၈/ တောင်ကြီး၊ အင်းလေး
Char- (6,23,27,30) ထန်ခိုးဖူး ကျကျဘုရား
(၁၀)ဦးလျှင် (၅)ဦး ကားအမျိုးမျိုးစီးလျှားသည်။
ဆက်သွယ်ရန် 420144148, 421163797

NEW MOTION Travels & Tours

အနားယူ အပန်းဖြေခြင်းသည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်စေပါသည်။
ခရီးသွားသစ်လွှဲစဉ် ခရီးစဉ်

- * ဖောင်တော်ဦး ဘုရားပွဲခရီးစဉ် - Oct; 24, Oct; 27 အမှတ်-16၊ ကျွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်း။
- * ပုဂံ - ပုပ္ဖိုး - ပခုက္ကူ ခရီးစဉ် - Oct; 27 Ph ; 527 922, 538 811, 09 492 529 11,
- * မန္တလေး - မြင်ဦးလွင် ခရီးစဉ် - Oct; 27
- * မြောက်ဘက် ဝေဠုဆောင် - သာဓကီ ကမ်းခြေခရီးစဉ် 09 492 529 22, 09 731 489 22

နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်တန်း တက္ကသိုလ်ကောလိပ်ပေါင်း (၁၀၀)ကျော်ပါဝင်သော CROWN GLOBAL EDUCATION EXPO 2015

ယူကေ၊ အမေရိကန်၊ ဩစတြေးလျ၊ နယူးဇီလန်၊ နယ်သာလန်၊ ဆွစ်ဇာလန်၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်း၊ မလေးရှား၊ နိုင်ငံများမှတက္ကသိုလ်များပါဝင်ပါသည်။

YANGON Date : 24 Oct 2015 Time : 10:00 am - 2:00 pm Venue : SUMMIT PARKVIEW HOTEL (BALLROOM)	MANDALAY Date : 25 Oct 2015 Time : 2:00 pm - 5:00 pm Venue : HOTEL MANDALAY (BALLROOM)
--	--

Call us : 01 527 838, 09 732 732 77, 09 730 40 688

• အမေရိကန်ဒေါ်လာသိန်းကျော်တန်ဖိုးရှိပညာသင်ဆုများ • နိုင်ငံတကာပညာရေးစာစောင်အထူးထုတ် FREE

မိခင်အမည်မှန်

မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ထ(ခွဲ)အလက(၄)၊ ဒသမတန်း(A1)မှ မခင်ခင်ခင်ခင်ခင်ခင် မိခင်အမည်မှန်မှာ ဒေါ်ဆန်းပိုဖြစ်ပါသည်။

ဖခင်အမည်မှန်

မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(၃)၊ ဒသမတန်း(B7)မှ မဂျာဆိုင်အောင်၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးလက္ခဏာဖြစ်ပါသည်။

ဖခင်အမည်မှန်

မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(၃)၊ ဒသမတန်း(A1)မှ မောင်ဂုန်မာလနွဲ့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးလက္ခဏာ(၁)မမန(နိုင်)၀၅၂၀၄၉ဖြစ်ပါသည်။

အသုံးဆောင်စာအုပ်များ

သတင်းစာဆရာ စာရေးဆရာကြီး နတ်မောက်ထွန်းရှိန်၏ ဝင်းတွေနဲ့တည်ခဲ့သည့် မင်းနေပြည် စာအုပ်ကို စာဖတ်ပရိသတ်များ ဖတ်ရှုနိုင်ရန်အတွက် ကြေးမုံမှ အပတ်စဉ် အခန်းဆက်ဖော်ပြပေး လျက်ရှိသည်။ (ကြေးမုံ)

ဝင်းတွေနဲ့တည်ခဲ့သည့် မင်းနေပြည်

နတ်မောက်ထွန်းရှိန်

ယခင်အပတ်မှအဆက်

အနောက်တောင်ဘက်ဝင်းများတွင် မြင်းမျိုးမင်းသား လဲချားဗိုလ်၊ ဓမ္မာရုံ-ကွမ်းရော်တော်ငါးလှော်လျက်ဝင်း၊ မကွေးဝန်ထောက် ပုဂံဝန်မြို့စားဟောင်း၏ သံတော်ဆင့် ဟောင်းငါးလှော်လျက်ဝင်း၊ လက်သုံးတော်မောင် ရွှေသွယ်၊ လက်သုံးတော်မောင်ဘိုးမောင်ဝင်း၊ ကျောက် မြောင်းအတွင်းဝန်ဝင်း၊ အရှင်နန်းမတော်မိဖုရားခေါင် ကြီး ဖုရားဝင်း၊ ကွမ်းရော်တော်ခေါင်းဦးလတ်ဝင်း၊ သေနတ် စာရေးဦးစံဦးဝင်း၊ တောင် ၁၅၀ ဗိုလ်ဝင်း၊ ထမင်းရုံဝင်း၊ ဦးကောသိတရားသူကြီးဟောင်းဝင်း၊ တရုတ်မြို့ဝန် ဟောင်းဝင်း၊ ကျောက်ရိမ်ဖုရားဝင်း၊ ဗြဟ္မာ့တိုက်သံတော် ဆင့်ဦးသိုင်းဝင်း၊ မခန်းကြီးဝန်ထောက်မယားဝင်း၊ စာရေးတော်ငါးလှော်၊ မြို့ဝန်ရွှေလှိုင် ဗိုလ်ကောလင်း မြို့စားဝင်း၊ မြေနန်းဝန်ဦးဦးဝင်း၊ ဖိနပ်တော်ငါးလှော်မောင် ဝင်း၊ ဓမ္မာရုံ။

ဝင်းတော်အနောက်ဘက်ခြမ်းရှိ ဝင်းနေအိမ်ချထား ခံရသူများတွင် နှမတော်ဖုရားဝင်း၊ အရှင်နန်းမတော် ဖုရားဝင်း၊ အနောက်ဝန်ဦးဘိုဝင်း၊ လက်သုံးတော် မောင်မောင်ကြီးဝင်း၊ စားတော်ဝန်မင်း အနောက်ဝင်း တော်မှူး ဝင်း၊ အထိန်းတော်ကောလင်းမင်းသားဝင်း၊ လက်ယာဝင်းမျိုးဟောင်းဝင်း၊ တောင်ဆောင်တော် ဟောင်းဝင်း၊ ဆင်ဖြူရှင်မယ်တော်ဖုရားဝင်း၊ အစ်မတော် ဖုရားဝင်း၊ အရှင်နန်းမတော်ဖုရားဝင်း၊ အနောက်ဝန် ဦးဦးဝင်း၊ တောရတုရားဝင်း။

အရှေ့ဘက်ခြမ်းဝင်း နေအိမ်များတွင် ပင်းအတွင်း ဝန်မင်း၊ တိုင်တားဝန်ကြီးဝင်း၊ တောင်ခွင်ဝန်ကြီးဝင်း (တရားရုံး၊ သူရဲလက်ရထောင်)၊ ပင်းတလဲဝန်ထောက် တော်ဝင်း၊ အသည်ဝန်ဟောင်းဝင်း၊ စာရေးတော်ကြီး ဦးကဲဝင်း၊ ဗန်းမော်ဝန်ဝင်း၊ (သူအိုရုံ)ရွှေပြည်ဝန်ကြီး မယားဝင်း၊ မြို့သာဝန်မင်းဝင်း၊ ဇနက်ပလာဝန်ဝင်း၊ နာခံ တော်ဝင်း၊ ဘဏ္ဍာစိုးရွှေဝင်း၊ ထောင်မှူးဝင်း၊ သေနတ်

ဝန်မင်းကြီး ပခန်းမင်းကြီးကတော်ဝင်း၊ ရန်အောင် မြင်ဝန်ထောက်ဝင်း၊ သေနတ်ဝန်မင်းကြီးအရှေ့ဝင်း၊ တောင်တွင်းကြီးဝန်စာရေးကြီးဦးပါကူး နတ်ရှင်ရွှေ အစုဝင်း။

အုတ်မြို့ရိုးနှင့်ကပ်လျက် လေးမျက်နှာအရပ်များတွင် သူအိုရုံ၊ သူနာရုံ ကျိတော်များနှင့် ဓမ္မာရုံများတွေ့ရ သည်။ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့်သက်ဆိုင်သော ထောင်ဝင်း၊ ဆန်စက်ရုံဝင်း၊ ကြေးနန်းဝင်းများတွေ့ရသည်။ မန္တလေး မြို့မတည်မီက တည်ထားသော တောရတုရားနေရာကို လည်း အကွက်ဝင်း သတ်မှတ်သည်။ မင်းတုန်းမင်း လက်ထက် နိုင်ငံခြားသားများလည်း ဝင်းနေအိမ်ချထားသူ များတွင် ပါဝင်သည်။ နိုင်ငံခြားသား ပြင်သစ်ကုလားဝင်း သတ်မှတ်ပေးခဲ့သည်။ ရွှေမြို့တော်အတွင်း အမှုထမ်း၊ အရာထမ်းများကို အဆင့်အတန်း အစုံအလင် နေရာချ ထားခြင်းဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် ရွှေမြို့တော်မြို့ရိုးနှင့် ကျိုအပြင်ဘက် လေးပြင်လေးရပ်များ၌လည်း မြေကွက် များရကြသည်။ ဝင်းများ၊ အိမ်များဆောက်လုပ်နေထိုင်ကြ သည်။ 'ဝင်း'ဟူသော အသုံးအနှုန်းကိုလည်း မန္တလေးသား၊ မန္တလေးသူများသည် ယနေ့တိုင် ခေါ်ဝေါ်သုံးစွဲလျက်ရှိနေ ကြသလို မြို့တည်၊ နန်းတည်ချိန်မှ စတင်နေရာချထား ပေါက်ဖွားရှင်သန်လာခဲ့သော ရပ်ကွက်များ၊ ဝင်းများသည် ပျောက်ကွယ်သွားခြင်းမရှိဘဲ မန္တလေးရိုးရာယဉ်ကျေးမှုကို ထိန်းသိမ်းနေကြဆဲရှိသည်။ 'ဝင်း'ဟူသည်မှာ မန္တလေးမြို့ ၏ တစ်ပြပတ်လည် တည်ရှိသော ရပ်ကွက်နေအိမ်၊ ဝင်းများကို ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ တစ်ဝင်း၊ တစ်ခြံ၊ တစ်အိမ်ကို ဆိုလိုခြင်းမဟုတ်ပေ။

မြန်မာမင်းအုပ်ချုပ်ပုံစနစ်အရ ရှေးကအရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများကို နေပြည်တော်၏ လေးပြင်လေးရပ်တို့၌ သာ နေရာတကျ ချမှတ်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာမင်း ၏ မှုထမ်း၊ ရာထမ်းများသည် အထက်မှအုပ်ချုပ်သော၊ နေရာချထားသော အရာတို့၌သာ အစုအဝန်းအဖြစ်

နေထိုင်ကြသည်။ မြို့ရွာအိမ်ခြေ လူနေမှုနှင့် တကွ မြေလွတ်၊ တောလွတ်များကို ကြည့်ရှုအုပ်ချုပ်ရသော တိုင်(ဒိုင်း)ကိုလည်းကောင်း၊ မြန်မာလူမျိုးတို့ဖွဲ့စည်းဖြစ် သော လက်နက်ကိုင်အမှုထမ်းသော သူရင်း(စုရင်း) ကိုလည်းကောင်း၊ အခြားလူမျိုးများကို ဖွဲ့စည်းသော လက်နက်ကိုင်အမှုထမ်းစုခြင်းကိုလည်းကောင်း ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းဖြင့် နေထိုင်ကြရန် ရပ်ကွက် များ ချမှတ်ပေးသည်။ ဤသည်မှာ ကုန်းဘောင်ခေတ် မင်းများ၏ အစဉ်အလာကို ယူခြင်းဖြစ်သည်။ အစု အမှုထမ်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ၁၇၈၈ ခုနှစ်၊ ဧပြီ ၂၀ ရက်နေ့ (သက္ကရာဇ် ၁၁၅၀ ပြည့်၊ ကဆုန်လပြည့်ကျော် ၁ ရက်) နာခံကျော်စွာနေရာထာ ထုတ်ပြန်သည့်အမိန့် တော်တွင် မြန်မာအုပ်ချုပ်ပုံစနစ်ကို လေ့လာတွေ့ရှိနိုင် သည်။ 'ဧကရာဇ်မင်းမြတ်တို့လက်ထက် စုဘွဲ့၊ ငန်းဘွဲ့ ဆိုသည့်အရာသည် တိုင်း၊ နိုင်ငံ အခြေအမြစ်ဖြစ်၍ အစဉ်ရှည်စွာထင်ရှားတည်ထွန်းမည် ဖြစ်သည်။ တိုင်း ရေး ပြည်မှ ငြိမ်သက်မှု သာသနာတော် စည်ပင်ပွင့်လင်း မည်ဖြစ်သည်။ နတ်ရှင်မြင်း၊ ရဲဘက်မြင်း၊ ရွှေပြည်မြင်း၊ နန်းရိုးမြင်း၊ နန်းတွင်းမြင်း၊ ရွှေပြည် ကြီးမြင်း၊ ရွှေပြည် တော်မြင်းများနှင့် ရည်တူသစ္စာတော်ပေးမြဲပေး၍ သေနတ်သွေးသောက်စုဖွဲ့စုရာတွင် ပါဝင်သည့်လူတို့ ကို စုရေးစုတိုင် မြို့ရွာလူကြီးတို့က မင်းမူမင်းခမ်း မခန့် ထားစေနှင့်၊ ကြေးတော်မြီတော် မတောင်း မထုတ်စေနှင့်၊ သားမြေးတို့ အရွယ်ရောက်လျှင်လည်း သေနတ်စုမှာ ထမ်း ရွက်စေ' စသည်ဖြင့် အမိန့်ထုတ်သည်။ မင်းနေပြည်တွင် နေရာချထားပေးခြင်းသည် အုပ်ချုပ်ရေးစနစ်အတွက် အထောက်အကူရရန် စီမံဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းလည်း ဖြစ် သည်။

မြို့တည်ရာ၊ နန်းတည်ရာနှင့်အတူ ပါလာကြသည့် အစုအမှုထမ်းများသည် ယင်းသို့လျှင် နန်းတွင်း၊ နန်းပြင် နေရာချထားပေးရာ အရပ်များ၌နေထိုင်လျက် တာဝန် ထမ်းဆောင်ကြရသည်။

မင်းနေပြည်တွင် အစုဖွဲ့များနှင့် နေထိုင်ကြရာတွင် အထက်ဖော်ပြပါ အုပ်ချုပ်ရေးစနစ် အမိန့်နှင့်အညီ ကျွမ်းကျင်ရာလုပ်ငန်းများကို အစုအဖွဲ့သားတို့သည် မွေး သည်မှ သေသည်တိုင်အောင် သားစဉ်၊ မြေဆက် လုပ်ကိုင် ကြရသည်။ နန်းတော်နှင့် ပတ်သက်၍ ဆက်သွယ်ပေး သွင်းရန်များ ပေးသွင်းကြရသည်။ ထို့ကြောင့် အစုဝန်း၊ အတန်း၊ ရပ်ကွက်များ ထင်ရှားခေါ်ဝေါ်လာခဲ့ကြသည်။ ယနေ့ မျက်မှောက်ကာလတိုင် မန္တလေး လေးပြင်လေးရပ် ၌ သမိုင်းဆိုင်ရာ အမည်များ ကျန်ရစ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းအစု၊ အဝန်း၊ အတန်း၊ မှုထမ်း၊ ရာထမ်းများ

သည်ပင်လျှင် ရတနာသိမ်ပြည်ရွှေဘုံ အလောင်းဘုရား လက်ထက်မှစ၍ အင်းဝခေတ်၊ ဘိုးတော်၏ အမရပူရခေတ် ထိ အစဉ်အဆက် ရွှေလျားခဲပြီး မန္တလေးခေတ်တွင် မင်းတုန်းဘုရင်က ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်လာခြင်း ဖြစ်သည်။ ထိုအထဲတွင် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးနွယ်စုများ၊ သို့ပင်ခေါ်ဆောင်လာသူ မျိုးနွယ်စုများလည်း ပါဝင်ကြ သည်။ ကုန်းဘောင်ခေတ် အလောင်းဘုရားလက်ထက် မှ သီပေါမင်းထိ တိုင်းရင်းသားမျိုးနွယ်စုများဟူ၍ တွေ့ရှိ သမျှထဲတွင် ယနေ့မျက်မှောက် တိုင်းရင်းသား၏ မျိုးနွယ်စု အတိုင်း တည်တံ့လျက်ရှိသည်။ ထိုခေတ်တွင် ဇင်းမယ်၊ ယိုးဒယား(ထိုင်း)၊ ယွန်း၊ လင်းဇင်းစသည့် လူမျိုးစုများ လည်းရှိသေးရာ ယင်းတို့မှာ စစ်သုံ့ပန်းများအဖြစ် ပါလာ ကြခြင်းဖြစ်သည်။

အိန္ဒိယတွင် အမျိုးလေးပါး (ဗြဟ္မ၊ ခတ္တိယ၊ ဝဿ၊ သုဒ္ဓ) ဟူသကဲ့သို့ မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း ယင်းအသုံး ရှိသည်ကို တွေ့နိုင်သည်။ ၁။ ရဟန်း၊ ၂။ မင်း၊ ၃။ ပုဂ္ဂိုလ်၊ ၄။ မင်းသူ ကောင်းပြု၊ ၅။ သူဌေးသူကြွယ်၊ ၆။ အသည်၊ ၇။ ကျွန်၊ သုဘရာဇာဟူ၍ ရှေးမင်းအဆက်ဆက် ခွဲခြားသုံးနှုန်း ဖော်ပြကြသည်။ သာသနာ့ဝန်ထမ်း ဖြစ်သော ရဟန်းမှလွဲ လျှင် လူအဖွဲ့အစည်း၌ မင်းမျိုးမင်းနွယ်သည် အမြတ်ဆုံး ဖြစ်သည်။ ဤအချက်များမှာ ပဒေသရာဇ်ခေတ် အယူ အဆများဟု ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။ ပဒေသရာဇ်၌ သူကောင်း ပြုခဲ့သူတို့တွင် ၁။ ပုဂ္ဂိုလ်၊ ၂။ အုပ်ချုပ်ရေးအရာရှိများနှင့် ၃။ သူဌေးသူကြွယ်များပါ ဝင်သည်ကို တွေ့နိုင်သည်။ မြန်မာမင်းအုပ်ချုပ်ပုံ စာတမ်း၌ အမျိုးအနွယ်အားဖြင့် ဖော်ပြထားသည်များ ဖတ်ရှုနိုင်သည်။

နေပြည်တော်၌ အစုအမှုထမ်းများကိုမူ အုတ်မြို့ရိုး အတွင်းအပြင် နေရာပေးမှုများ၊ အချို့နေရာ ပိုင်ဆိုင်မှု များ နှစ်နေရာစလုံးတွင် တွေ့ရသည်။ ကုလားစု၊ ကသည်းစု၊ တရုတ်စု၊ မြန်မာစု၊ မွန်စု၊ ယိုးဒယားစု၊ ယွန်းစု၊ ရခိုင်စု၊ ရှမ်းစု၊ လင်းဇင်းစု စသည်ချထားသည်။ မင်းမှုထမ်း မဟုတ်သောသူ (ယခုအခေါ် ထိုင်း) များလည်း အများအပြားပင် ဗဒုံမင်းလက်ထက်တွင် တွေ့ရသည်။ နေပြည်တော်ဝန်းကျင် ဆင်ခြေဖုံးရပ်ကွက် တို့၌ နေထိုင် ကြသည်။ ထို့ပြင် အတတ်ပညာတစ်မျိုးမျိုးဖြင့် တာဝန် ထမ်းဆောင်ကြရသည်။

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။

[ဆရာနတ်မောက်ထွန်းရှိန်၏ (၂၀၀၁ ခုနှစ် အမျိုးသား စာပေဆု-သုတပဒေသာပွဲ) ဝင်းတွေနဲ့ တည်ခဲ့သည့် မင်းနေပြည် စာအုပ်မှ အခေါ်အဝေါ်နှင့် အသုံးအနှုန်းများ၊ စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံနှင့် သဒ္ဒါအတား အသိုများကို မူရင်း အတိုင်းဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။]

မြန်မာနိုင်ငံဒေသတွင်းရှိ ရေသောက်သုံးပြုသူများ အားလုံးအတွက် အသိပေးအပ်ခြင်း
ရေသောက်သုံးပြုသူများ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် ရာ၌ အသုံးပြုရန် လိုအပ်သောအိမ်သုတ်၊ လှေသုတ် ရေခဲချေးများအား အမှန်လိုအပ်သည့် ကုန်ချိန်ပမာဏကို လာရောက်၍ (အခမဲ့) ထုတ်ယူ နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
၃၀-၁၀-၂၀၁၅ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား စာရင်းပေးသွင်းရန်။
(မှတ်ချက်)။ မိမိအသုံးပြုလိုသည့် ပမာဏအတွက် အထောက်အထား ယူလာပါရန်)
ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်
ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးရေးဇုန်၊ သန်လျင်မြို့နယ်၊ ကျိုက်ခေါက်ဘုရားအနီး၊
သန်လျင် သီလဝါလမ်းမကြီးဘေး
ဖုန်း-၀၉-၅၁၄၈၇၃၇၊ ၀၉-၂၅၉၈၁၅၁၇၉၊
၀၉-၄၂၀၁၇၅၆၄၁၊ ၀၅၆-၂၀၁၉၀

စန္ဒီမယ်တော်(ဒုရ်ဂါ) ပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်
ဟိန္ဒူဘာသာဝင်တို့၏ ရိုးရာအစဉ်အလာအတိုင်း နှစ်စဉ်ကျင်းပ မြဲဖြစ်သည့် ရန်ကုန်မြို့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ အမှတ်(၃၀၇) ရှိ သူရိဒုရ်ဂါဘာရီ(စန္ဒီမယ်တော်)ကျောင်းတွင် ကိန်းဝပ် စံပယ်တော်မူလျက်ရှိသော စန္ဒီမယ်တော်(ဒုရ်ဂါ)ပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၉ ရက် (တနင်္လာနေ့)မှ အောက်တိုဘာလ ၂၂ရက် (ကြာသပတေးနေ့)အထိ ၄ရက်တိုင်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ဆင်ယင် ကျင်းပပူဇော်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကြွရောက်ကြည့်ညှိဖူးမြော်ကြပါရန် ဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။
စန္ဒီမယ်တော်(ဒုရ်ဂါ) ပူဇော် ကျင်းပနေ့ကော်မတီ(၂၀၁၅)

Access Cherry Travels & Tours
သီတင်းကျွတ်အားလပ်ရက်
ကျွန်ုပ်တို့၏ နေ့စဉ်
Oct - 17 27,000
ပြည် (အကောက်တောင်)
Oct - 24 30,000
ပုဂံ (ပူဇော်တော်လေးဆူ)-ပုဂံ-ပုဂံ
Oct - 27 30,000
ဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။
အမှတ် (၂၉) ပထမလမ်း၊ တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့
Ph: 01-400547, 09-963260567, 963015994, 43053066

MWD VARIETY လိုင်းတွင်ပင်တိုင်ဟောပြောနေသော
ဆရာရှင်မင်း(B.A)
အကြားအမြင် မနောစွမ်းအား
မန္တလေးမြို့၊ ဖိတ်တန်း၊ ပညာရှင်ရန်ကုန်မြို့၊ သို့မဟုတ် ရန်ကုန်မြို့၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရန်ကုန်မြို့၊
ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊ ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊ ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊ ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊
တိုက်အမှတ်(၅၄)၊ ၀၀၀၀၀၀၀၀ (လမ်း)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ ရန်ကုန်၊ ၀၉-၄၂၁၆၄၇၅၈၊ ၀၉-၅၇၄၀၈၈၈၉

ကိုကျော်စိုး
ရန်ကုန်မြို့တွင်း မြေကြီး အပိုရှိသည်။
စက်ရုံနှင့် မြေကွက် မြေကြီးလိုအပ်သူများ
ဆက်သွယ်ပါရန်။
ဖုန်း-၀၉-၂၀၁၀၀၁၆၊ ၀၉-၅၆၅၀၃၀၇၊
၀၉-၃၀၁၆၈၈၈၈

ဖခင်အမည်မှန်
အထက ပညာပင်သာ ပျဉ်းမနား
ဒသမတန်း(၈)မှ မောင်သီဟကျော်၏
ဖခင် အမည် မှန် မှာ ဦးသန့်ဇင်
[၉/ယမ(နိုင်) ၀၃၇၂၈၄] ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးသန့်ဇင်[၉/ယမ(နိုင်)၀၃၇၂၈၄]

အမည်မှန်
အထက ပညာပင်သာ ပျဉ်းမနား
ဒသမတန်း(၉)မှ အဖ ဦးကျော်ဆန်း၏သမီး
မချိုချိုဆန်း၏ အမည်မှန်မှာ မချိုချိုဆန်း
[၉/ယမ(နိုင်)၀၀၈၂၉၃] ဖြစ်ပါကြောင်း။
မချိုချိုဆန်း [၉/ယမ(နိုင်)၀၀၈၂၉၃]

ခုံခြံသစ်
အရှေ့ပိုင်း
ထိပ်ကမ်းမြို့နယ်
တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း
များရှိမြေကွက်များကို
ဧည့်သည်များအားပေးဝယ်သည်။
09-6809893
09-6819020

စော်ဘွားလေးမိလိမိလိမိမောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်
သံမဏိသည့် အဆင့်မြင့် စိတီး ဘလိတ်စားသွားဆူးကြီးများကို
ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် တိုက်ရိုက်ရောင်းချ တပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။
အထောက်အပံ့(၁) - အမှတ်(၃၄/အ) ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား (နင်းသီဟကျော်)၊ ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊
Ph:01-545531,01-8603141, 09-5008161
အထောက်အပံ့(၂) - အမှတ်(၃၆/အ) ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား (၉)ပိုင်း ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊
Ph : 01-656521, 09-421024741
အထောက်အပံ့(၃) - အထောက်အပံ့(၃) ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား (၆)ပိုင်း ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊ ကျွန်းကျော်မော့စွမ်းအား၊
Ph: 01-642748, 09-421024711, 09-421024811

EAGLE GUEST HOUSE
ရန်ကုန်လေဆိပ်၊ အောင်မင်္ဂလာအစေးပြေးဂိတ်သို့
သွားရလွယ်ကူသော EAGLE တည်းခိုရိပ်သာ
၁၉၂၊ အာသာဝတီလမ်း(ဘုန်းကြီးလမ်း)၊ မြောက်ဥက္ကလာ၊
မယ်လမုဘုရားမီးပွိုင့်အနီး
ဖုန်း ၀၁ ၆၅၆၀၈၈
၀၉ ၇၃၀၄၃၆၇၃
၀၉ ၃၂၂၂၁၄၄၇
၁၂၀၀၀ ကျပ်
၁၇၀၀၀ ကျပ်

ကြေးမုံ

အသုံးဆိုင်ရာ



ကမ္ဘာ့ကုန် အကျယ်သရွေ့ဝယ်

တက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်

ယမန်နေ့မှအဆက်

အိပ်စရာ နေရာမရသောကြောင့် သက်ခိုင်သည် သံချပ် ကာကားကြီးပေါ်တွင် တစ်ညလုံး ထိုင်ခိုက်ခဲ့ရ၏။

နောက်တစ်နေ့ မေလ ၁၀ ရက်နေ့တွင် တပ်ခွဲသည် စစ်ဌာနချုပ်ဝင်းအတွင်းသို့ ရွှေ့ကြရသည်။ စစ်ဌာနချုပ်၏ လုံခြုံရေးအတွက် တာဝန်အပေးခံကြရခြင်း ဖြစ်သည်။

တပ်ရင်းမှူးသည် ဗိုလ်ကြီးဆန်းအောင်၊ ဆရာထူးတို့နှင့် အတူ သက်ခိုင်တို့၏ အခြေအနေကို လာစစ်သည်။ သက်ခိုင်တို့က တပ်ရင်းမှူးကို ပိုင်းမေးကြသည်။

“ကျွန်ရစ်တဲ့... ကျောင်းသားရဲဘော်တွေ အခြေအနေ ဘယ်လိုပါလဲ ဗိုလ်မှူး”

တပ်ရင်းမှူးသည် တစ်ချက်ငိုငံသွားပြီးနောက် ပြောသည်။

“သူတို့အားလုံးတက္ကသိုလ်နယ်မြေက တီတီစီ မိန်းကလေး ကျောင်းဆောင်မှာ စခန်းချနေကြပြီ။ ဒါတောင်ကျွန်တော် တို့ ထိန်းတဲ့ကြားက စာဘူးတောင်းသွားတိုက်ကြသေး တယ်။ အဲဒီမှာ ကိုဝင်းအောင်၊ ကိုမောင်မောင်မောင်နဲ့ ကိုလှ မောင်တို့ ကျသွားရှာကြတယ်။ အခုတော့ သူတို့အားလုံးကို ဗိုလ်ကြီးဝင်းနိုင်က အုပ်ချုပ်စောင့်ရှောက်ထားတယ်”

သက်ခိုင်တို့က ဘာမျှ မပြောတော့။ ကိုဝင်းအောင်၊ ကိုမောင်မောင်မောင်၊ ကိုလှမောင်တို့အတွက် စိတ်မကောင်း။ သို့ရာတွင် သက်ခိုင်တို့၏ တပ်ရင်းမှူးအပါအဝင် တပ်မတော်မှလူကြီးများ ဝင်မထိန်းပေးလျှင် ကျောင်းသား တို့ အသက်ရာနှင့်ချီ၍ သေကုန်မည်။

နေ့ရော... ညပါ ဗိုလ်ချုပ်ကစ၍ လူကြီးအားလုံး အလုပ်များနေသော စစ်ဌာနချုပ်ကို ယုံယုံကြည်ကြည် တာကွယ်ခွင့်ရနေသောကြောင့် သက်ခိုင်တို့ ဂုဏ်ယူ ကြသည်။ သမိုင်းတစ်ကွေ့၌ ကိုယ့်တာဝန်ကိုယ်ကျေရပြီ။

ပတ်ဝန်းကျင်တွင် စိန်ပန်းတွေက ရဲရန်နေ၏။ ငှက်ပျံ တွေက ဝါဝါရွေနေသည်။ အပင်တိုင်းက စိမ်းစိုနေ၏။

မိုးလုံးအံ့၍ ဝသန်ဦးသည် စောစောဆိုက်ကာ ရွာချ သည်။

မှတ်သို့သည် ဝင်လာသဖြင့် လေဓူးကား ပျောက်ပြီ။ ရွက်ဝါတို့ ကြွလင့်ခွဲရကစား ရွက်နုတို့ သစ်ရုံမက မြမြ မောင်နေပြီ။

စစ်ဌာနချုပ်၏ ထောင့်များတွင် ရိုင်းဖယ်ကိုင်၍ မိုးဒဏ် ကို ရွှံ့ရွှံ့စိုအောင် သည်အတိုင်းရပ်ခံလျက် ခိုက်ခိုက်တုန် ချမ်းရင်းက သက်ခိုင်တို့ ဝမ်းသာမိရသေးသည်။

မိုးက သည်းသည်း... ရေရွှံ့ရွှံ့တွင် ကင်းစောင့်ရင်း မေအတွင်း၌ သက်ခိုင်တို့ စောင့်မျှော်နေသော အကောင်း ဆုံး သတင်းကို ကြားကြရသည်။

စင်ကာပူတပ်ကြီးနှင့် နှိုင်းအပ်သော အင်းစိန်ခံတပ် ကြီးကို ဗမာ့တပ်မတော်သည် သိမ်းလိုက်သည်။

ဪ... မုတ်သုံလာလျှင် လေဓူးသည် ဤမြေ၌ နေခွင့် မရှိပါတကား... မရှိပါတကား။

အခန်း-၃၀

ကံကော်ရိပ်မှာ ငိုပါသည်။

ဖွန်လ ၁၀ရက်နေ့တွင် သက်ခိုင်တို့အားလုံး တကောင်း ကျောင်းဆောင်သို့ ပြန်ရောက်ကြသည်။

သက်ခိုင်တို့ စစ်မြေပြင်ဆီ ထွက်သွားစဉ်က တစ် လောကလုံးခြောက်ခန်းနေသည်။ ပင်တိုင်းက ရွက်ဝါဆင် နေ၏။

ယခုမှ... ကံကော်တို့က မြမြမှောင်ပြနေ၏။ ပိတောက် တို့က စိမ်းပြသည့်အပြင် ရွှေလွှာဖူးနှင့် မြူးပြကြသေး၏ တတိုင်းမွှေး ပန်းရုံတို့ကလည်း မွှေးပြနေလေသေးသည်။ နေ့ကို မေ့ကြပြီ ထင်၏။

သက်ခိုင်တို့၌ ငွေလည်းမပါ။ ဝတ်စရာဟူ၍လည်း တင့်တင့်တယ်တယ်ဘာမျှမရှိကြ။ တကောင်းကျောင်း ဆောင်ကြီးသို့ ပြန်လာခဲ့ကြရသည်မှာ အခြားဘယ်သို့မျှ သွားစရာ မရှိကြသောကြောင့် ဖြစ်၏။

တကောင်းကျောင်းဆောင်ကြီးကို ထိုအချိန်၌ ဆရာ ဦးမောင်မောင်ကလေး(နာမည်ကျော် ဘောလုံးသမား ဟောင်း)က အုပ်ချုပ်နေပြီ။

သက်ခိုင်တို့က ဆရာထံ အခန်းသွားတောင်းကြသည်။

ဆရာသည် သဘောကောင်းစွာ သက်ခိုင်တို့အား အခန်း များ ပေး၏။ ပို၍ အံ့ဩဖွယ်ကောင်းသည်မှာ ဆရာကတော် က သက်ခိုင်တို့၏ မွေ့ရာများ၊ စောင်များ၊ ခေါင်းအုံးများ၊ ခြင်ထောင် များကို ထုတ်ပေးခြင်းဖြစ်၏။

တပ်မတော်မှ ကားကြီးများ လာခေါ်စဉ်က ဤပစ္စည်း များကို သက်ခိုင်တို့သည် အခန်းတွင်း၌ သည်အတိုင်း စွန့်ထားခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

ချောမောမွန်ရည်သော ဆရာကတော်သည် ပြုံးရင်း ရှင်းပြ၏။

“တပ်မတော်ထဲ လိုက်သွားတဲ့ ကလေးတွေရဲ့ပစ္စည်းဆို တာ သိရလို့ မမ စာရင်းလုပ်ပြီးသိမ်းထားတာ”

သက်ခိုင်တို့အားလုံးသည် ဆရာကတော်အား ကျေးဇူး တင်မိကြသည်။ ဤသို့မဟုတ်က အခန်းရသော်လည်း အိပ်ရာမရှိဘဲ ခုတင်ပေါ်၌ မည်သို့အိပ်ရမုန်းမသိ။

အဆောင်မှူး သဘောကောင်းသောကြောင့် အခန်းသာ ရသည်။ ကျောင်းဆောင်၌ထမင်းမကျေးသဖြင့် ဝမ်းဇေး က ခက်နေသေးသည်။ ကံအားလျော်စွာ ကျောင်းဝင်း အတွင်းရှိ ဆိုင်မှ ကရာနီက သက်ခိုင်တို့၏ ဒုက္ခကို သိသော ကြောင့် ကြည်ကြည်ဖြူဖြူ အကြွေးနှင့် ထမင်းကျွေးသည်။

ထမင်းပါမက လက်ဖက်ရည်၊ ဆေးလိပ်များလည်းပေး၏။ ကိုလေးမောင်၊ ကိုလှမေ၊ ကိုစောလွင်၊ ကိုမြင့်သောင်း၊ ကိုဝင်းမောင်တို့က မိရာအသုတ်နှင့် စာမေးပွဲဖြေရန် ကြိုးစားကြ၏။ (ထိုနှစ်က တက္ကသိုလ်သည် မကြီးဖူးအောင် စာမေးပွဲအကြိမ်ကြိမ် စစ်ပေးသည်။)

မောင်ရှိန်နှင့် တင်မောင်တို့ကလည်း အလုပ်မှ ထွက်ခဲ့ ကြပြီး စာမေးပွဲအတွက် စာကျက်ရန် ကျောင်းဆောင်သို့ ပြန်လာခဲ့ကြ၏။ ထိုအခါ အေးဝင်းလည်း ပြန်လာသည်။

ကျောင်းကြီးလည်း ပြန်ဖွင့်ပြီဖြစ်သောကြောင့် ကျောင်း သားများ တဖွဲဖွဲ ပြန်ရောက်လာကြသည်။ သူပုန်လက် အောက်ရှိ မြို့များမှ ကျောင်းသားများပင် ပြန်လာနေကြ ၏။

ယခုမောင်တစ်ယောက်က ပြန်မလာ။ သာယာဝတီ မှအထက်ကို သူတို့ မင်းမူမိုးမိုးဆဲပင်ရှိကြသေး၏။ ထွန်းငွေကမူ ပြည်ကျောင်းဆောင်တွင် ကုပ်ကုပ်ကလေး စာကျက်နေရှာ၏။

သက်ခိုင်နှင့် အေးဝင်းတို့၏ အခန်းများနှင့် ကပ်လျက် ရှိသော အခန်းနှစ်ခန်းတွင် မန္တလေးမှ ကျောင်းသားကြီး နှစ်ဦးလာနေကြ၏။ ကိုဘရီနှင့်ကိုမြစ်နီဟု ခေါ်သည်။ သူ တို့က ဘီအယ်(လ်)ဖြေမည့် ကျောင်းသားကြီးများတည်း။

နှစ်ဦးစလုံးသည် သဘောလည်းကောင်းကာ ငွေလည်း ရှင်ကြသည်။ သက်ခိုင်နှင့် အေးဝင်းကို ခင်ကြရှာ၏။ သူတို့ ထံမှ ပိုက်ဆံလည်း ချေး၍ရသည်။ အဝတ်လည်း ငှားဝတ်၍ ရ၏။

အခန်းချင်း မကပ်သော်လည်း သက်ခိုင်တို့နှင့်ခင်သော အခြားကျောင်းသားကြီးတစ်ဦးရှိသေး၏။ သူ့နာမည်က ကိုရွှေသာအောင်ဟု ခေါ်သည်။ ကိုရွှေသာအောင်သည် စာလည်းမကျက်၊ စားမေးပွဲလည်း မဖြေ၊ မြို့တွင်းထွက်၍ ကုန်သည်လုပ်နေ၏။ သူက သက်ခိုင်နှင့် အေးဝင်းတို့၏ စာများကို ဖတ်၍ ခင်မင်သူဖြစ်၏။ သူ့ကိုယ်တိုင်လည်း အနုပညာကို မြတ်နိုးသည်။ မူစလင်ဖြစ်သော ကိုရွှေသာ အောင်သည် အူရုဒ္ဓဘာသာကို ကောင်းကောင်းတတ်၏။

လသာလျှင် သူက သက်ခိုင်တို့ကို အူရုဒ္ဓသီချင်းများဆို ပြုပြီး အမိပွယ်ကိုလည်း ပြန်ပြ၏။ ကုလားဇာတ်ကား ကောင်းကောင်းလာလျှင် သူက သက်ခိုင်တို့ကို ပြုလေ့ရှိ၏။ မွဲဝတ်သော ထိုကာလတွင် ကိုရွှေသာအောင်သည်လည်း သက်ခိုင်နှင့် အေးဝင်း အားကိုးရသော ဘဏ်တိုက်ကြီး တစ်တိုက်ပင်တည်း။

သူငယ်ချင်းကောင်းများရှိသော တကောင်းကျောင်း ဆောင်ကြီးတွင် သက်ခိုင်တို့ နေသာထိုင်သာရှိပါ၏။ ခက် သည်မှာ ကျောင်းတက်ရေးဖြစ်၏။

တက္ကသိုလ်၌ ငွေမသွင်းနိုင်သောကြောင့် ဒုတိယနှစ် သိပ္ပံတန်းတွင်တက်ရမည့် အေးဝင်းနှင့် သက်ခိုင်တို့တွင် ခွဲနံပါတ်များ မရှိကြ။ ခွဲနံပါတ် မရှိသည်မှာ တရားဝင် ကျောင်းသားမဟုတ်ဟုပင် အမိပွယ်ရ၏။

သီအိုရီသင်တန်းများကို တက်ရန်မှာ မခက်ခဲလှ။ လက်တွေ့သင်တန်းတက်ရန်က မလွယ်။ လက်တွေ့သင် တန်းတွင် ပစ္စည်းကိရိယာများ သုံးရသောကြောင့် ခွဲနံပါတ် မရှိသည့် ကျောင်းသားကို လက်မခံနိုင်။ သိပ္ပံယူသော ကျောင်းသားတစ်ဦးအနေနှင့် လက်တွေ့သင်တန်း တက် ခွင့်မရလျှင် အခြားဘာတွေ လုပ်ရလုပ်ရ အမိပွယ်မူ ဘာမျှ မရှိတော့။

သက်ခိုင်တို့သည် သင်တန်းပိုင်ဆရာများကို တောင်း ပန်၍ လက်တွေ့သင်တန်းများကို တက်ဖြစ်အောင် တက် သည်။ ဆရာမဒေါ်ကာလီ ခွင့်ပြုသောကြောင့် ရူပဗေဒ သင်တန်းကိုလည်းကောင်း၊ ဆရာဦးအောင်ခင် ပြောပေး သောကြောင့် ဓာတုဗေဒ သင်တန်းကိုလည်းကောင်း၊ ဆရာ ဦးကိုကိုကြီး ညာတာသဖြင့် ရုက္ခဗေဒကိုလည်းကောင်း တက်ခွင့်ရကြသည်။ ဒုက္ခကို သတ္တဗေဒလက်တွေ့သင်တန်း ၌ လှလှတွေ့ကြ၏။

ဆက်လက်ဖော်ပြပါမည်။

(၁၉၆၆ ခုနှစ်က ထုတ်ဝေခဲ့သော ဆရာ တက္ကသိုလ်ဘုန်းနိုင်၏ စာအုပ်မှ အခေါ်အဝေါ်နှင့် အသုံးအနှုန်းများ၊ စာလုံးပေါင်းသတ်ပုံနှင့် သဒ္ဒါအထား အသိုများကို မူရင်းအတိုင်း ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။)

အာရှ နဂါး
Asia Dragon ကျိုက်ထီးမိုး
ချောင်းသာ / ငွေဆောင်
Ph: 703790, 09-861-9008
707062, 09-861-7770


Int'l Preschool Teacher
Requires: Experience
(ECCD Licence)
Must Speak English
Submit CV(Resume)
email: cdskim@gmail.com

မိခင်အမည်မှန်
အထက၊ ညောင်ပင်သာ ပျဉ်းမနား၊
ဒသမတန်း(ခ)မှ မန္တလေးလှိုင်၏ မိခင်
အမည်မှန်မှာ ခေါ်မြင့်မြင့်လှိုင်[၉/ပမန
(နိုင်)၁၃၈၇၉၀] ဖြစ်ပါကြောင်း။
ခေါ်မြင့်မြင့်လှိုင်[၉/ပမန(နိုင်)၁၃၈၇၉၀]

အမည်ပြောင်း
ပိုင်းမော်မြို့၊ အထက(၂)၊ ဒသမတန်း
(A)မှ (ဘ)ဦးဖာပေါင်း၏သမီး မရုန်းထွေး
(ခ)မထွေးခမ်းအား မထွေးထွေးခမ်း ဟု
ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။

RUBY ကားစီးလုံးငှားသည်
519100
09-51-77212, 535100
ဇရိုးစဉ်မျိုးစုံအတွက် (၄၅) ခု၊ ၂၅၊ ၁၀၊ ၁၄၊
၂၊ ၀၊ ၅) အသက်စီးနှင့် Saloon, Van ကားမျိုးစုံ
ငှားနိုင်ပါသည်။ လေ့ပြန်ကားမျိုးစုံအားရန်
သတင်း (ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ)

GOLDEN STAR
ကျိုက်ထီးမိုး (မနုစဉ်)
ချောင်းသာ (မနုစဉ်)
ငွေဆောင် (မနုစဉ်)
Ph: 209200, 544383, 430480



တောင်သူလယ်သမားများကြီးပွားတိုးတက်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သောဘဏ်လီမိတက် ကျေးဇူးတင်လွှာ

တောင်သူလယ်သမားများ ကြီးပွားတိုးတက်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ဘဏ်လီမိတက်(ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်- ၄၆၂၉/၂၀၁၄-၂၀၁၅နှင့် ကုမ္ပဏီလုပ်ငန်းစတင်ဆောင်ရွက်ခွင့် လက်မှတ်အမှတ်-၃၂/၂၀၁၄-၂၀၁၅)မှ ၁၀-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင် Asia Plaza Hotel ရှိ Grand Ballroomခန်းမတွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ဘဏ်လီမိတက် မိတ်ဆက်ပွဲနှင့်အ စုရယ်ယာရှင်များဖိတ်ခေါ်ခြင်း အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာကြသော ပြည်တွင်း/ပြည်ပ ဂုဏ်သရေရှိ ဧည့်သည်တော်ကြီးများ၊ ကုမ္ပဏီ၏ အစုရယ်ယာရှင်များအဖြစ် စိတ်ပါဝင်စားစွာ တက်ရောက်ကြသူများနှင့် ကျေးဇူးရှင် တောင်သူ လယ်သမားကြီးများအား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါသည်။

ကျွန်တော်များ ကုမ္ပဏီသည် ဗဟိုဘဏ်၏ ခွင့်ပြုချက်ကို အမြန်ဆုံးရရှိရန် ရိုးရိုးသားသား ကြိုးကြိုးစားစားဖြင့် မှန်မှန်ကန်ကန် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများပြည်သူအား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့

တောင်သူလယ်သမားများကြီးပွားတိုးတက်ရေး အများနှင့်သက်ဆိုင်သောဘဏ်လီမိတက်

ပြည်တွင်းရေးရာ

ယင်းချောင်းရေတိုက်စားမှုကြောင့်လမ်းပျက်စီးမှုမရှိစေရေးဆောင်ရွက်

မြို့သစ် အောက်တိုဘာ ၁၅
မကွေးတိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြို့သစ်မြို့နယ် တပ်ကုန်းကျေးရွာအနီး နေပြည်တော်၊ မြို့သစ်၊ ကံပြားလမ်း မိုင်တိုင်အမှတ် (၅၁/၆) ယင်းချောင်းတံတားအနောက်ဘက် ကပ်လျက် အလျား ၁၅ ပေ၊ အမြင့် ၁၂ ပေရှိ မြေထိန်းရေကာတာကို မိုးအဆက်မပြတ် ရွာသွန်းပြီး ရေတိုက်စားမှုကြောင့် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် ညနေ ၃နာရီခွဲခန့်က ပြိုကျပျက်စီးမှုကြောင့် လမ်းပျက်စီးမှုမရှိစေရန် ရေကာတာများ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

မကွေးခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ ခရိုင်ရဲမှူး၊ မြို့သစ်မြို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးတို့၏ အနီးကပ်ကြည့်ရှုကြည့်မြင်မြို့မရဲစခန်းမှ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ၃၀၊ မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနမှ စာရေးဝန်ထမ်း ၁၅ ဦး၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်အင်အား ၂၀၊ လမ်းဦးစီးဌာနမှအင်အား ၇၀ နှင့် တာဝန်သိပြည်သူများ ပူးပေါင်း၍ နေပြည်တော်၊ မြို့သစ်၊ ကံပြားလမ်းပျက်စီးမှုမရှိစေရန်အတွက် သဲအိတ်များကျောက်ခဲများဖြင့် ရေကာတာများပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



လာမည့်ရွေးကောက်ပွဲတွင် မုံရွာခရိုင်အတွင်း အထူးရဲ ၄၀၀ ကျော် ခန့်ထားမည်

မုံရွာ အောက်တိုဘာ ၁၅
ယခုနှစ်နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင်ကျင်းပမည့် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီး အေးအေးချမ်းချမ်းဖြင့် အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် မုံရွာခရိုင်အတွင်း မြို့နယ်များရှိ မဲရုံများတွင် လုံခြုံရေးတာဝန်များထမ်းဆောင်နိုင်ရန်အတွက် အထူးရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ၄၇၅ ဦး ခန့်အပ်တာဝန်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မုံရွာခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးမှ သိရသည်။

အင်းစိန်မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ၊ အဖွဲ့ဝင်နှင့်ရပ်ကွက်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ မဲရုံတာဝန်ရှိသူများ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး

အင်းစိန် အောက်တိုဘာ ၁၅
အင်းစိန်မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင် (နယ်မြေတာဝန်ခံ) နှင့် မြို့သစ် (၈) ရပ်ကွက် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဝင်များ၊ မဲရုံမှူး၊ ဒုမဲရုံမှူးများသည် ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင်ကျင်းပမည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီး အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ရွေးကောက်ပွဲမဲစာရင်းများနှင့်ပတ်သက်၍

တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုကို စက်တင်ဘာ ၂၆ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက မြို့သစ် (၈) ရပ်ကွက် အဖွဲ့ခွဲခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။ ဆွေးနွေးပွဲတွင် မြို့နယ်ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင် (နယ်မြေတာဝန်ခံ) လ. ဝ. က ဦးစီးဌာနမှူး ဦးထိန်လင်းသိန်းက ယာယီသက်သေခံလက်မှတ်များကို သတိပြုဆောင်ရွက်ကြရန်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံသားလက်မှတ်လိုအပ်သူများ

ကို မဖြစ်မနေပြုလုပ် ဆွေးနွေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိဒီယာများမေးမြန်းမှုကိုလည်း ပြန်လည်ဖြေကြားနိုင်ရန် မဲရုံနှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များကို လေ့လာထားရန်လိုကြောင်း၊ ကြိုတင်မဲကို အလေးထားသတိပြုဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း၊ မဲပေးမည့်နေ့တွင် အမှားအယွင်းမရှိအောင် စိတ်ရှည်သည်းခံ လုပ်ဆောင်ရန်လိုကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့သည်။

မြင့်ဦး(အင်းစိန်)
ရုံးချမ်း(မုံရွာ)

ထန်းတပင်မြို့နယ်၌ ကျေးရွာလုံးကျွတ် ဆိုလာစနစ်ဖြင့် မီးလင်း

ထန်းတပင် အောက်တိုဘာ ၁၅
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် ထန်းတပင်မြို့နယ် လေးသစ်ကျေးရွာအုပ်စု ရွှေကျင်စုကျေးရွာ၌ ရွာလုံးကျွတ် ဆိုလာစနစ်ဖြင့် မီးလင်းနိုင်ရေးအတွက် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေဖြင့် T&T ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ယူ ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မြို့နယ်ကျေးလက်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်မျိုးဆင့်၊ T&T ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူများသည် ယင်းကျေးရွာရှိ အိမ်ထောင်စု ၄၀ စုအတွက် ဆိုလာပြားနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား တပ်ဆင်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ကျေးရွာလုံးကျွတ် မီးလင်းနိုင်ပြီဖြစ်သည့်အတွက် ဒေသခံများ အဆင်ပြေဝမ်းမြောက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ကိုလွင်(ဆွာ)

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့တွင် အခွန်ဆိုင်ရာအသိပညာပေးသင်ကောင်းစရာများ ရှင်းလင်း

မြင်းခြံ အောက်တိုဘာ ၁၅
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မြင်းခြံမြို့ အမှတ် (၁) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ဧရာဝတီခန်းမတွင် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အခွန်ဆိုင်ရာအသိပညာပေးရှင်းလင်းခြင်းများ ကျင်းပခဲ့သည်။ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူး ဦးနေလင်းအေးက ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်ဥပဒေနှင့်ပတ်သက်သည့် အခွန်ဆိုင်ရာသင်ကောင်းစရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တွဲဖက်မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူး

ဦးဇော်နိုင်က ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဆိုင်ရာ သင်ကောင်းစရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မြင်းခြံခရိုင် ဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလင်းထက်နှင့် ခရိုင်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိမှူး၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအထောက်အကူပြုအဖွဲ့ဝင်များ၊ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ စားသောက်ဆိုင်ပိုင်ရှင်များ၊ တည်းခိုခန်းပိုင်ရှင်များ၊ အခွန်ထမ်းပြည်သူများ၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စော်မင်းနိုင်(မြင်းခြံ)

Ministry of Agriculture and Irrigation
Department of Agriculture
Fostering Agricultural Revitalization in Myanmar
Project (FARM)
(Invitation for Quotation of Vehicle Hiring)
1. FARM Project is funded by IFAD (International Fund for Agricultural Development) and the Government of Myanmar (GOM) and will be implemented by the Ministry of Agriculture and Irrigation (MOAI) through an independent Project Coordination Unit (PCU), governed by the National Project Steering Committee(NPSC).
2. FARM Project requests for quotation to hire the following vehicles to use in Nay Pyi Taw Project Area.
(1) Toyota Land Cruiser Station Wagon 4WD 2000 and above model
(2) Toyota Hilux Double Cab 4WD 2012 and above model.
(3) Toyota Hilux Vigo Open cab 2012 and above model.
3. Quotation form and further detailed information may be obtained the address below during office hours. Monday through Friday and www.moai.gov.mm.
4. Closing date for quotation form is 27 Oct 2015, 12:00 noon.
FARM Project Office, No.921, Tharaphi Street, Thabyegone, Nay Pyi Taw, Phone:067-432009

ချွင်းခြေကုန် (၁၀- ဦးစွာ(၁)ဦးအခမဲ့) သို့မဟုတ် သွားလွယ်သော သော့ခွန်ဖြင့် ပြန်လည် တော်ကြီး လှိုင်းကား နေပြည်တော် Oct:22 အင်းလေးကလေးမြို့နယ် ထမ်းကျွန်း/ (၇၅၀၀/-)
ကျွမ်းကျင်(သို့မဟုတ်) ဝန်ထမ်း စာရင်း စာရင်းစာရင်း (မီးပျော့ပျံ) ကျွမ်းကျင် ပုံနှိပ်လမ်းညွှန်ရန်
Oct: 27 ထမ်းကျွန်း (၃၇၀၀/-)
Ph: 09 250353461, 09 798177845 ကြိုတင်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
MOTHER INDUSTRIAL CO.,LTDမှ တည်းကုန်းစက်ရုံနှင့် မော့ကန်စက်ရုံများရှိ အောက်ပါဌာနများတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန်အတွက် ဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။
(က) Marketing & Distribution နှင့် ဝန်ထမ်း ကျား/မ (၃)ဦး
(ခ) ကုန်ထုတ်ဝန်ထမ်း ကျား (၅)ဦး
(ဂ) ကား/ကရိုက်ယာဉ်မောင်း ကျား (၅)ဦး
(ဃ) Q.C Staff ကျား (၅)ဦး
အမှတ်စဉ်(က)အတွက် တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရပြီးအင်္ဂလိပ်စာ အရေး၊ အပြောကျွမ်းကျင်ရမည်။ ကွန်ပျူတာနှင့် Microsoft Office ကျွမ်းကျင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရမည်။
အတွေ့အကြုံမရှိသူများလည်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်သည်။
အမှတ်စဉ်(ခ)အတွက် ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများတွင် နေ့ ညအဆင်းအလိုက် အလုပ်ဆင်းတာဝန်ဆောင်ရွက်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီး ဖေးအပ်သော အလုပ်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။ နယ်မှလာရောက်လျှောက်ထားသူများ နေထိုင်ရန်အခက်အခဲရှိပါက နေရာထိုင်ခင်းစီစဉ်ပေးမည်။
အမှတ်စဉ်(ဂ)အတွက် ခေါက်ကရိုက်ကားကျွမ်းကျင်စွာ မောင်းနှင်နိုင်ရမည်။ နေ့ညအဆင်းအလိုက် အလုပ်ဆင်းတာဝန်ဆောင်ရွက်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။
အမှတ်စဉ်(ဃ)အတွက် B.Sc(Cheistry)ဘွဲ့ရပြီး စာတင်ခန်းအတွေ့အကြုံရှိသူကို ဦးစားပေးမည်။ အတွေ့အကြုံမရှိသူများလည်း လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်သည်။
အမှတ်စဉ်အားလုံးအတွက် အသက်(၃၀)နှစ်အောက်ဖြစ်ရမည်။ ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီး ဖေးအပ်သော အလုပ်တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။ သွက်လက်ထက်မြက်ပြီး အဖွဲ့အစည်းနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရမည်။ ရိုးသားကြီးစားပြီး လေ့လာသင်ယူလိုစိတ်ရှိသူဖြစ်ရမည်။
အရက်သေစာ မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှုကင်းရှင်းရမည်။
လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်နှင့် ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ အလုပ်သမားကတ်မိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်း အထောက်အထား မိတ္တူ၊ ပြစ်မှုကင်းရှင်းကြောင်း ရဲစခန်းထောက်ခံစာတို့နှင့်အတူ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ-(တည်းကုန်းစက်ရုံ) ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ တည်းကုန်းလမ်းဆုံအနီး(မော့ကန်စက်ရုံ) ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မော့ကန် MEC တာယာစက်ရုံရှေ့ မျက်နှာချင်းဆိုင်
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉-၃၂၀၀၂၆၇၃၊ ၀၉-၄၂၀၀၀၆၇၅၂၊ ၀၉-၄၄၀၂၂၈၀၉

တေ(၁၄)၏ (၂၈)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အခမ်းအနားသို့ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်
နေပြည်တော်
၂၄-၁၀-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင် နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ လယ်တီကျောင်းတိုက်၌ ကျဆုံး/ကွယ်လွန်သူငယ်ချင်းများကို ရည်စူး၍ ဆွမ်းကပ်လှူဒါန်းပွဲနှင့် ဆရာကန်တော့ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပပြုလုပ်ပြီး၊ ည ၁၀:၀၀နာရီတွင် ရွှေစည်တော်စားသောက်ဆိုင်၌ ပညာထူးချွန် သားသမီးများ ဆုချီးမြှင့်ပွဲနှင့် မိသားစု မိတ်ဆုံစားပွဲကျင်းပပြုလုပ်ပါမည်။
ရန်ကုန်
၂၃-၁၀-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့)နံနက် ၁၀:၀၀နာရီတွင် နှင်းဆီကုန်းဘိုးဘွားရိပ်သာ၌ ကျဆုံး/ကွယ်လွန်သူငယ်ချင်းများကို ရည်စူး၍ ဆွမ်းကပ်လှူဒါန်းပွဲကျင်းပ ပြုလုပ်ပြီး ည ၁၀:၀၀နာရီတွင် ကုန်းမြင့်သာစားသောက်ဆိုင်၊ (၈)မိုင်၌ ဆရာ ကန်တော့ပွဲ၊ ပညာထူးချွန်သားသမီးများ ဆုချီးမြှင့် ပွဲနှင့် မိသားစုမိတ်ဆုံစားပွဲကျင်းပ ပြုလုပ်ပါမည်။
ဆက်သွယ်ရန်
မိုးကျော်စွာ ၀၉-၄၉၂၀၃၉၀၆၊ လင်းအောင် ၀၉-၄၄၅၇၅၃၀၀၁ အောင်ကြွယ် ၀၉-၂၅၀၀၇၈၃၉၄၄၊ ရဲနိုင်စိုး ၀၉-၄၂၀၀၈၈၂၅၀

မနေရာရရွယ်ပညာခါနုသင်တန်းများ ဖွင့်မည်
စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ အရှေ့ဥယျာဉ်တိုက်၊ မနေရာရရွယ်ပညာခါနုကျောင်းတွင် ဝါရင့်ဆရာ/ ဆရာမကြီးများကိုယ်တိုင်ဆက်လက်ပြင်ဆင်သစ်ကွန်ပျူတာ၊ ကိုရီးယား၊ ကျားမန်၊ မလေး၊ ထိုင်း၊ ဝိသေသကန်၊ နေအေး၊ သူတေ၊ ဝါယာရိန်း၊ ကွန်ပျူတာသင်တန်း၊ စာရင်းကိုင်၊ LCCI-IT+III သင်တန်းများနှင့် ဖုန်းပြင်သင်တန်းများကို ပညာခါနုအဖြစ် သင်ကြားပေးမည်။
သင်တန်းအားလုံး - ၂၄-၁၀-၂၀၁၅ ရက် ဖွင့်မည်။
ရန်ကင်းရန် - အရှေ့ဥယျာဉ်တိုက်၊ ဝေဟိုလမ်း(ရွမ်းလမ်း) တာရာရုံးအနောက် (မာတီဆီဆိုင်အနီး) ၅၁၀၀၂၄၊ ၅၂၄၀၂၆ (စမ်းချောင်း)

အိမ်နှင့်မြေကွက်ကျယ်ရောင်းမည်
ရန်ကုန်-မန္တလေး ကျွဲဆည်ကန်ကားဝင်းအနီးရှိ ရုံးခန်း၊ အရောင်းပြခန်း (သို့မဟုတ်) တိုက်ယလုပ်ငန်းများ ပြုလုပ်ရန်သင့်တော်ပါသည်။ သာယာဝတီမင်းကြီးလမ်း၊ ၇၂လမ်းထောင့်၊ ကျွဲဆည်ကန်ကားဝင်းအနီး၊ အကွက်အမှတ်(သ/၃ က) (သ/၃ ခ) ကွက်ဆက် ပိုင်ရှင်နာမည်ပေါက်ပြီး ယခုလက်ရှိကား အရောင်းပြခန်း ငှားထားသည်။ မျက်နှာစာ ၆၀၂၀၊ ရွှေ့ကောက် ၆၀၂၀၊ ဆက်သွယ်ရန်-ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၂၃၄၃၉၊ ၀၉-၉၇၃၃၀၈၀၃၆

MMA Software - ၁ သိန်း Hardware - ၁ သိန်း
မိုဘိုင်းဖုန်းပြုပြင်နည်းသင်တန်းကျောင်း အပတ်စဉ်တန်းခွဲသစ်ရှိသည်
* ဖုန်းတစ်လုံးတွင်ပါဝင်သည့် Circuit board အစုအပြုံ Component များ၊ filter များ၊ Converter များနှင့် IC များကို ကျွမ်းကျင်စွာပြုပြင်ထုတ်ယူနိုင်ရန် သင်တန်းကျောင်းအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့သစ်ကြားပေးမည်
* Android & iOS firmware restore, upgrade & downgrade, Jail Break & Root, Network Unlock, IMEI နေသားပြင်၊ softbrick & hardbrick ဖြေရှင်းရည်များကို အခြေခံပုစံတစ်ခု ကျွမ်းကျင်သည့် ပညာရှင်များကိုယ်တိုင် စာတွေ့လက်တွေ့ဖြင့် သင်တန်းပေးသွားမည်။
* ဆိုင်ဖွင့်လိုသူများ နှင့် အလုပ်ဝင်မည့်သူများအား အစောဆုံးအချိန်က သိရှိပေးမည်။
အမှတ်(၈၁)လည်းတန်းလမ်းလမ်းမတော်မြို့နယ် နယ်သင်တန်းသားများ နာယက (စံပြုရပ်ရင်ရုံနှင့်မော်တင်တာဝါကြား) နာယက နာယက စီမံခန့်ခွဲရေးဌာန
09-263727300, 09-31942513

ကျေးဇူး

ပြည်တွင်းရေးရာ

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း နှစ်ရက်ဆက်တိုက်မိုးရွာ လမ်းမပေါ်ရေလွှမ်း

မန္တလေး အောက်တိုဘာ ၁၅
ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် မြောက်ပိုင်းတွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော လေဖိအားနည်းရပ်ဝန်းသည် ပိုမိုအားကောင်းလာပြီး မုန်တိုင်းငယ်အဖြစ်သို့ရောက်ရှိခဲ့ပြီး အဆိုပါမုန်တိုင်းငယ်၏ အရှိန်ကြောင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတွင်

အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက်တို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချွန်းရွာပြီး မန္တလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ မိုးကုတ်မြို့တို့တွင်နေရာ ကွက်၍ မိုးကြီးခဲ့ကာ ဧရာဝတီမြစ်၊ မြစ်ငယ်မြစ်၊ ဒုဋ္ဌဝတီမြစ်ရေများလည်း ရုတ်တရက်မြင့်တက်လာခဲ့သည်။

မန္တလေးမြို့တွင် အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်နံနက် ၁၁ နာရီမှ ညနေ ၆ နာရီအထိ မိုးရေချိန် ၂ ဒသမ ၂၉ လက်မနှင့် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်တွင် ၁ ဒသမ ၉၈ လက်မ ရွာသွန်းခဲ့သဖြင့် စည်းကမ်းမဲ့အမှိုက်များ စွန့်ပစ်ကြသဖြင့် ရေစီးဆင်းမှုနှေးခဲ့သဖြင့် မြောင်းများလမ်းများ

ပေါ် ရေများတင်သည်။ မန္တလေးမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ သန့်ရှင်းရေးဌာနမှ မိုးရေများစီးဆင်းသော မြောင်းများအား လူအင်အား၊ စက်ယန္တရားများအသုံးပြု၍ ဆယ်ယူရှင်းလင်းလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။ **မောင်ပြည့်သူ(မန္တလေး)**

စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်၌မြစ်မီးရှောက် ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

စဉ့်ကိုင် အောက်တိုဘာ ၁၅
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်အတွင်း ကျေးလက်နေပြည်သူများ ဆင်းရဲမှုလျော့ကျပြီး လူနေမှုဘဝ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် နိုင်ငံတော်ပံ့ပိုးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းများကို မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ခင်မာစန်းနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် အောက်တိုဘာ ၉ ရက်နံနက် ၉ နာရီက ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြစ်မီးရှောက် ကျေးရွာများဖြစ်သော ကံသစ်ကျေးရွာ၊ ကြက်စိမ့်ကျေးရွာ၊ ကြည်ရွာ၊ ထန်းတောကျေးရွာ၊ ဉာဏ်ကျေးရွာ၊ ရွာသာယာကျေးရွာ၊ နန်းနီမြောက်ကျေးရွာ၊ အုန်းလက်ကောက်ကျေးရွာ၊ ကသဲကုန်းကျေးရွာ၊ မုန့်ပေါင်းကျေးရွာ၊ ကျွန်းဦးကျေးရွာ၊ ညောင်ပင်သာကျေးရွာ၊ သင်တောင်းကျေးရွာ ၁၃ ရွာတွင် စီမံကိန်းရန်ပုံငွေကုန်သိန်း ၃၀၀ စီဖြင့် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ မြစ်မီးရှောက်ကျေးရွာစီမံကိန်းအရင်းမပျောက် လည်ပတ်ရန်ပုံငွေစာရင်းများ ထိန်းသိမ်းထားရှိမှု၊ ကျေးရွာများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေမည့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း၊ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်း၊ အိမ်တွင်းမူလုပ်ငန်းနှင့် အရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းများတွင် အကျိုးရှိစွာ အသုံးပြုမှုများ လက်တွေ့ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည့် နည်းစနစ်များပြသပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **တင်တင်ထွေး(စဉ့်ကိုင်)**



နတ်တလင်းမြို့နယ် ဒမဝယ်ကျေးရွာတွင် ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး လျှပ်စစ်မီးရရှိ

နတ်တလင်း အောက်တိုဘာ ၁၅
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် နတ်တလင်းမြို့နယ် အရှေ့ခြမ်း ဒမဝယ်ကျေးရွာတွင် ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး လျှပ်စစ်မီးဖွင့်ပွဲကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီတွင် မကြီးမငယ်ဘုရားကြီး ဓမ္မာရုံ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

မီးရရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် နတ်တလင်းမြို့မှ ဒမဝယ်ကျေးရွာအထိ ပင်မဓာတ်လိုင်းကြိုးသွယ်တန်းရာမှာ သမ္မတနွဲ့ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်ကျော်ဝင်း၏ ဦးဆောင်လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ပင်မဓာတ်လိုင်းမှ မိမိတို့ကျေးရွာအတွင်း သွယ်ယူရာ၌ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး စနစ်ဖြင့် ရယူခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ထရန်စဖော်မာကို ၂၅၀ ကေပီအေ၊ ၂၀၀ ကေပီအေနှင့်လုံးထိုင်ထားပြီး ရွာတွင်း တစ်လျှောက် ၁၁ ကေပီကြီး ၂၃၀၀ ပေ အိမ်ခြေပေါင်း ၅၁၅ အိမ်ရှိပြီး ရဲကင်းစခန်း၊ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ ကျန်းမာရေးဌာန၊ စိုက်ပျိုးပညာပေးစခန်း၊ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွေပါ လျှပ်စစ်မီးရရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်း ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ငွေက ပြောသည်။

“သမိုင်းဝင် မကြီးမငယ်ဘုရားကြီးနှင့် ဝန်းအတွင်း သာသနိကအဆောက်အအုံကိုတော့ ဦးတင်ငွေ၊ ဒေါ်ခင်စန်းဝင်း မိသားစုတို့က လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် ဓာတ်ကြိုး၊ မိတာစတု ဆက်စပ်ပစ္စည်းများကို လျှင်မြန်ပါတယ်။ စုစုပေါင်း ကျပ် ၉၈၁ သိန်း ကုန်ကျပြီး လုပ်ဆောင်ထားတာဖြစ်ပါတယ်။ နတ်တလင်းမြို့နယ်မှာ အနောက်ခြမ်း တာပွန်၊ အရှေ့ခြမ်း ဒမဝယ်ဟာ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေးတို့အတွက် အချက်အချာကျတဲ့ အဓိကနေရာတွေပါ။ ဒါကြောင့် နိုင်ငံတော်ရဲ့ ဆောင်ရွက်ပေးမှု၊ ကျွန်တော်တို့ဒေသနေ ပြည်သူများရဲ့ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်မှုတို့ကြောင့် အခုလို အောင်မြင်တာဖြစ်ပါတယ်”ဟု ၎င်းက ဆက် လက်ပြောသည်။

အဆိုပါ ကျေးရွာတွင် လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးအတွက် စုပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရာ အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်မှ စတင်မီးလင်းခဲ့ပြီး အိမ်သုံးမိတာစပ်ဆင်ပြီး ၁၂၂ အိမ် မီးလင်း၍ လမ်းမီးမှာ ရွာလမ်းမတစ်လျှောက် မီးလင်းနေပြီး ဆက်လက်၍ ကျန်အိမ်များလည်း မိတာများ တပ်ဆင်နေကြောင်း သိရသည်။ **၀၇၁**

Hmwe Taunggyi Business Group Co., Ltd. **သာကီနွယ်** Hot Line - 01-200952

ဓမ္မဝယ်ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမောင်ငွေ

(၀) ရက်စဉ် အထူးစေ့မှုနှုန်း (၀)သိန်း ခန့်ဝင်ခြင်း (ပွားလွှဲခြင်းမဟာမိတ်)
 (၁၂) ရက်စဉ် အထူးစေ့မှုနှုန်း (၀.၅)သိန်း ခန့်ဝင်ခြင်း (သံခေခန့်ယာဇာနည်အစီအစဉ်အောက်တွင်)
 (၁၅) ရက်စဉ် အထူးစေ့မှုနှုန်း (၀.၅)သိန်း ခန့်ဝင်ခြင်း (ဘုရားဌာနအစီအစဉ် + နယူးဇေလန် တစ်ချိန်မဟာမိတ်)

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ခန့်ဝင်မှုဖြင့် အထူးစေ့မှုနှုန်းအထက်ထက် နှုတ်ခွင့်ပေးရန် အထူးစေ့မှုနှုန်း

- လေယာဉ်လက်မှတ် အသွား၊ အပြန်/အိန္ဒိယ၊ နီပေါ ဝိစာကြေးပါပြီး/ဂယာနှင့် နယူးဇေလန်(ဟိုတယ်)
- ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု၊ ဝိုးချဲ့အစေ့/ဆရာတော်တစ်ပါး၊ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်တစ်ဦး၊
- အလုပ်သမားနှစ်ဦးပါမည် ခရီးစဉ်အစအဆုံးမည်သည့် အပိုကြေးပေးရန်မလို
- (၁၆)ဦး (၁)ဦး အစေ့/အစားအသောက်တည်းရှိမှ အားလုံးစိတ်တိုင်းကျဆောင် ရွက်ပေးသည်
- အဆင့်မြင့်မြန်မာဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများတွင် ရေချိုးခန်းအိမ်သာတို့ပါပြီး
- အများနည်းတူဝန်ဆောင်မှုအတိုင်းသာ အပတ်စဉ် စနေ၊ တနင်္ဂနွေ ခရီးစဉ်တွက်ရှိမည်

အထူးခရီးစဉ်ထွက်ခွာမည့်ရက် - ၀.၁၀.၂၀၁၅၊ ၄.၁၂.၂၀၁၅

ရန်ကင်းမြို့ (ရုံးချုပ်) - အမှတ်(၁၀၅) ၁၂၃ လမ်း၊ သိမ်ဖြူတားမောင်းတွင်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၀-၂၀၀၉၅၂၊ ၀၉-၅၂၀၁၄၀၂

ဝတ်သူတွေစားနေရတဲ့ တင်းကျပ်တဲ့ ဒုက္ခတွေလျော့အောင် ကိုယ်ပေါ်က အဆီပိုတွေကို အမြန်ဆုံး ထိရောက်ပြီး ဘေးကင်းဆုံးဖယ်ရှားပေးနိုင်တာ...

7-Days အဆီချစေရင်မိ

လက်တို့ပြီး ပြောပြလိုက်မယ်...

FDA မှ အလုပ်ကုန် ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ထောက်ခံချက်အမှတ် - 1309 PC 0021

အသုံးပြုပုံ: Pepper(ခရမ်း)၊ Ginger(ဆီ)

အထိမ်းအမှတ်: အဆီများကို နေရောင် (ခါး၊ ခိုက်၊ တင်၊ လက်မောင်း၊ မောင်းသင်္ကြံ) တို့ အဆီချစေရင်မိဖြင့် နေရာနှုန်းအောင် ဖွတ်လိမ်ချိန်နိမ့်နိမ့်ပေးပါ။

ဝေလအောင်နီးတီးလိပ် အထူးသင်္ကြံပြုရန် (ကျား/မမရွေး သုံးနိုင်သည်)

Apple Production Co., Ltd. - အမှတ်(A/၂၉)၊ ဦးစိတရလမ်း(၃၄)တိုင်းခရိုင်ကွက်၊ မြောက်ဘက်ပုလဲ၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - (၀၁)၅၈၁၃၉၁၊ ၅၈၁၃၈၆၊ ၅၈၁၃၄၄၊ ၀၉၅၃၃၁၆၄၀၀၊ ၀၉ ၈၆၁၀၀၀၀

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

၁။ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ ပန်းဥယျာဉ်နှင့်အားကစားကွင်းများဌာနကွပ်ကဲမှုအောက် ကမာရွတ်မြို့နယ်ရှိ ဟံသာဝတီဂေါက်သီးရိုက်လှေကုန်ရေးကွင်းလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခွင့်အပါအဝင် Club House အဆောက်အအုံနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား (၅)နှစ်သက်တမ်းအငှားချထားခြင်းကို လေလံစနစ်ဖြင့် ၂၁-၁၀-၂၀၁၅ရက်(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက်(၁၀:၀၀)နာရီတွင် မြို့တော်ခန်းမ၌ ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ လေလံစည်းကမ်းချက်နှင့် လျှောက်လွှာပုံစံများကို မြို့တော်ခန်းမ၊ ဆယ်ထပ်ရုံးရှိ အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)၊ ပဉ္စမထပ်တွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ လေလံလျှောက်လွှာပုံစံရက်မှာ ၂၀-၁၀-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ (၂)နာရီ ဖြစ်ပါသည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက အင်ဂျင်နီယာဌာန(အဆောက်အအုံ)သို့ဖြစ်စေ တယ်လီဖုန်းအမှတ် ၀၁-၃၇၄၀၇၇၇ သို့ မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့

မူဆင်းအဖွဲ့ရှာဖွေ ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ကြပြီး မူဆင်းအသိပညာရရှိစေဖို့

မူဆင်း ရှုထောင့်ဂျာနယ် ဖတ်ကြည့်

အမှတ်စဉ်(၂/31)ယနေ့ထွက်ပြီ Ph-01-397164, 01-9000017

ဗုဒ္ဓဘာသာများနှင့်ဆိုင်ရာ အချိုးသမီးအလောင်း၊ တာချီလိတ်လွယ်တော်ခမ်းမှာ စိတ်ကြွဆေး တစ်ဘီလီယံကျော်ဖိုးဖမ်းမိ၊ ရန်ကင်းတောင်အောက်မှာ ခရီးဆောင်အိတ်ထဲထည့်ပြီး စွန့်ပစ်ထားတဲ့အမျိုးသားအလောင်း၊ တာချီလိတ်မှာဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ သုံးလောင်ပြိုင်လှသတ်မှု၊ နေပြည်တော်မှာ လင်ကဲ့သတ် မယားကိုအဓမ္မကျင့်သူများကို ဖမ်းဆီးရမိ၊ အိမ်ပေါ်တက်စားခဲ့တဲ့ အမျိုးသမီးချင်းဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ရန်ပုံ၊ ဇနီးကိုပြန်ခေါ်ရာမှ ယောက္ခမနှစ်ယောက်ကို ဓားနှစ်ခုလှိုက်တစ်ယောက်သေဆုံး၊ ရွှေချိုကြီး (၁၆၉)ကူး သိန်း(၉၆၀)ဖိုး ခိုးယူသူကို ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးနိုင်တဲ့ ဖြစ်ရပ်၊ လွတ်ငြိမ်းချမ်းသာခွင့်နဲ့ထွက်လာသူက ဓားပြပြီးငွေတောင်းတဲ့ဖြစ်ရပ်ဖြစ်ပွား၊ သောက်ဖော်သောက်ဖက်ချင်း အချင်းများခဲ့ရာမှလူသတ်မှုဖြစ်ပွား၊ တောင်ကျချောင်းကိုဖြတ်ကူးတဲ့ကားနှစ်စီး ရေစီးနှံ့ပျောက်သွားခဲ့ပြီး အမျိုးသမီးတစ်ဦးသေဆုံး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်မှာဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့လူသတ်မှု၊ လားရှိုးမြို့ပေါ်မှာ ဓားရှည် တွေ့ကိုင်ဆောင်ပြီး ဆိုင်ကယ်တွေနဲ့ အုပ်စုလိုက်ခြိမ်းခြောက်လုယက်သည့် လူလဲတစ်စုကိုဖမ်းဆီးရမိ တဲ့သတင်းများနဲ့အတူ.....ဂဏ္ဍဝင်လွယ်၊ ပတ်ပျံပျံ



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးစာချုပ်
သဘောတူလက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ခြင်းအပေါ်
ဂုဏ်ပြုကြေညာချက်

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ (Union Peace-making Working Committee -UPWC) နှင့် တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်ခတ်ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာညှိနှိုင်းရေးအဖွဲ့ (Nationwide Ceasefire Coordination Team - NCCT) တို့အကြား ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ(၁၅)ရက်နေ့တွင် နှစ်ဖက်သဘောတူ လက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် ကမ္ဘောဇကုမ္ပဏီများအုပ်စုအနေဖြင့် မြန်မာပြည်သူ၊ ပြည်သားများအားလုံးနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။



အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကမ္ဘောဇအာမခံလုပ်ငန်း



ကမ္ဘောဇအနာဂတ်အလင်းတန်းမြန်မာဖောင်ဒေးရှင်း



Kempinski Hotel - Nay Pyi Taw

GOLDEN CITY Block 1 & 2

အဆောက်အဦးအကြမ်းထည်သည် ခန့်မှန်းချိန်ထက်စော၍
အောင်မြင်စွာပြီးမြောက်သွားပါသည်။



The First
Unique Real Estate
Project Won The
"Green Asia Habitat Awards"



GOLDEN CITY
— NATIONAL LANDMARK —
EXCLUSIVELY YOURS

Hotline: +95(0)1-8605111 +95(0)1-8605222

Project Address: CMA Old Building, Yankin Road, Yankin Township, Yangon, Myanmar

 Golden City Myanmar Website: www.glredcl.com Email: goldencity@glredcl.com

Developer: Golden Land Real Estate Development Co., Ltd. Investor: Uni Global Power Pte.Ltd.(Singapore)

LIVE THE GOLDEN CITY LIFE

ကြေး

ဒါန ဘုရားဖူးအဖွဲ့၏ ဗုဒ္ဓဂဟာ ဘုရားဖူးခရီးစဉ်

သံဝေဓနီယ နှင့် အဝိဇယာတ ဗုဒ္ဓဌာနများ၊ နယူးဒေလီ၊ အာဂရာ... 800 USD + ၅၀၀၀/- ... 700 USD + ၅၀၀၀/- ...

OD TOUR
သီတင်းကျွတ်နိဂါဗ္ဘိယောဘိ အထူးအစီအစဉ်
တောင်ကြီးပင်းတယ၊ ကလေး၊ ကတ္တူ၊ ထမိန်စမ်း၊ အင်းလေး... 24 Oct ... 26 Oct ... 24,27 Oct

COSMO Medical Health Care
နာကျင်တိုက်ခဲမှုများ နှင့် ကျိုးပေါင်းရောဂါများကို Physical Therapy ဖြင့်ကုသပေးခြင်း
နယူးဒေလီ၊ ဦးနှောက်သွေးကြောဆိုင်ရာရောဂါများ... Main Center : No.103, 2 Ward, Khawelchan, Ygn-Insein Rd, Mayangone Tsp; Tel: 01- 650-141, 01- 651-956

၁၃-ကြိမ်မြောက်
ပညာဒီန အခမဲ့ ကွန်ပျူတာသင်တန်းများ
Windows, Microsoft Office, PageMaker, CorelDraw, E-mail, Internet, Adobe Photoshop, Adobe Illustrator, Adobe InDesign, A+Hardware
ပညာဒီန အခမဲ့ အင်္ဂလိပ်စာသင်တန်းများ
Basic English Level I, II, English 4 Skills, IELTS(Preparation Course) Grammar Foundation, English for Business
၁၃-ကြိမ်မြောက်
ပညာဒီန အခမဲ့ ဓက်ချုပ် - မော်တာ သင်တန်းများ
၂-၁၁ - ၂၀၁၅ သင်တန်းစဉ်။ ဂျပန်၊ ဘာသာစကားတက်ရောက်သင်ယူနိုင်သည်။
သင်တန်းတည်နေရာ
ကျိုလိယာမ္မတ်စလင်မ်သာသနာ့ရန်ပုံငွေအဖွဲ့
မှ ဦးစီးသော
အဖွားများသုခရိပ်သာ
အမှတ်(၁)၊ သုခလမ်း၊ ၁-ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
ဖုန်း- ၅၇၇၄၇၃၊ ၅၅၅၁၁၉၁၊ ၀၉ ၇၃၁၃၇၅၃၂၊
၀၉ ၇၉၇၅၄၂၅၉၀၊ ၀၉ ၇၉၇၅၄၂၅၉၁

ပျံ-၅-ကောင် သွေးချို-ဆီးချိုကျဆေးနှင့် သွေးတိုးကျဆေးကို
ဒေါက်တာစိုးမြင့်အောင် (ပါးဝယ်) Ph.D (Alternative Medicines)
ပျံ-၅-ကောင် တိုင်းရင်းဆေးဝါး အမှတ်-၁၂၅၊ ၄၂ လမ်း၊ ဝိပင်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-၀၁ ၃၀၀၀၇၄၊ ၃၉၂၅၉၄

JCB
A Product of Hard Work
မိုးရာသီအထူးလျှော့စျေး (တစ်ကြိမ်သာရမည့်အခွင့်အရေး)
A great business decision
(၂၂)တန် Excavator JS 220 LC USD 99,000/-
(၃)စီးသာ လက်ကျန်ရှိတော့သည်။
(၃၇)တန် Excavator JS 370 LC USD 175,000/-
(၁)စီးသာ လက်ကျန်ရှိတော့သည်။
ဦးရာလူ ဝန်ထုပ်ဖြင့် ရောင်းချပေးချွေးမည်။
အောက်တိုဘာလကုန်အထိသာ
Exclusively Distributed by Advantage Trade Company Ltd, - A Partner of RMA Group
Yangon Head Office - No.27(A),Kabaraye Pagoda Road ,Yankin Township, Yangon. Tel : (+95) 1 - 665 610
Mandalay Office - No. 517. Ah Yar Daw Block, Yangon-Mandalay Highway Road, Pyigyik Takthon Township, Mandalay. Tel :(+95) 2 - 515 4404
Hot Line: (+95) 9 448 040 440, (+95) 9 253 370 727

သင့်လျော်သည့်လျှောက်ကြေး ခံစားခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ခံစားခွင့် ရရှိသူများစာရင်းအား အသိပေးကြော်ငြာခြင်းနှင့် ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၉ကော၊ ၉ အယ်လ်၊ ၉ အယ်လ် ၁) (ယခင်- စီတီစီ)ဝင်းအတွင်းမှ Botataung Time Square အိမ်ရာစီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်၍ တင်ပြ လျှောက်ထားလာသော ဝိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားတင်ပြနိုင်သည့် မြေကွက်များအား သင့်လျော် သည့်လျှောက်ကြေး ခံစားခွင့်ပြုရန်အတွက် ခံစားခွင့်ရရှိသည့် မြေကွက်ပေါင်း(၂၇၇)ကွက်ကို စိစစ်ဆောင်ရွက်ပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါ မြေကွက် (၂၇၇)ကွက်၏ စာရင်းအား မြို့ပြနှင့်ကိမ်ရာဖွံ့ဖြိုး နေ့စဉ်စီမံဌာန၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန၊ ဗိုလ်တထောင် မြို့နယ် ကြော်ငြာသင်ပုန်းတို့တွင်ကပ်၍ ဖော်ပြထားပါသည်။ အတည်ပြုစာရင်းအား သိရှိလိုပါက ကြော်ငြာသင်ပုန်းရှိရာ နေရာများသို့ ၁၄-၁၀-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ ၁၄-၁၁-၂၀၁၅ရက်အထိ လာရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

စီစစ်ရေးအဖွဲ့
မြို့ပြနှင့်ကိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS

ခရီးစဉ်အစီမံအဖွဲ့ (6)D/ Dream/Safari World, Emerald Buddha, Baiyoke Sky / Cruise Dinner, Tiger Zoo, Nong Nooch Garden, Alcaza Show, Ayutthaya)

Oct: 17, 27, 31 / Nov: 7, 14, 21, 28 / Dec: 5, 12, 19, 16

ခရီးစဉ်အစီမံအဖွဲ့ (6)D Oct: 27, 31 / Nov: 14, 28

ဖုန်းနံပါတ် (4)D Oct: 27, 31 / Nov: 14, 28

ဗဟိုရုံး (4)D Oct: 27, 31 / Nov: 14, 28

ကျွမ်းကျင်သင်ပုန်း/ ခရီးစဉ်အစီမံအဖွဲ့ (6)D Oct: 27 / Nov: 14, 28

70/A, Kabaaye Pagoda Rd, 860 4964-65-66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133, 7310 9144, 7310 9155, 7310 9166
No(126), 42th Street, 83rd x 84th Street, Mandalay. 099-7200 3797, 09-514 8079, 09- 540 1568, 09-540 1569

အမည်	ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေသည့် ဘုရားကြီးမြို့နယ် အဖွဲ့ ဦးဆောင်ထွန်း၏သမီး မမြတ်စုမွန်	ပျောက်ဆုံး	ကျွန်ုပ် မပွန်အင်တောက်(၅/တလထ(နိုင်)၁၃၃၃၃၃၃)၏ (Passport No.A-407195)၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
မြောင်း	အား မမြတ်စုမွန်(၇/ပမန(နိုင်)၁၆၅၃၃၃၃)ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။	ကြောင်း	ဖုန်း-၀၉-၂၅၉၀၆၃၀၂၇

အဆင့်မြင့်

ရွှေမင်္ဂလာဈေး

နိဗ္ဗာန်ဈေးပွဲတော်

၁၆.၁၇.၁၈အောက်တိုဘာလ ၂၀၁၅ (သောကြာ၊ စနေ၊ တနင်္ဂနွေ)

မနက်(၁၀)နာရီမှညနေ(၄)နာရီအထိ ရွှေမင်္ဂလာဈေး

ပျော်ပျော်ပါးပါးဈေးဝယ်ရင်း ကား(၃)စီးကပ်စမ်းမယ်...

အနုပညာရှင်တွေ ကျွေးမွေးတဲ့ "နိဗ္ဗာန်ဈေး" မှာ လည်းတဝကြီးစားမယ်...

နိုင်ငံကျော်အဆိုတော်တွေကို ပျော်ပြေရေးအစီအစဉ်တွေ လည်းကြည့်မယ်...

မြန်မာစီးပွားရေး

ကျမ်းကျိပ်

၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွက်

မြန်မာပြည်မှာဆို ဘယ်လိုလို့ ?

အထက်ပိုင်း

အောက်ပိုင်း

ကြော်ငြာပိတ်ရက် နီးကပ်လာပါပြီ။



ဂုဏ်ထူးဆောင်တောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဘဏ်
အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်(စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး)
ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ပြီးဖြစ်ကြောင်း အများပြည်သူသို့ ကြေညာခြင်း

ဂုဏ်ထူးဆောင်တောင်သူလယ်သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဘဏ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်ကို နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ ချမှတ်ထားသော မူဝါဒများနှင့်အညီ ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများတွင် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍအနေဖြင့် ပါဝင်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေနှင့်အညီ ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၁၄ရက်တွင် ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ် ၁၅၂၁/၂၀၁၅-၂၀၁၆(ရက)ဖြင့် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ပြီးဖြစ်ကြောင်း အများပြည်သူအား ကြေညာအပ်ပါသည်။ ဘဏ်လုပ်ငန်း စတင်လုပ်ဆောင်ရန်အတွက် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်မှခွင့်ပြုမိန့်လိုင်စင်ရရှိရန် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်နေဆဲဖြစ်ပါသည်။

ကုမ္ပဏီရုံးခန်းတည်နေရာ

အမှတ်(၃၇၉)၊ တိုက်(၂/၃၀)၊ ငွေဥဩတိုက်၊ မာယလမ်း၊ အလယ်ရပ်၊ မုံရွာမြို့၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး။



သီတင်းကျွတ်အကြိုဈေးရောင်းပွဲတော်
Oct-17 မှ Oct-25 ထိ
ဝိုးထည်ချစ်သူများအတွက်
အထူးဈေးနှုန်းများဖြင့် ရောင်းချပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။



No. 60, Myaynigone Zay Street, Sanchaung Township, Yangon, Myanmar. Ph : 01-516836, 516563 E-mail : phuthitmyanmarsilk@gmail.com

MANUFACTURING 2015 Myanmar

ခုလီယအကြိမ်မြောက် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ စက်ပစ္စည်း၊ အသုံးဆောင်ပစ္စည်း၊ ကုန်ကြမ်းထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာပြပွဲ

ပူးပေါင်းပါဝင်သည်

TOOLS & HARDWARE 2015 Myanmar

OIL & GAS 2015 Myanmar

ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့၊ ဂျာဗွေဈေး၊ ထုတ်လုပ်ရေးနှင့် သန့်စင်ရေး ပြပွဲ

၁၅ - ၁၇ အောက်တိုဘာ ၂၀၁၅ >> (ကြာသပတေး - စနေ) 9.00am - 5.00pm daily
Myanmar Event Park၊ ရန်ကုန်

စီးပွားရေးအဆက်အသွယ်သစ်များကို စူးစမ်းရှာဖွေပြီး အောက်ဖော်ပြပါကဏ္ဍတို့အတွက် နောက်ဆုံးပေါ်နည်းပညာနှင့် ကိရိယာများကို လေ့လာပါ။

- ▶ ယာဉ်ယန္တရားတို့အတွက် စက်ပစ္စည်းနှင့် ကိရိယာများ၊ အဆောက်အအုံနှင့် ဆောက်လုပ်ရေး၊ အီလက်ထရွန်နစ်၊ F&B ကိရိယာများ၊ ထုပ်ပိုးမှုလုပ်ငန်းနှင့် အခြားသော ကုန်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ
- ▶ ထုတ်လုပ်ရေးနှင့်ဆောက်လုပ်ရေး၊ တူးဖော်ခြင်း၊ ကျန်းမာရေး၊ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာလုပ်ငန်း၊ ပိုက်၊ ပိုက်လိုင်းများနှင့် အခြားသော ထောက်ပံ့ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ

ရှာဖွေပါ  Manufacturing Myanmar www.ManufacturingMyanmar.com

ရှာဖွေပါ  Oil & Gas Myanmar www.OGMyanmar.com

အထူးအခွင့်အရေး >> Oil & Gas Myanmar 2015 Conference တွင် မြန်မာ့ရေနံ၊ သဘာဝဓာတ်ငွေ့နယ်ပယ်နှင့် ဆက်သွယ်မှုရယူလိုက်ပါ။ အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် (ညနေ ၂:၃၀ နာရီမှ ၄:၃၀ နာရီအထိ) ဝရံခွန်ခြင်းနည်းပညာဆိုင်ရာပြပွဲများကို ကြည့်ရှုပါ။





အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

မန်းမြို့တော်ပေါက်စီ ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ်(ဖားအောက်တောရ)ကျောင်းအမကြီး၊ မစိုးရိမ်တိုက်သစ်၊ ဓမ္မရက္ခိတ ကျောင်းအမကြီး၊ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယက ဆရာတော် ဥဏ္ဍကသရာဘိဝံသ၏ မယ်တော်ကြီး

ဒေါ်စုစိုးတင်(ခ)ဒေါ်စောတင်

အသက်(၈၅)နှစ်

မန္တလေးမြို့၊ အမှတ်(၁၆၀)၊ ၈၄လမ်း၊ ၃၂x၃၃လမ်းကြားနေ (ဦးခင်)၏ဇနီး၊ ဦးအောင်မြင့်-ဒေါ်ဆွေ(၈၄လမ်း၊ မန်းမြို့တော်ပေါက်စီနှင့်ဟိုတယ်) တို့၏ ချစ်လှစွာသော ကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး ဒေါ်စုစိုးတင်(ခ)ဒေါ်စောတင်သည် ၇-၁၀-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၆ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးဝင်းဆွေ-ဒေါက်တာမြတ်သီတာမြင့် မိသားစု Win & Win Co.,Ltd

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ပဲခူးမြို့၊ သနပ်ပင်လမ်း၊ အမှတ်(၉၄၃)၊ ပင်လုံဆေးလိပ် မိသားစု၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်ကျင်ဟန် အသက်(၉၀)သည် ၁၀-၁၀-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ကိုကျော်ကျော်-မမေသင်္ကြန်(မိသားစု)
သီဂီကျော်(ပိုးထည်တိုက်)
အမရပူရမြို့၊

T.V(ရန်ကုန်)

အမျိုးသား/အမျိုးသမီး

ကားမောင်းစက်ပြင်သင်တန်း

၁။ No.93/99၊ ဗညားဒလလမ်း (၄လမ်းမှတ်တိုင်နှင့် မဆလာစက်မှတ်တိုင်အနီး)
၂။ မဆလာစက်မှတ်တိုင်ရှေ့
၃။ မြောက်ဒဂုံယာဉ်မောင်းသင်ကွင်း။
Ph:09-5041550,09-73044311, 09-421150033, 09-420066955, 09-31551976
အမှန်တကယ်ကားမောင်းတတ်ကျွမ်းလို့လျှင် T.V(ရန်ကုန်)နှင့်သင်လိုက်ပါ။

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း

ဦးသန်းအေး(ခ)ဦးသန်းဆွေ

သန်းဆွေ(ပန်းဘဲတန်း)

ဥက္ကဋ္ဌ(ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်စာရေးဆရာအသင်း) အသက်(၇၇)နှစ်

၈-၁၀-၂၀၁၅(ကြာသပတေးနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားခဲ့သော ဦးသန်းအေး(ခ) ဦးသန်းဆွေ၏ နာရေးကိစ္စအဝဝကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသော ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဟော်ကီအားကစား အဖွဲ့ချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ စည်ပင်သာယာဝန်ထမ်းများ၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ စာရေးဆရာအသင်း အမှုဆောင်များ၊ (၃၂)လမ်း (၁၀)ရပ်ကွက် ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရုပ်မြေစုံနှစ်နှင့် လမ်းသွယ်လမ်းသွားများ၊ ကြေးမုံသတင်းစာတိုက်မှ ဌာနမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့နှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။
ကျွန်ုပ်ရည်သွေးမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသူဟောင်း မငြိမ်းငြိမ်းလေး(၈၇)၏ ကျေးဇူးရှင် မွေးသမေခင် ဦးခင်မောင်လေး (၈၅)နှစ်သည် ၁၂-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
၀၉၈၇-၉၁-၉၂-၉၃
စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်တွဲ.ရ ကျောင်းသား/သူ များအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သီမိ၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေကန် ဝါယကာကြီး ဦးကျော်ဌေး အသက်(၇၀) အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(ငြိမ်း) MD (TOPENGINEERING CONSULTANT CO., LTD) ဒေါ်ဝမ်းရီ (လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ၊ ငြိမ်း၊ EPC)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးကျော်ဌေး(အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး၊ ငြိမ်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန) သည် ၉-၁၀-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဒေါ်မြင့်မြင့်၊ ဒေါ်သင်းသင်းမော်၊ ဒေါ်ရွှေရွှေ လမ်းပုံထုတ် မိသားစု(ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန)

အခန်းပိုင်ရှင်များသို့

နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်ရန်အတွက် ကွန်မြို လုံးချင်းအိမ်၊ ရွာခန်းငှားရမ်းလိုပါသည်။ ဗဟန်း၊ ကမာရွတ်၊ ရန်ကင်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်များရှိ အခန်းများ အဓိက ငှားရမ်းလိုပါသည်။ အခြားမြို့နယ်များမှ အခန်းပိုင်ရှင်များလည်း ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံ-၀၉-၄၄၈၀၄၁၉၄၉၊ ၀၉-၂၆၂၂၃၆၅၄
Email:contact@h-y-inc.com

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

စားသောက်ဆိုင်လိုင်စင်နှင့် ပစ္စည်းစုံရောင်းရန်ရှိသည် ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း- ၀၉-၅၀၃၃၉၀၇၊ ၀၉-၂၅၀၅၀၁၄၈၈

မိဘအမည်မှန် မြစ်ကြီးနားမြို့၊ အထက(၃)၊ ဒသမတန်း(B7)မှ မဝင်မာဝင်း၏ မိဘအမည်မှန်မှာ ဦးဝင်းဗိုလ်နှင့် ဒေါ်နွယ်နွယ်ဦးဖြစ်ပါသည်။

သီတင်းကျွတ်ကာလအထူးအစီအစဉ်

(အောက်တိုဘာလ၃၁ရက်နေ့အထိသာ)

Kyat 67 Lakh++
(US\$ 5,777++)



SUZUKI NEW SUPER CARRY TRUCK

Kyat 199 Lakh++
(US\$ 17,900 ++)



The Brand New ERTIGA with 3-Row, 7-Seats!

အရေအတွက်အကန့်အသတ်(First come ,First served)

facebook/Suzuki Myanmar Motor Co., Ltd.

အောက်ပါဆူဂူကီး၏တရားဝင်အရောင်းကိုယ်စားလှယ်များထံတွင် ဆက်သွယ်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

လွင်နှင့်စွမ်း မော်တော်	အောင် မော်တော်	မျိုး မော်တော်	ရဲနဒီ မော်တော်	အေအိုင်ဂျီ မော်တော်
ကန်တော်ကလေးလမ်းနှင့် နိုင်ပင်ခေါင်လမ်းထောင့်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ်ရန်ကုန်မြို့	ထုတ် - ၃၃၊ ပြည်လမ်း၊ ၇ မိုင်ခွဲ၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	ထုတ် - ၁၉၂၊ ၂၄၈ (၈)၊ အရှေ့မြင်ညိုလမ်း၊ ကာမေဠိနယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	ထုတ် - (၅၀၅၀)၊ နိုင်ပင်ခေါင်လမ်း၊ ပုဏ္ဏားတောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့	၆/၂ သံလမ်း၊ ၆၀x၆၀လမ်းကြား၊ ရှမ်းမြေသာတည်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့
ဖုန်း - ၀၁-၂၅၂၀၈၈၊ ၂၅၃၀၈၃၊ ၀၁-၃၇၁၇၆၂၊ ၃၉၃၀၇၀၊ ၀၉၇၉၁၁၁၁၁၇	ဖုန်း - ၀၀-၆၆၇၉၀၆၆၊ ၆၆၉၉၀၃၀၊ ၀၁-၇၀၉၄၄၈၊ ၆၆၆၂၀၀	ဖုန်း - ၀၀-၄၀၀၀၂၃၊ ၄၀၀၀၉၉၊ ၀၁-၉၅၆၆၅၅၊ ၅၅၆၆၄၄	ဖုန်း - ၀၁-၂၀၀၆၀၉ (Hse Lines)၊ ၀၀-၂၀၂၀၄၃၊ ၀၀-၂၉၆၆၀၅၊ ၀၀-၂၉၇၂၀၄	ဖုန်း - ၀၉၇၀၄၀၄၀၆၆၊ ၀၉၇၀၄၀၄၀၇၇



OrfenfaMufcif
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း၊ ရေတန်အလှူဒါယကာမကြီး
 a' :eefv6f
အသက်(၉၃)နှစ်
 ချစ်သူသားချင်း ဒေါ်နန်းလှိုင်၊ ခင်မောင်၊ ဒေါ်နန်းလှိုင်သည် ၁၀-၁၀-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) ည ၈:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ချစ်သူငယ်ချင်းများ
 1971-77 March Batch
ပညာရေးတက္ကသိုလ်

OrfenfaMufcif
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဒါယကာမကြီး
 a' :n6n6fybdf
အသက် (၈၁)နှစ်
 ဦးရဲတင်ထွဋ်(ခ)ဦးရဲထွန်း(ဥက္ကဋ္ဌ) သံတမန်ရေးရာကျွမ်းကျင်မှုသင်တန်း ဆင်းများအသင်း-ဒေါ်မိုးမိုးအေးကျော် (MD.Ko Myanmar Co.,Ltd)တို့၏မိခင် ဒေါ်ညွန့်ညွန့်သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးနေလင်းဦး၊ ဦးစိုးဦး၊ ဦးခိုင်စိုး

OrfenfaMufcif
OrfenfaMufcif
t ouf (77)Epf
ပါမောက္ခ(ဦးစီး)၊ သစ်တောတက္ကသိုလ်ရေဆင်း
 သစ်တောတက္ကသိုလ်၏ ဒုတိယမြောက် ပါမောက္ခအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော ဆရာကြီး ဦးစိုးတင်သည် ၁၀-၁၀-၂၀၁၅(စနေနေ့) မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း သိရှိရသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
အငြိမ်းစားပါမောက္ခချုပ်များ- ဦးအောင်ကြိုင်၊ ဦးဝင်းကြည်၊ ဦးခင်မောင်လော်
လက်ရှိပါမောက္ခချုပ် - ဒေါက်တာမြင့်ဦး

t x|0rfenfaMufcif
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဇရပ် ဒါယကာမကြီး
 a' :eef t df(rf&f, f)
အသက်(၇၂)နှစ်
 လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်းအင်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ ဝင်းထွဋ်-ဒေါ်ကြည်ကြည်စိန်တို့၏ ချစ်လှစွာသော ကျေးဇူးရှင်မွေးသမိခင် ဒေါ်နန်းအိမ်(ငြိမ်းရယ်) အသက်(၇၂)နှစ်သည် ၁၀-၁၀-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့) ညနေ ၄:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ကြေးတိုင်နှင့်မြေစာရင်းမိသားစု လူမှုရေးအသင်း

OrfenfaMufcif
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ဒါယကာမကြီး
 a' gya'wma' :cipef (71)Epf
ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး-ဦးစီး(မြန်မာစာပေ)၊ ရန်ကင်းအနောက်ပိုင်းတက္ကသိုလ်
 ဦးတင်မောင်ဆွေ (တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ)၏ဇနီး ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းသည် ၃-၁၀-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ကျောင်းဒါယကာမကြီး ဒေါ်လှခင်စော(မြတ်သန္တာရွှေဆိုင်မိသားစုနှင့် မြတ်သန္တာသာသနာပြုအဖွဲ့) (၇)မိခင်၊ တုန်းမြင့်ရိပ်သာ၊ ရန်ကင်း

OrfenfaMufcif
AM/BuDefx(60)Mdf
အသက် (၄၈)နှစ်
 ရန်ကင်းမြို့၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ လေးထောင့်ကန်နေ့ ဒေါ်မာလာစန်း၏ ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးလှကြီးသန်းထွဋ်(ဦးစီး)သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါ ကြောင်း။
ဦးလှခင်မောင်တန်အမှတ်စဉ်(၈၅)မှ ကျောင်းဆင်းဖက်သူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုများ

(၁)လပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
robkuPfH
အသက်(၄)နှစ်
 ချစ်သမီးလေးရေ ဖေဖေ၊ မေမေတို့နှစ်ဦးကလေးကလေး ၁၆-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင် (၁)လပြည့် ခွဲပေမယ့် ဖေဖေ၊ မေမေတို့ရင်ထဲမှာ တစ်နေ့မှ မေမေရတဲ့ လွမ်းဆွတ်သတိရလျက်ရှိနေပါတယ်။
 ချစ်သမီးလေးရေ ဒီနေ့ ကျွဲအိမ်မှာ သမီးလေးကိုရည်စူးပြီး သံယာတော်တွေကို ပင့်ဖိတ်၍ အရုဏ်ဆွမ်းနှင့်ဝတ္ထုအစုံကို ဖေဖေ၊ မေမေတို့ဆက်ကပ်လှူဒါန်းနေပါတယ်။ ချစ်သမီးလေးရေ ဤသို့ပြုရ ကုသိုလ်အဝင် မြတ်ပညာကို သမီးလေးသူငယ်ထက် ရရှိပါစေ၊ ဤကောင်းမှုကုသိုလ်ကြောင့် ချစ်သမီးလေး မြင့်မြတ်သောဘုံဘဝသို့ရောက်ရှိပြီး အနာရောဂါကင်းဝေး၍ အသက်ရာကျော် ရှည်စွာနေနိုင်သောဘဝကို ချစ်သမီးလေး တာဝန်ရရှိစေစားနိုင်ပါစေ။
 ချစ်သမီးလေးသူငယ်ထက်စံတိုရည်စူး၍ မြူဝါသမှု ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုကို အမှုပေးပါတယ်။ အမှုရရှိပြီး သာဓုခေါ်ကာ တစ်ဆင့်ထက်တစ်ဆင့် မြင့်သထက်မြင့်တဲ့ ဘုံဘဝမှာ ချစ်သမီးလေးစံစားရပါစေ။
သမီးလေးသူငယ်ထက်စံရ အမှု အမှု အမှု
ချစ်ဘာ-ဦးတင်ညွန့်
ချစ်အမေလှ-ဒေါ်တင်လှ
ချစ်မေမေ-ဦးလှကြီးကျော်ဝဏ္ဏထွန်း
ချစ်မေမေ-ဒေါ်အိန္ဒြေစင်
ချစ်ဦးဦးနှင့်ချစ်အန်တီများ

t x|0rfenfaMufcif
 ဘုရား၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ မဟာရံတံတိုင်း ဒါယကာကြီး
OBV6farmif
အသက်(၁၀၃)နှစ်
(အငြိမ်းစားအတွင်းဝန်)
နာယကကြီး(လက်ပံတန်းမြို့နယ်အသင်း-ရန်ကင်း)
နာယကကြီး(Y.M.B.A)အသင်း
 လက်ပံတန်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကင်း)၏ နာယကကြီး (အငြိမ်းစား အတွင်းဝန်)သည် ၁၃-၁၀-၂၀၁၅(အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁:၃၀နာရီတွင် ရန်ကင်းမြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ လမ်း(၅၀) အမှတ်(၁၄၆)၅၅ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
လက်ပံတန်းမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကင်း)
(အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့နှင့် အသင်းဝင်များ)

t x|0rfenfaMufcif
a' :cifar
အသက်(၈၈)နှစ်
 ဦးတင်လတ်-ဒေါ်မာလာမြင့်(Silver Tiger Group of Co., Ltd. ငွေကျားတိုက်လျှပ်စစ်)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်မေ အသက်(၈၈) နှစ်သည် ၅-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်း ကြေကွဲရပါသည်။
ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့်
Strand Hotel(Sittwe) မိသားစုများ
Great National Co.,Ltd

t x|0rfenfaMufcif
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေတန် ဒါယကာကြီး
OBuamX; t ouf(70)
အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(ဦးစီး)
MD(TOP ENGINEERING CONSULTANT Co., Ltd)
 ဒေါ်ဝမ်းရီ(လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ၊ ဦးစီး) EPC ၏ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း ဦးကျော်ဌေး(အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး၊ ဦးစီး) ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန)သည် ၉-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင်ကွယ်လွန်သွားသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးခင်မောင်-ဒေါ်ခင်မူမိသားစု
အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(လမ်း-ဦးစီး)
ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

t x|0rfenfaMufcif
 ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ရေတွင်း၊ ရေတန် ဒါယကာကြီး
OBuamX;
t ouf(70)
အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး(ဦးစီး)
MD(TOP ENGINEERING CONSULTANT Co., Ltd)
 ဒေါ်ဝမ်းရီ(လက်ထောက်အင်ဂျင်နီယာ၊ ဦးစီး) EPC ၏ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း ဦးကျော်ဌေး(အင်ဂျင်နီယာမှူးကြီး၊ ဦးစီး) ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန)သည် ၉-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင်ကွယ်လွန်သွားသည့်အတွက် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
လမ်းပုံထုတ် မိသားစု
လမ်းဦးစီး၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

OrfenfaMufcif
OBuamX/wf အသက်(၅၇)နှစ်
(Sport Time Journal Editor)
 မာမိငြိမ်း၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးစီး၊ သားငယ်လေးတို့၏ချစ်လှစွာသော ဖခင်ကြီး Let's Play Program Producer ဦးကိုကိုလတ်သည် ၁၃-၁၀-၂၀၁၅ရက်(အင်္ဂါနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
ပွဲကြီး ထွဋ်ထွဋ်နှင့်
Symphony Creative Art Co., Ltd မိသားစုများ

OrfenfaMufcif
 စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်ကျောင်းသူဟောင်း၊ မမာလာစန်း(၁၉၉၄-၉၀)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဒေါ်ခင်မောင်ကျောင်းသားဟောင်း၊ ကိုသန်းထွဋ်ဦး(ဝါဒီ) (၄၈)နှစ်သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၅ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။
၁၉၈၇-၉၀-၉-၂၉
စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်ဘွဲ့ရ ကျောင်းသား/သူများအသင်း

t x|0rfenfaMufcif
 မန္တလေးမြို့၊ အမှတ်(၁၆၀)၊ (၈၄)လမ်း၊ (၃၂၃၃)လမ်းနေ (ဦးခင်)၏ ဇနီး၊ မန္တလေးမြို့နေ (ဦးခင်မောင်ဝင်း)-ဒေါ်မိုးမိုးခင်၊ ဦးအောင်တင်-ဒေါ်လင်း လင်းဝေ၊ ဦးအောင်မြင့်-ဒေါ်ဆွေ၊ ဦးအောင်စိန်-ဒေါ်သင်းသင်းခိုင်၊ ဦးအောင်ဝင်း-Dr. ကြည်ကြည်ဝင်း၊ ဦးရွှေလင်း-ဒေါ်စိုးစိုးခင်၊ (ဦးအောင်ဝင်း)-ဒေါ်မျိုးမျိုးခင် တို့၏ချစ်လှစွာသောကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီး၊ မန်းမြို့တော်ပေါက်စီ၊ ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ် (ဖားအောက်တောရ)ကျောင်းအမကြီး၊ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် ဓမ္မရတီကျောင်း အမကြီး ဒေါ်စုစိုးတင်(ခ)ဒေါ်စောတင် အသက်(၈၅)နှစ်သည် ၇-၁၀-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၆နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
ဦးဝင်းဆွေ-Dr. မြတ်သီတာမြင့်
Win & Win Co.,Ltd

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
t *34 mo' r'Zamvda'Z' b' E090
သိက္ခာတော်(၅၉)ဝါ၊ သက်တော်(၇၉)နှစ်
 ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)၊ သီပေါမြို့နယ်၊ သံယနာယကအဖွဲ့၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဆရာတော်၊ သီပေါမြို့၊ ရေဟော်ကျောင်းတိုက်၏ ဦးစီးပဏာနနာယက ဆရာတော်အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဘဒ္ဒန္တဝါသဝံသည် (၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၁၄ရက်) ၁၂-၁၀-၂၀၁၅(တနင်္လာနေ့) ညနေ ၅:၃၀ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူသွားပါသဖြင့် ကြွင်းကျန်ရစ်သော ဥတုဇ ရုပ်ကလာပ်တော်အား (၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လဆန်း၅ရက်) ၁၈-၁၀-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဟော်ကျောင်းတိုက်မှ သီပေါမြို့၊ နမ့်မိန်သုသာန်သို့ ပင့်ဆောင်လျက် အန္တိမအစိုဓာပန ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရန်ကင်းရပ်ဝေးရှိ တပည့်သံယာတော်များနှင့် ဒါယကာ၊ ဒါယကာမအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအသိပေးအပ်ပါသည်။
 စာပုဒ်ကျင်းပရေးတော်မတီ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ မဟာရံတံတိုင်း ဒါယကာမကြီး
ပဲခူးတိုင်း၊ ဝေးစွန်ပါဆင်ပုန်းတောရေဆာတော်ကြီး
ဦးပညာဝရ၏ ရဟန်းမယ်တော်ကြီး
အဘိဓမ္မာ ဓမ္မစကြာ ဆရာမကြီး
a' :wDdt mif t ouf(90)
 ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ (၁၈)ရပ်ကွက်၊ ဇင်ယော်လမ်း၊ အမှတ်-၁၅၅(ခ)နေ (ဦးမောင်လှိုင်-ဒေါ်ခင်မြ)တို့၏သမီးလတ်၊ (ဒေါ်ကြည်ကြည်ဆွေ-ရွှေခင်းဆီကုမ္ပဏီ)၏သမီး (ဒေါ်ရီရီဆွေ)၏အစ်မ၊ (အဘိဓမ္မာ ဓမ္မစကြာ ပဌာန်း ဆရာကြီး ဦးစိန်လှိုင်)၏ဇနီး၊ (ဦးတင်ရွှေ)-ဒေါ်ခင်မာကြည်၊ ဦးရော်နီ-(ဒေါ်စန်း စန်းရီ)၊ ဆရာကြီးဦးသီဟဆွေ(ခ)ဦးသိန်းဆွေ(ဧည့်-တုံပါမောက္ခ YTU)-ဒေါ်ထိပ်တင်သန်း၊ ဒေါ်သန်းသန်းဌေး၊ ဦးသိန်းတန်(MIPL-သီလဝါ)-ဒေါ်အုန်း အုန်းမြင့်၊ ပါမောက္ခဆရာကြီး ဒေါက်တာဦးဘဏ်လင်း(YTU) (ခ) အင်္ဂလိပ်စာ-ဦးဘဏ်လင်း-ရွှေဘုံသာ(တည်ထောင်သူနှင့် ကျောင်းအုပ်ကြီး) Sayar Dr Nyan Lin's Private High School ရွှေတောင်ကြား၊ ဗဟန်း-ဒေါ်မေရီညွန့်(ဆွေ-လန်ဒန်)၊ ဦးကြည်ဝင်း-ဒေါ်နီလာစိန်(လယ်/ပြု အမက-၃၊ သယ်နန်းကျွန်း)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမွေးမိခင်ကြီး၊ မြေး ၁၄ယောက်၊ မြစ် ၁၂ယောက်တို့၏ချစ်လှစွာသော အဘွားသည် ၁၄-၁၀-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၇:၅၅နာရီတွင် ရန်ကင်းပြည်သူ့ ဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၆-၁၀-၂၀၁၅(သောကြာနေ့) ညနေ ၃နာရီ တွင် ရေဆေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မိသဖြင့်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွားရမည့်အခါ ၂၀-၁၀-၂၀၁၅ (အင်္ဂါ နေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
OBat mifrih (B.Sc, D.M.A) (၈၂)နှစ်
(ကတိုး၊ ကော့ရှင်)
ဒု-စက်ရုံမှူး(ဦးစီး) မြန်မာနိုင်ငံသေးဝါးလုပ်ငန်းစက်ရုံ
 မွန်ပြည်နယ်၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ ကော့ရှင်စက်ရုံ (ဦးချစ်ထွန်း-ဒေါ်အေးရီ)တို့၏ သားကြီး (ဦးတိုးကြိုင်-ဒေါ်ခင်ညွန့်)တို့၏သားသမီး၊ ဦးနန္ဒာသာမိ(ခ) ဦးတင်လှိုင် (DIC, MOGE)၊ (ဦးသန်းညွန့်)-ဒေါ်ကျွန်းတို့၏အစ်ကို ရန်ကင်းမြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ကြီးကျယ်ရိပ်သာ တိုက်(၃၀) အခန်း(၁)နေ ဒေါ်အေးသန်း (အလုပ်ရုံခွဲမှူး-ဦးစီး)၊ ဂျပန်လုပ်ငန်းစက်ရုံ၊ စက်မှု-၁)၏ခင်ပွန်း၊ ဒုတိယဦးလှမျိုးကြီး တင်မြင့်သိန်း-ဒေါ်မြင့်မြင့်စိုး၊ ဦးမျိုးမြင့်စော်(GIS/CSSC)-ဒေါ်စန္ဒာအောင်(GIS)၊ ဒေါ်လေးမွန်(ဇေယျာကုမ္ပဏီ)၊ ဦးအောင်ဘန်းမြင့် (M&G Int Co., Ltd)-ဒေါ်လှလှဝင်းတို့၏မိခင်၊ မောင်အောင်ညွန့်ညွန့်၊ မမြင့်ချိုလင်း၊ မခိုင်တင်လှ သိန်း၊ မပန်းမြတ်သင်္ဃာတင်တို့၏အဘိုးသည် ၁၄-၁၀-၂၀၁၅(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၀၅:၂၀နာရီတွင် ပိတောက်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၆-၁၀-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဆေးအအေးတိုက်မှ ရေဆေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မိသဖြင့်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွားမည့်အခါအားရည်စူး၍ ၂၀-၁၀-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာကြီး
OBrih(70) PEdanmi OBW (69)Epf
မြန်မာ့သစ်ထုတ်လုပ်ရေး မန်နေဂျာ(ဦးစီး)
Royal Bagan Foundation နာယက
နဂါးကျွန်း ဘိုးဘွားရိပ်သာဥက္ကဋ္ဌ
Royal Palace ဝိုင်ရှင်
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ညောင်ဦးခရိုင်ညောင်ဦးမြို့၊ အမှတ်(၄) ဆုံကုန်း ရပ်နေ (ဦးထွန်းရွှန်း-ဒေါ်သိန်းမေ)တို့၏သား၊ (ဦးလှိုင်-ဒေါ်ကြင်)တို့၏သားသမီး၊ ဦးထွေး-ဒေါ်စန်းညွန့်တို့၏မောင်၊ ဦးသက်နိုင်စိန်-ဒေါ်သန်းသန်းအေးတို့၏ အစ်ကို၊ ဦးမျိုးမင်းဦး-ဒေါ်သဲမဉ္ဇူမြင့်၊ ဦးစိုးလင်းဦး-ဒေါ်ကျော်စိန်ဝင်း၊ ဦးမြိုးဝေဦး၊ ဦးခိုင်လင်းဆွေ-ဒေါ်သုဇာဝင်း၊ ဦးညွန့်စိုးဆွေတို့၏မိခင်၊ မြေးငါးယောက်တို့၏အဘိုး၊ ဒေါ်ခင်စန်း၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၁၃-၁၀-၂၀၁၅ရက် ညနေ ၅:၃၀နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၆-၁၀-၂၀၁၅(သောကြာနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင် ညောင်ဦးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သဖြ့်ဖြစ်ပါကြောင်း ရန်ကင်းရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုး မိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OBarmi firmi OB t ouf (67)Epf
B.E(Mechanical 66-72)
မင်္ဂလာရွှေအုပ်စောတိုက်
 ရန်ကင်းမြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရတနာလမ်း၊အမှတ်(၈၅/ခ)နေ (ဦးကြားလွင်-ဒေါ်တင်လှိုင်)တို့၏သား၊ (ဦးတိုး-ဒေါ်ခင်မေ)တို့၏ သားသမီး၊ (ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်)၏ ခင်ပွန်း၊ မအေးအေးခိုင်၊ မောင်ရဲဝင်း-မန်းနီလာ၊ မဖြူဖြူလင်းတို့၏မိခင်၊ မြေးသုံးယောက် တို့၏အဘိုးသည် ၁၄-၁၀-၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၄:၅၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၆-၁၀-၂၀၁၅ (သောကြာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ရေဆေးအအေးတိုက်မှ ရေဆေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မိသဖြ့်ဖြစ်ပါသည်။(နေအိမ်မှ ကားများနံနက်၁:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွား ရမည့်အခါ ၂၀-၁၀-၂၀၁၅ (အင်္ဂါနေ့) နံနက်၇နာရီမှ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရား တော်နာကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

OrfenfaMufcif
a' :n6n6n6
မော်ကွန်းရုပ်ရှင်(အငြိမ်းစား)
မြန်မာ့ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်း
အသက် (၈၁)နှစ်
 မြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်း၊ မော်ကွန်းရုပ်ရှင် (အငြိမ်းစား) ဒေါ်ညွန့်ညွန့်သည် ၁၁-၁၀-၂၀၁၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
မြန်မာ့ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်းဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း

OrfenfaMufcif
OBarmi firmi bef
အသက် (၈၅)နှစ်
အုပ်စုမှူး (ဒု)၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း (ဦးစီး)
 လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်းဝင်၊ သက်ကြီးကန်တော့ခံပုဂ္ဂိုလ်ဖြစ်သူ ဦးမောင်မောင်သန်း အသက် (၈၅)နှစ်သည် ၂-၁၀-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၇နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။
လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း

ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်းရှိ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများအတွက် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များ ကျိုင်းတုံလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၅

၂၀၁၅ ခုနှစ် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို တပ်မတော်လေယာဉ်နှစ်စင်းဖြင့် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီခွဲက ရန်ကုန်မြို့ မင်္ဂလာဒုံလေတပ်စခန်းဌာနချုပ်မှ ကျိုင်းတုံမြို့သို့ ပို့ဆောင်ရာ နံနက် ၁၀ နာရီခန့်တွင် ကျိုင်းတုံလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိသည်။

“အခုရောက်ရှိလာတဲ့ မဲလက်မှတ်တွေကို သက်ဆိုင်ရာကတစ်ဆင့် ခရိုင်၊ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်တွေအလိုက် အမြန်ဆုံး ဖြန့်ဝေပေးသွားမှာပါ။ သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်တွေကို ဖြန့်ဝေတဲ့အခါမှာလည်း ကားနဲ့သွားလို့ရတဲ့နေရာကို ကားနဲ့ပို့ပေးမယ်။ မရတဲ့နေရာတွေကိုတော့ ရဟတ်ယာဉ်နဲ့ ပို့သွားဖို့စီစဉ်ထားပါတယ်။ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်တွေကိုတော့ လုံခြုံရေးအပြည့်နဲ့ စောင့်ကြပ်ဆောင်ရွက်သွားမှာပါ”ဟု ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်း ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဦးစိုင်းလုံးဆိုင်လန်းက ပြောသည်။

အဆိုပါ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များသည် ရှမ်းပြည်နယ်အရှေ့ပိုင်း ခရိုင်လေး ခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ် ၁၀ မြို့နယ်နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုပေါင်း ၂၆၉ အုပ်စုတို့ အတွက် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့က ပေးပို့ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းဒေသတွင် မဲဆန္ဒရှင် ၃၇၀၀၀၀ ကျော်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ဇော်ကြီး(ပုဂံတ)



ကယားပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့နှင့် အလှူရှင်များက နေရပ်ပြန်သူများအတွက် လိုအပ်သည်များဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်

လွိုင်ကော် အောက်တိုဘာ ၁၅

ကယားပြည်နယ် ဖားဆောင်းမြို့နယ် မော်ချီးဒေသတွင် သဘာဝဘေးကြုံတွေ့ရမှုကြောင့် ခဲတွင်းများတွင် လာရောက်လုပ်ကိုင်နေသော လုပ်သားများနှင့် မိသားစုဝင်များ နေရပ်ပြန်နိုင်ရေးအတွက် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ လွိုင်ကော်မြို့ သာသနာ့ဗိမာန်တော်ကြီး နှစ်ထပ်ဆွမ်းစားဆောင်တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသော ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းတွင် နေရပ်

ပြန်မည့်သူများအား ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးခင်မောင်ဦးနှင့် အလှူရှင်များက အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက တွေ့ဆုံအားပေးပြီး လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

အဆိုပါ ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းတွင် ယနေ့နံနက်ပိုင်းက ဘေးသင့်ပြည်သူ ၆၈ ဦးကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ပေးနိုင်ခဲ့ပြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနမှလည်း နှစ်သိမ့်ပညာပေးဆွေးနွေးခြင်း၊ ကလေးသူငယ်များအတွက်

စိတ်ဓာတ်ခွန်အားမြှင့်တင်ရေး ဗီဒီယိုပြသခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

“ကျွန်တော်တို့ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်ရက်သုံးရက်လောက်က ဒီသတင်းကိုကြားတယ်။ မနေ့က မန္တလေးမှာ လိုအပ်တာတွေ စုစည်းပြီးတော့ လွိုင်ကော်တက်လာပါတယ်။ လွိုင်ကော်မှာရှိတဲ့ ယာယီဆေးခန်းမှာ ဆေးတွေလှူတယ်။ ပြန်မယ့်လူတွေကို တစ်ယောက်ကို ငွေကျပ် ၅၀၀၀ နှုန်းထောက်ပံ့တယ်။ စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

ဒီပါဝလီနေ့ ရုံးပိတ်ရက်ကြေညာ

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၅

၁၃၇၇ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၃ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၁၀ ရက်) အင်္ဂါနေ့သည် “ဒီပါဝလီနေ့”ဖြစ်သည့်အတွက် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အတွင်းရှိ ရုံးများ၏ ပိတ်ရက်အဖြစ် လွှဲပြောင်းနိုင်သည့် စာချုပ်စာတမ်းများ အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၅ အရ အများပြည်သူတို့၏ အလုပ်ပိတ်ရက်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)



မင်းဘူးမြို့ ရောဂါတီတံတား(မကွေး) ယာဉ်ဖြတ်သန်းခကောက်ခံသည့်ခန်းအနီး မြေပြိုမှုဖြစ်ပွား

မင်းဘူး အောက်တိုဘာ ၁၅

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးမြို့နယ် ရောဂါတီတံတား(မကွေး) ယာဉ်ဖြတ်သန်းခကောက်ခံသည့် Toll Gate အနီး မင်းဘူးမှမကွေး ဆိုင်ကယ်သွားလမ်းအရှေ့ဘက်ရှိ တောင်ကမ်းပါးယံတွင် အောက်တိုဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၁၅ မိနစ်ခန့်က မြေပြိုကျမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

အဆိုပါဖြစ်စဉ်မှာ မင်းဘူးဘက်မှ မကွေးမြို့သို့ ရောဂါတီတံတား(မကွေး) ဆိုင်ကယ်ဖြတ်သန်းခပေးဆောင်ပြီး အမည်စစ်ဆေး အမျိုးသမီးလေးဦးသည် ဆိုင်ကယ်နှစ်စီးဖြင့်ဖြတ်သန်းစဉ် လမ်းအရှေ့ဘက်ရှိ တောင်ကမ်းပါးယံမြေသားနှင့် ကျောက်တုံးများပြိုကျလာပြီး ဆိုင်ကယ်စီးနင်းသူနှင့် နောက်မှလိုက်ပါလာသူများ မြေပြိုပုံခဲ့ကြသည်။

ယင်းဖြစ်စဉ်အား အနီးရှိ Toll Gate တွင် တာဝန်ကျန်ထမ်းများနှင့် ခရီးသွားပြည်သူများက အမြန်ကယ်ဆယ်ခဲ့ကြသဖြင့် အမျိုးသမီးနှစ်ဦးအား ကယ်ဆယ်နိုင်ခဲ့ပြီး မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ကုသလျက်ရှိသည်။ မြေပြိုနေသည့် ကျန်အမျိုးသမီးနှစ်ဦးအား မင်းဘူးခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဆောင်သည့် ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များက ဘက်ဟိုးယာဉ်ကြီးများ၊ မြေသယ်ယာဉ်များဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တင်ထွန်းဦး(မင်းဘူး)

PREMIER Full Cream Milk Powder

ပျော်ရွှင်ဖွယ်ရာ သီတင်းကျွတ်အခါသမေမှာ ပရိမီယာနို နှင့် အတူပျော်ရွှင်နိုင်ကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါတယ်...

GO အားတိုးဆေးရည်

ကိုယ်တွင်း ဩဇာတိများအားနည်း ကုန်ခမ်းနေပါသလား။ “GOအားတိုးဆေးရည်ကသင့်ကျန်းစာရေးတို့တာဝန်ယူပါရစေ”

- ❖ နာတာရှည်ရောဂါသည်များအတွက် နုလန်ပြန်ထစေနိုင်သည်။
- ❖ အထူးသဖြင့် ခုခံအားကျရောဂါဝေဒနာရိုးရိမ်ရသည့် အဆင့်ခံစားရသူများ သောက်သုံးလျှင်ပင်လျှာသမန်များကိုသို့ လုပ်ငန်းခွင်ပြန်ဝင်နိုင်သည်။
- ❖ အထူးအသက်ရှည်ဆေးအဖြစ် သုံးစွဲနိုင်သည်။
- ❖ Anti Oxidant Action ရှိကြောင်းလက်တွေ့သုတေသနပြုပြီး
- ❖ Acute Toxicity Test ကိုလည်းခမ်းသပ်ပြီး အိမ်နည်းကျ သုတေသနပြုလုပ်ထား၍ Side effect ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးကင်းကြောင်း အိမ်ရှိရပြီး ဖြစ်ပါသည်။
- ❖ From Experience ~ To Evidence

ဘေးပင် အိမ်ထောင်စု အစားအစာ စားသုံးရန်

ပျောက်ကင်းစေပြီး အားပြည့်လန်းဆန်းစေသည်။

မူပိုင်ခွင့် - မြေပြိုမှုကြောင့် နေရပ်ပြန်သူများအတွက် လိုအပ်သည်များဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက် - အောက်တိုဘာ ၁၅၊ ၂၀၁၅ - မြေပြိုမှုကြောင့် နေရပ်ပြန်သူများအတွက် လိုအပ်သည်များဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက် - အောက်တိုဘာ ၁၅၊ ၂၀၁၅ - မြေပြိုမှုကြောင့် နေရပ်ပြန်သူများအတွက် လိုအပ်သည်များဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်